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Document 1 

Leachte 10.2.e 

Derbij ontvangt u het toezichtplanChiet bijbehorende aanbiedingbri&IThaar aanleiding 
van het kwaliteitsonderzoek dat op 17 oktober is vastgesteid. 
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Onze referentie 

Datum 8 november 2019 
Betreft 	Aanbieding toezichtplan Bijlage 

Toezichtplan 

Document lb 

Inspectie van het Onderwijs 
Ministerie van Ondervvijs, Cululu en 
Wetenschap 

> Retouradres Postbus 2730 3500 GS Utrecht 

Stichting Tjalling Koopmans College Utrecht 
Weerdsingel W.Z. 20 
3513 BB Utrecht 

Contact 
mevr. wow 

T °Iw' 
gmarm@owinsp.n1 

Locatie Utrecht 
Park Voorn 4 
Postbus 2730 
3500 GS Utrecht 

T 088 669 6060 
www.onderwijsinspectie.n1 

Geacht bestuur, 

De inspectie heeft op 17 oktober het rapport SvPO Utrecht definitief vastgesteld, 
met een oordeel Zeer zwak voor alle drie de afdelingen. Dat betekent dat de 
afdelingen onder verscherpt toezicht komen te staan. Het bestuur heeft daarbij de 
verantwoordelijkheid om te werken aan herstel en moet ervoor zorgen dat de 
afdelingen binnen een jaar na het kwaliteitsonderzoek niet meer Zeer Zwak zijn. 
In juni 2020 zullen wij in een herstelonderzoek nagaan of de tekortkomingen 
inderdaad dusdanig zijn hersteld dat er geen sprake meer is van het oordeel Zeer 
zwak. 

Bij een oordeel Zeer zwak stellen we altijd een toezichtsplan op waarin we - net 
als in het rapport - aangeven welke tekortkomingen hersteld moeten worden. 
Verder maken wij afspraken over het verbetertraject. Bijgaand vindt u dit 
toezichtplan. 

In het gesprek dat u in oktober hebt gehad met de heren 10.2.e 	en 
10.2.e 	, gaf u aan het niet wenselijk meer te vinden om de escalaties te 
zoeken in juridisering in de richting van de inspectie. Dit standpunt juichen wij 
toe: wij willen niets liever dan dat alle betrokkenen hun tijd en energie steken in 
goed onderwijs voor leerlingen. Uiteraard blijft het uw goed recht om juridische 
stappen te nemen, hoewel we dat natuurlijk zouden betreuren. Daarbij is van 
belang om nogmaals te benadrukken dat juridische stappen geen opschortende 
werking hebben waar het gaat om de verbetertermijn. Daarom zal de inspectie 
ook in geval van een juridische procedure vervolgtoezicht houden en daarbij 
uitgaan van het bijgaande toezichtplan. 
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Locatie Utrecht 

Datum 
8 november 2019 

Onze referentie 

Zoals aangegeven in het toezichtplan willen wij in december een eerste 
voortgangsgesprek houden met het bestuur. Wij bespreken dan het toezichtplan, 
het verbeterplan en de eerste afspraken die wij met u maken (zie toezichtplan). 
Wij stellen de volgende opties voor: 

• Dinsdag 3 december van 10-11.30u 
• Woensdag 11 december tussen 10-12u 
• Donderdag 12 december, ochtend of middag 
• Woensdag 18 december, ochtend of middag 

Tot slot ontvangen wij signalen van ouders dat zij zich zorgen blijven maken over 
de ontwikkelingen op de school en zich hardop afvragen welke rol de inspectie 
heeft. Hieruit maken we op dat het ouderrapport, dat wij stuurden bij het 
definitieve rapport, nog niet verzonden is aan de ouders. Wij wijzen u er nogmaals 
op dat u verplicht bent dit ouderrapport uiterlijk 14 november aan alle ouders te 
sturen. Ook bent u verplicht ouders te betrekken bij de verbeteringen van het 
onderwijs. Graag ontvangen wij van u een bevestiging dat u dit inderdaad zult 
doen. Indien u niet, of niet tijdig aan deze verplichting voldoet, zullen wij het 
ouderrapport versturen (art 23c lid 2 WVO). 

Met vriendelijke groet, 

10.2.e 

10.2.e 
10.2.e 
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Document 2 

Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Dati1111: 
Bijiagen: 

Toezchtplan SvPO Utrecht, bezwaar en verzoek voorlobige. voorziening 
maandaq 11 november 2019 12:12:28 

102.e 
102.e 
102.e 

Geachte heer 102.e 

Dank voor het toezichtplan. In het begeleidend schrijven refereert u aan onze wens om niet 
weer te moeten juridiseren en de verschillen van inzicht op een andere wrze, wellicht met 

.2.e een extenie expert erbij, te bespreken 'met de benen 	10 op tafel'. De 	gat-  na ons 
overleg op 8 oktober aan hier naar te willen kijken. Daar zijn wij blij iuee, omdat het 
eerdere advies van inspectie om dergelijke verschillen aan de reciter voor te leggen de 
onderlinge verhoudingen geen goed doet. 

Ondertussen gam de onmikkelingen echter verder en verschijnt er een zeer negatief 
rapport dat voor een deel ook betrekking heeft op de verschillen van inzicht. Een 
voorbeeld is de vraagin hoeverre tussenresultaten en de eindexamenresultaten van andere 
SvPO-scholen meewegen. Volgens het toezichtkader wellicht niet. maar de Regeling 
leerresultaten VO stelt wat anders. Dat inaakt veel uit, narnelijk voor de vraag of de school 
een 'zeer zwak' beoordeling krijgt of niet. Het oordeel in dit rapport heeft uiteraard 
vergaande consequenties voor Utrecht. maar ook voor de andere SvPO-scholen. Het 
toezichtplan gaat nog verder en vraagt ons nu ook om maatregelen te nemen waarvan 
sommige indruisen tegen het persoonlijk onderwijs en de eenvoud van organisatie die daar 
bij hoort. 

We kinmen echter moeilijk een gesprek over de verschillen van inzicht over o.a 
interpretatie van wet- en regelgeving afwachten als in zowel rapport als toezichtplan 
gepreludeerd wordt op de uitkomst ervan. We zouden graag zien dat eerst dit gesprek zou 
plaatsvinden en daarna gekeken kan worden of dit van invloed is op het rapport en het 
toezichtplan. Tenslotte kunnen we dan afspreken wat er wanneer aangepast moet worden. 
Uit uw toezichtplan van afgelopen vrijdag en de publicatie van het rapport als definitief op 
14 november, blijkt dat dit kemielijk niet mogelijk is en dat wij dus toch via een 
bezwaarprocedure het gesprek moeten aan gaan. Omdat die bezwaarprocedure geen 
opschortende werking heeft en we dan dus nog steeds in de situatie zitten dat al op de 
uitkomst gepreludeerd wordt, zullen we ook de voorzieningenrechter moeten vragen om 
opschorting. 

Wij zullen uiterlijk 14 november zowel het bezwaarschrift als het opschortingsverzoek bij 
de voorzieningenrechter indienen. Wij nemen aan dat u conform het door u gestelde in uw 
aanbiedingsbrief bij het rapport van 17 oktober, het oordeel van de voorzieningenrechter 
zult afwachten en 14 november nog niet tot publicatie van het rapport wit over gaan. 

Met vriendelijke groet, 

Scholen voor Persoonif k Ottders s 



From: 
Date: Fri, Nov 8, 2019 at 11:12 AM 
Sub'ect: toezichtplan 
To:  10.2.e 	fit, s‘ po n 

10.2.e 10.2.e 

10.2.e 

Forwarded message 

1..SV 0,nt> 

Geachte 10.2..e 

Hierbij ontvangt u het toezichtplan, met bijbehorende aanbiedingbrief, naar aanleiding van het 
kwaliteitsonderzoek dat op 17 oktober is vastgesteld. 

Met vriendelijke groet, 

10.2.e 

10.2.e 

10.2.e 

0 ;10.2.e 

Werkdagen: 10.2.e 



10.2.e 
102.e 

10.2.e 
10.2.e 

RE Toezichtplan SvPO Utrecht, bezwa 
vrijdaq 22 november 2019 15:03:26 

en verzoek voodopide voorziening 

10.2.e 

Van: 10.2.e 
Verzon 
Aan: 
CC: 
On• erwerp: 

mailto 10.2.e 	@svpo.nl] 
november 	:1 

oezichtplan oezichtplan SvP0 Utrecht, bezwaar en verzoek voorlopige voorziening 

Document 3 

Van: 
Aan: 
Cc: 
Bcc: 

Onderwerp: 
Datum: 

Thachte  102.e 

Dank voor uw reactie. Dij stellen voor op 18 december om 10 uur aae spreken op het 
kantoor van de inspectie. Thn onze kant zullen 10.2.e 	 en 
ondergetekende aanwezig zijn. 

En het toezichtplan staan een aantal aE§praken rand analaesaverzichten en dergelijke. 
at verzoek is am die stukken voor 1Ddecember aan ons toe te sturen. 

Lerder blijven wij signalen ontvangen vanuit verschillende kanten over lesuitvalEhet 
combineren van klassen met een verhoogde werkdruk voor docenten als gevolgoierloop 
onder personeel en daardoor wisselende docenten en mentorenEen onrustig 
leerklimaat in lessen en onrust op de gangen vanwege gebrek aan toezicht. En het kader 
van hoar en wederhoor hebben wij het verzoek om ons over de volgende vragen te 
inirmerenD 

1. Elopt het dat er verloop is onder docentenDEb jaEhoeveel docenten betreffihetiD 
voor Welke vakkenaerjarenDiDat zijn de achterliggende oorzaken van dit 
verloopDDelke maatregelen neemt het bestuurD 
Dopt het dat er lessen niet door zijn gegaan vanwege tekortiiiiitval van personeelD 
Eb jaElvelke en hoeveel lessen betreffl het DakkenalassenThantallen lesser-111J 
Delke maatregelen neemt het bestuur am verdere lesuitval te voorkomenD 
Dopt het dat er in bepaalde lessengilassen nog steeds sprake is van een onrustig 
leerklimaatDEb jaElvelke lesseralassen betreEn ditElDelke maatregelen neemt 
het bestuurD 

4. Eljn er momenteel niet opgevulde vacaturesDEb jaDfoor welke vakken en welke 
maatregelen neemt het bestuur om deze vacatures in te vullenD 

Cezien de ernst van de signalen vragen wij u am ons voor 29 november hierover te 
inrdrmeren. 

at slot bereiken ons signalen dat het bestuur en de school in de communicatie naar 
betrokkenen het inspectierapport en de tekortkomingen die wij hebben gesignaleerd 
weinig serieus nemen. Eecombineerd met bovenstaande signalen hebben wij twijElls oD 
de verbetering van het onderwijs voldoende prioriteit heed Dij hopen dat het bestuur 
deze twijOs kan wegnemen bij de reactie op de signalen en het gesprek op 18 
december. 

Det vriendelijke groet0 

102.e 

Geachte  102.e 



De I $e december is 1,vat ons betreft een goed moment om af te spreken, dat zou 
bijvoorbeeld om 10u00 kuinien. 

geeft aan dat de voorlopige voorziening Been opschortende werking heeft voor wat 
hetreft het toezichtplan. Vooropgesteld: Wij zullen blijven zorgen voor goed onderwijs. 
Het is natuurlijk wel zo dat een aantal issues in het kort gediug effect hebben op de inhoud 
van het rapport en daanuee indirect ook 01)  het toezichtplan. We wijzen ii bovendien op de 
enoime administratieve last die sonmiige onderdelen van het plan hebben. Het opstellen 
van OPP's en organiseren van OOGO's voor de tientallen leerlingen die een indicatie 
hebben, zou betekenen dat we de lestijd moeten inperken om de mentoren vrij te speleii die 
dit moeten organiseren. Dat zou ten koste gam van het onderwijs en we zoeken dan ook 
naar manieren om het doel niet uit het oog te verliezen. 

We zullen de I $e in elk geval een update geveu van de stand van zaken van de school en 
de ontwikkeling van het onderwijs in de context van uw toezichtplan. Gevraagde 
overzichten ter bespreking zullen we uiteraard ook ter beschikkinf?. hebben. Vender zullen 
we per punt in gaan op de status en ontwikkeling. 

vIet vriendelijke groet. 

Scholen voor Persoonifk Onderwi s 
102.e 
102.e 

31  10.2.e 
102,e 

Enseigner, cc ii 'es tpas remplir im vose, 	°limner im feu (Alontal?_,-lie.) 

On Mon. Nov 18, 2019 at 3:57 PM 102.e 10.2.e wrote: 

Beste 10.2.e 

Kun je .nog naar onderstaande vraag kijken? 
Inspectie wil graag dat we vandaag reageren op een datumvoorstel voor de eerste fase 
van het nadere toezicht. 

Groeten, 
1O.2,e 

On Fri. Nov 15, 2019 at 11:48 AM 10.2.e  10.2.e _al> wrote: 

Beste 10.2.e 

Inspectie wil ondanks de aanvraag voorlopige voorziening toch verder met het 
toezichtplan dat ze op basis van het bestreden rapport heeft opgesteld. 

Inspectie vindt het niet in belang van leerlingen dat gewacht wordt op herstel van 
tekortkomingen die zij geconstateerd hebben. Het punt is natuurlijk dat wij bestrijden 
dat ze tekortkomingen hebben geconstateerd en dat wat ze in het toezichtplan vragen 
de onderwijskwaliteit niet ten goede komt. Ze eisen bijvoorbeeld dat van tientallen 



leerlingen een 'ontwikkelperspectief in overleg met ouders worth opgesteld. alleen 
maar omdat ze bijvoorbeeld ADHD. ADD of anderszins hebben en Met afbankelijk 
van de vraag of het wel of niet goed gait met die leerlingen. Dat levers een enonne 
bureaucratic en administratieve last op. waarvoor we onze docenten mnoeten 
vrijmaken. Dat kan alleen door ze minder te laten les geven of door de klassen samen 
te voegen. 

Juist het toezichtplan is een belang,rijke reclen om in bezwaar te komen tegen het 
rapport. 

1. Kunuen we vragen otu met de implementatie van het toezichtplan tot na 
behandeling van het rapport? 

2. Kmulen we de laitiek op het toezichtplan ook ineenemen in ons verweer? 

Groet. 
102.e 

Forwarded message 

Date: Fri, Nov 1.), 2019 at 11:'04 AM 
Sub-ect.  RE: Toezicht lan SvPO Utrecht, bezwaar en verzoek voorlopige voorziening 
To: 102.e 	 ,10.2.e 
102.e 

10.2.e 

102.e 

Llach e 10.2.e 

Dank voor uw bericht. a is inmiddels bevestigd dat een voortopige voorziening is 
aangevraagd. Dij zulten daarom het oort:F,:! van de reci-.ter aaachten voordat we. 
overgaan tot publicatie van het rapport. 

Daarbij vinden wij het van betang dat het vervolgtoezicht doorgang vindt en een 
eerste voortgangsgesprek wordt geptand in december. Lbewei er verschillen van 
inzicht zijnOs het niet in het betang van leertingen dat daarmee het herstel van de 
tekortkomingen die wij hebben gecon.stateerd stil komt te liggen. 	wilier daarom 
a snog met het bestuur in overteg over het toezichtplan en de a*raken die daarin 
s aan. Ltaag ontvangen wij uiterlijk a.anstaande maandag een reactie op de 
datumvoorstellen die wij eerder hebben gedaan. 

Det vriendetijke roe D 
10.2.e 

Van: 02.e 	mailto10.2.e 
Verzon • en: maa- • a 	noveml r 
Aan: 102,e 
CC:10.Ze 
On • erwerp: oezichtplan SvPO Utrecht, bezwaar en verzoek voortopige voorziening 

Geachte 10.2.e 

Dank voor het toezichtplan. In het begeleidend schrijven refereert ei aan on7e wens om 
niet weer te uioeten juridiseren en de verschillen van inzicht op een andere wt. ze 
wellicht met een exteme expert erbij, te bespreken 'met de benen op tafel'. 1032-e 

111111gaf na ons overleg op 8 oktober aan hier naar te willen kijken. Daa zijn wij 



Scholen voor Persoonli*k Onderwi s 
02.e 

102,e 
-1102.e 

L-sip(),111 

Forwarded messaae 

blij nice. omdat het eerdere advies vary inspectie out dergelijke verschillen aan de 
reciter voor te leggen de onderliuge verhoudingen teen goed doet. 

Ondertussen gaan de ontwiftelingen echter verder en verschijnt er een zeer ne.,)atief 
rapport dat voor een deel ook betrekking heeft op de verschillen van inzicht. Een 
voorbeeld is de vraae in hoeverre tussenresultaten en de eindexamenresultaten van 
aridere SvP0-scholen meewegen. Volgens het toezichtkader wellicht niet, inaar de 
Regeling leerresultaten VC) stelt vat anders. Dat maakt veel uit. namelijk voor de 
wan,  of de school een 'zeer zwak' beoordeling krijgt of niet. Het oordeel in dit rapport 
heeft uiteraard vergaande consequenties voor Utrecht, niaar ook voor de andere 
SvPO-scholen. Het toezichtplan gaat no verder en vraagt ons nit ook om maatregelen 
te nemen waarvan sonunige indruisen tegen het persoonlijk onderwijs en de eenvoud 
van oreanisatie die daar bij hoort. 

We kunnen echter moeilijk een gesprek over de verschillen van iiizicht over o.a 
iuterpretatie van wet- en regelgeving atwachten als in zowel rapport als toezichtplan 
gepreludeerd wordt op de uitkomst ervan. We zouden graag zien dat eerst dit gesprek 
zou plaatsvinden en daarna gekeken kan warden of dit van invloed is op het rapport en 
het toezichtplan. Tenslotte kunnen we dan afspreken vat er wanneer aangepast moet 
worden. Uit uw toezichtplan van afgelopen vrijdag en de publicatie van het rapport als 
definitief op 14 november, blijkt dat dit kennelijk niet mogelijk is en dat wij this toch 
via een bezwaarprocedure het gesprek moeten aan gaan. Omdat die bezwaarprocedure 
geen opschortende werking heeft en we dan this nog steeds in de situatie zitten dat al 
op de uitkomst gepreludeerd wordt. zullen we ook de voorzieningenrechter moeten 
vragen oni opschorting. 

Wij zullen uiterlijk 14 november zowel het bezwaarscluift als het 
opschortingsverzoek bij de voorzieningenrechter indienen. Wij nemen aan dat u 
conform het door u gestelde in uw aanbiediugsbrief bij het rapport van 17 oktober, het 
oordeel van de voorzieningenrechter zult afwachten en 14 november nog Met tot 
publicatie van het rapport zult over gam. 

Met vriendelijke groet. 

„ 102 .e From: 
Date: Fri, Nov 8.2019 at 11:12 AM 
Sub'ect: toezichtplan 
To:  102.e 	> 

Deachte  1 0 ,e 

Derbij ontvangt u het toezichtplananet bijbehorende aanbiedingbrietilhaar 
aanteiding van het kwaliteitsonderzoek dat op 17 oktober is vastgesteld. 

Met vriendelijke groet. 



0 102.e 
zcWeLi: n:lO.2.e 



10.2.e 

.10.2.e 10.2.e Op 22 nov. 2019 om 15:03 heeft 
volgende geschreven: 

insp.nl> het 

Document 4 

Van: 
Aan: 
Cc: 
Bcc: 
Onderwerp: 
Datum: 

10.2.e 
10.2.e 
10.2.e 
10.2.e 
Re: Toezichtplan SvPO Utrecht, bezwaar en verzoek voorlopige voorziening 
vrijdag 29 november 2019 07:13:51 

Geachte  10.2.e 

In mijn mail van vorige week vrijdag heb ik verzocht om voor 29 november te reageren op 
onderstaande vragen. Die termijn is verstreken. Ik verzoek u dringend om vandaag, 
uiterlijk 15u, alsnog te reageren op de vragen. 

Met vriendelijke groet, 

10.2.e 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 

aachte heer  10.2.e 

Dank voor uw reactie. 	stellen voor op 18 december om 10 uur ane 
spreken op het kantoor van de inspectie. an onze kant zullen 

en ondergetekende aanwezig zijn. 

Cd het toezichtplan staan een aantal aElpraken rond analEtesaverzichten 
en dergelijke. rTht verzoek is om die stukken voor lDdecember aan ons toe 
te sturen. 

arder blijven wij signalen ontvangen vanuit verschillende kanten over 
lesuitvallThet combineren van klassen met een verhoogde werkdruk voor 
docenten als gevolgaerloop onder personeel en daardoor wisselende 
docenten en mentorenlThen onrustig leerklimaat in lessen en onrust op de 
gangen vanwege gebrek aan toezicht. El het kader van hoor en wederhoor 
hebben wij het verzoek om ons over de volgende vragen te inDrmerenD 

1. Dopt het dat er verloop is onder docentenDa jaChoeveel docenten 
betre[Dhetaoor welke vakkenaerjarenDIDat zijn de achterliggende 
oorzaken van dit verloopOCIelke maatregelen neemt het bestuurD 

2. Dopt het dat er lessen niet door zijn gegaan vanwege tekortElitval 
van personeelEla jaDNelke en hoeveel lessen betreffl het Dakken1=1 
klassenDaantallen lessenl II IDelke maatregelen neemt het bestuur om 
verdere lesuitval te voorkomenD 

3. Dopt het dat er in bepaalde lessenUllassen nog steeds sprake is van 
een onrustig leerklimaatDa jaDNelke lessenDilassen betreHn dit0 
Delke maatregelen neemt het bestuurlD 

4. Op er momenteel niet opgevulde vacaturesEla jaDroor welke 
vakken en welke maatregelen neemt het bestuur om deze vacatures 
in te vullenD 

azien de ernst van de signalen vragen wij u om ons voor 29 november 
hierover te inEirmeren. 

0.2. 



at slot bereiken ons signalen dat het bestuur en de school in de 
communicate naar betrokkenen het inspectierapport en de tekortkomingen 
die wij hebben gesignaleerd weinig serieus nemen. Eecombineerd met 
bovenstaande signalen hebben wij twijls oEde verbetering van het 
onderwijs voldoende prioriteit heeffl, Dij hopen dat het bestuur deze twijls 

• kan wegnemen bij de reactie op de signalen en het gesprek op 18 
december. 

Let vriendelijke groetE 

102.e 

Van: 10.2.e 	 a!Ito 10.2.e 
Verzoni en. maan.a. 	november 	* : 0 
Aan: 10.2..e 
CC: 02.e 
On erwerp: e: oezichtplan SvPO Utrecht, bezv,haar en verzoek voorlopige 
voorziening 

Geachte 102.e 

De 18e december is wat ons betreft een goed moment oin af te spreken. dat 
zou bijvoorbeeld °in 101100 kunnen. 

U geeft aan dat de voorlopige voorziening geen opsehortende werking heeft 
voor wat betreft het toezichtplan. Vooropgesteld: Wij zullen blijven zorgen 
voor goed onderwijs. Het is natuurlijk wel zo dat een aantal issues in het kort 
,cleding effect hebben op de inhoud van het rapport en daarmee indirect ook op 
het toezichtplan. We wijzen u bovendien op de enonne administratieve last die 
sonunige onderdelen van het plan hebben. Het opstellen van OPP's en 
organiseren van 00GO's voor de tientallen leerlingen die een indicatie 
hebben, zou betekenen dat we de lestijd moeten inperken om de mentoren vrij 
te spelen die dit moeten organiseren. Dat zou ten koste gaan van het onderwijs 
en we zoeken dan ook naar manieren mullet doel niet nit het oog te verliezen. 

We zullen de 1Se in elk geval een update geven van de stand van zaken van de 
school en de ontwikkeling van het onderwijs in de context van uw 
toezichtplan. Gevraagde overzichten ter bespreking zullen we uiteraard ook ter 
beschikku..  hebben. Verder zullen we per punt in gam op de status en 
ontwikkeling. 

Met vriendelijke g,roet. 

Scholen voor Persoonif k Onderwics 

Ens'eigner, ce West pas remplir tin vase, c'est al/unier nn feu (Montaigne) 

On Mon. Nov 18, 2019 at 3:57 PM 10.2.e 



10.2.e wrote: 

Cc: Erik Terheggen 

Beste 10.2.e 

Kim n je nog naar ouderstaande vraag kijken? 
Inspectie wil graag dat we vandaag. reageren op een datumvoorstel voor de 
eerste fase van het nadere toeziclit. 

Groeten. 

On Fri. No , 15, 2019 at 11:48 AM 10. .e 
wrote: 

Beste 10.2.e 

Inspectie wil ondanks de aanvraag voorlopige voorzieniim toch verder 
met het toezichtplan dat ze op basis van het bestreden rapport heeft 
opgesteld. 

Inspectie vindt het niet in belang van leerlingen dat gewacht wordt op 
lierstel van tekortkomingen die zij geconstateerd hebben. Het punt is 
natuurlijk dat wij bestrijden dat ze tekortkomingen hebben geconstateercl 
eu dat wat ze in het toezichtplan vragen de onderwijskwaliteit Met ten 
goede komt. Ze eisen bijvoorbeeld dat van tientallen leerlingen een 
tonmik.kelperspectief in overleg met ouders wordt opgesteld, alleen maar 
omclat ze bijvoorbeeld ADHD, ADD of anclerszins hebben en niet 
afliankelijk van de vraag of het we! of niet goed gaat met die leerlingen. 
Dat 'evert een enorme bureaucratic en administratieve last op, waarvoor 
we onze docenten moeten vrijmaken. Dat kan alleen door ze minder te 
laten les geven of door de klassen samen te voegen. 

Juist het toezichtplan is een belangrijke reden om in bezwaar te komen 
tegen het rapport. 

1. Kunnen we vragen om met de implementa tie van het toezichtplan tot 
na behandeling van het rapport? 

2. Kunnen we de kritiek op het toezichtplan ook meenemen in ons 
verweer? 

Groet. 
0. .e 

Forwarded message 
From:  102.e 	 10.2.e 	 owuispJ  
Date: Fri, Nov 15, 2119 at 11:04 AM 
Subject: RE: Toezichtplan SvP0 Utrecht, bezwaar en verzoek voorlopige 
voorzienill2 
To:  10.2.e 	 10.2.e 

.2.e 



Lb 

nden v,./ij het van betang , 
een eerste voortgangsge  

er verschen van inzicht 

,Jtoezicht doorq= 
Li dece
Leana 

10.2.e 

n:r 11W hericht. f,it is in 

dat daarmee het herste •..an d te .c.t•... 	c.ei the wj  
hebLE. --_constateerd stit komt te cqen. LLc iiLcn 	cm alsnog met 
her biicr in overleg over het toezic 	Pr 	die daarin 

Jaag ontvangen wij 
op de datumvoorstellen die wij eerder heDben gedaa 

Et vrierideijke gr 
10.2.e 

Van: 102.e 	[mailto 10.2.e•;l:svpcn]  
Verzon en. rnaan.aa 	november # 	.I 
Aan: 10.2.e 
CC: 0.2.e 
On a erwerp: o ztchtplan SvPO Utrecht, bezwaar en verzoek voorlopige 
voorziening 

Geachte heer  10.2.e 

Dank voor het toezichtplan. In het begeleidend schrijven refereert U aan 
onze wens om niet weer te moeten juridiseren en de verschillen van 
inzicht op een andere wijze, wellicht met een exteme expert erbij. te 
bespreken 'met de benen op tafer. De a-2-6 	gaf na ons overleg op 8 
oktober aan bier naar te willen kijken. Daar zijn wij blij mee. omdat het 
eerdere advies van inspectie om dergelijke verschillen aan de reciter voor 
te leggen de onderlinge verhoudingen geen goed doet. 

Ondertussen gaan de ontwikkelingen echter verder en versehijnt er een 
zeer negatief rapport dat voor een deel ook betrekking heeft op de 
verschillen van inzicht. Een voorbeeld is de vraag in hoeverre 
tussenresultaten en de eindexamenresultaten van andere SvPO-scholen 
meewegen. Volgens het toezichtkader wellicht niet, maar de Regeling 
leerresultaten VO stelt wat anders. Dat maakt veel nit, namelijk voor de 
vraag of de school een 'zeer zwale beoordeling krijgt of niet. Het oordeel 
in dit rapport heeft uiteraard vergaande consequenties voor Utrecht, maar 
ook voor de andere SvPO-scholen. Het toezichtplan gaat nog verder en 
vraagt ons nu ook om maatregelen te nemen waarvan sommige indruisen 
tegen het persoonlijk onderwijs en de eenvoud van organisatie die daar bij 
hoort. 

We k-mmen echter moeilijk een gesprek over de verschillen van inzicht 
over o.a interpretatie van wet- en regelgeving afwachten als in zowel 
rapport als toezichtplan gepreludeerd wordt op de uitkomst ervan. We 
zouden graag zien dat eerst dit gesprek zou plaatsvinden en daama 
gekeken kan worden of dit van invloed is op het rapport en het 
toezichtplan. Tenslotte k-unnen we dan afspreken wat er wanneer 
aangepast moet worden. Uit uw toezichtplan van afgelopen vrijdag en de 
publicatie van het rapport als definitief op 14 november. blijk-t dat dit 



keiuielijk niet mogelijk is en dat wij dus tech via een bezwaarprocedure 
het gesprek inoeten aan gam. Omdat die bezwaarprocedure .geen 
opsehortende werking heeft en we clan dus nog steeds in de situatie zitten 
dat al op de uitkomst gepreludeerd worth, zullen we ook de 
voorzieningeiuechtei' moeten vragen 0111 opsehorting. 

Wij zullen uiterlijk 14 november zowel het bezwaarscluift als het 
opschortingsverzoek bij de voorzieningem-echter indienen. Wij nemen 
aan dat u confonu het door u gestelde in uw aanbiedingsbrief bij het 
rapport van 17 oktober, het oordeel van de voorzieninv,emeehter zult 
afwachten en 14 november nog niet tot publicatie van het rapport zult 
over gaan. 

Met vriendelijke groet. 

Scbolen voor Persoonli.k OnderwF s 

Forwarded message 
From: 
Date: Fri. Nov 8, 2019 at 11:12 AM 
Sub'eet: toezichtplan 
To:  102.e 

102.e 

10.2.e 

Chachte heer 10.2.e 

Derbij ontvangt u het toezichtpianDenet bijbehorende aanbiedingbrieall 
naar aanleiding van het kwatiteitsonderzoek dat op 17 oktober is 
vastgesteld. 

Met vriendelijke groet. 

102.e 
102.e 
102.e 
0 
we, 	2en: 10.2.e 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 

. „ 

Geacht 

Reactie op uw vragen over SvPO Utrecht 
vnjdaq 29 november 2019 11:34:55 

102.e 
102.e 
102..e 

Document 5 

sch.rijft dat u nog altijd berichten krijgt dat er dingen irks gaan op de school in Utrecht, 
En bovendien dat nit onze conummicatie over het inspectierapport niet blijkt dat we het 
rapport serieus nemen. 

We kunnen u vooralsnog genist stellen over zowel het een als het ander. Laat u zich Met 
teveel misleiden door de conimunicatie of door berichten. U zult begrijpen dat de 
conununicatie moinenteel zeer precair is. maar achter de schernien zijn we keihard bezig -
ook op pitmen waarvan we vinden dat het rapport een onterecht beeld schetst. 

We doen bovenclien een dringend beroep op u oni ook met andere mensen te spreken dan 
alleen degenen van wie it berichten ontyangt. 

Dit neemt niet weg dat de school ondertussen kampt met het zwaard van Damocles van 
een negatief rapport enerzijds. en een groep die via de media en u druk blijft uitoefenen oni 
een aantal wensen ingewilligd te krijgen. Het rapport en de druk beinvloeden 
onherroepelijk ook de sfeer op school. 'We doen er echter alles aan oni dit proces tot een-
goed einde te brengen, met een enormne inzet van mensen en middelen. 

A. Berichten over misstanden op school 
1. Er zijn twee docenten ziek geworden (klassieke talen en filosofie). In Been van beide 
2evallen was dit werkgerelateerd (het betrof zwangerschapscomplicaties en persoonlijke 
problemen na een sterftegeval). De een is reeds vervangen, de vervanger van de ander start 
over twee weken. Verder kon een nieuwe docent leerjaar 1 vanwege een opzegtermijn pas 
op 1 november beginnen. Er is daarom de eerste weken een tijdelijke docent van een 
uitzendbureau inaezet. 

Tenslotte is voor wiskunde leeijaar 2 een docent van een detacheringshureau betrokken en 
daar is een Nvisseling geweest onidat wij aangaven de aaw_2edragen docent niet goed 
genoeg te vinden. 

Gelet op het zwarte beeld dat door de groep ouders in de (sociale) media wordt geschetst 
en het aangekondigde negatieve inspectierapport, zou een veel groter verloop verwacht 
mogen worden. In deze overspannen arbeidsmarkt kan iedereen inuners makkelijk een 
andere baan vinden. De schoolleider komt uaar onze menin2 dan ook een pluim toe voor 
het feit dat het gelukt is het team rond te krijgen.  We hopen dat dit zo blijft. 

Bij ziekte of afwezigheid van een docent worden diens lessen overgenomen door een 
andere docent. Lessen vallen daardoor niet uit. De enige uitzondering is bij k-lassieke talen, 
omdat leerlingen daar sores extra voor naar school moeten komen. We vinden het niet 
redelijk als ze dan een ander Yak krijgen. In totaal zijn er sinds begin van dit schooljaar 9,9 
klokuren uitgevallen op een totaal van 4.254,0 klokuren les, zodat de gemiddelde lesuitval 
0.2% bedraagt. 

U scluijft dat k-lassen gecombineerd worden en dat dit tot een verhoogde werkdruk zou 
leiden. Klassen worden echter zeldeu samengevoegd en als dat al gebeurt is het juist our de 
werkdruk te beperken. 



Zoals u weet zijn ons klassen klein. Het uitgangspunt is dat de gemiddelde omvang van de 
klassen niet boven de 16 leerlingen uit komt. Dat is ook in de afgelopen 10 weken gelukt: 
Het gemiddelde aantal leerlingen was 15,6. Het is echter niet zo dat er nooit meer dan 16 
leerlingen in een klas zitten. Er kunnen ook prima didactische overwegingen zijn om in de 
ene klas meer leerlingen te hebben en in de andere minder. Daarover hieronder meer. 

Ook wordt er incidenteel bij afwezigheid van een docent voor gekozen om niet een andere 
docent de les te laten overnemen, maar de leerlingen anders over de klassen te verdelen. 
Dat kan als de klassen dan nog altijd tamelijk klein zijn en het bovendien voor de te 
behandelen lesstof geen probleem is dat de niveau-indeling in dat blok anders is. Als 
bijvoorbeeld in leerjaar 3 de leerlingen niet over 5 maar over 4 klassen verdeeld worden, 
zitten er nog altijd maar 17 leerlingen in iedere klas. 

3. Op het rumoer in sommige klassen hebben we na vorig jaar onder meer ingegrepen door 
de indeling van de klassen te wijzigen. We hebben weinig zij-instromers toegelaten, zodat 
we de klassen in het 3e en 2e leerjaar nog kleiner kunnen houden. 

In uw bevindingen merkt u bijvoorbeeld op dat vooral de klassen in leerjaar 2 rumoerig 
waren. Inmiddels is dat leerjaar 3. We hebben in dat leerjaar nu een klasje van 8 leerlingen 
gerealiseerd, waardoor het voor docenten makkelijker is om deze leerlingen nog meer 
aandacht te geven en de rust in de klas te bewaren. Ook bij de verdeling van de leerlingen 
over de klassen is rekening gehouden met de sociale samenstelling, waardoor meer rust in 
de klassen ontstaat. 

Ook in de klassen van nu leerjaar 2 is de indeling aangepast. Voorts zijn we met het 
samenwerkingsverband in gesprek om voor enkele leerlingen een plek in het speciaal 
onderwijs te vinden. Wij menen dat onze scholen dusdanig inclusief moeten zijn dat ook 
deze leerlingen goed bediend worden, maar we zullen ons er bij neer moeten leggen als het 
niet anders kan. 

4. Er zijn op dit moment geen tekorten aan docenten. 

B. Berichten over de school 
U weet dat er een groep is van ouders en enkele docenten die een aantal eisen ingewilligd 
wil zien en die op alle mogelijke manieren druk uitoefenen om dat te bereiken. Klachten 
bij inspectie worden daarbij instrumenteel ingezet. De eisen (uitbreiding van de 
schoolorganisatie en invoering vormen van gepersonaliseerd leren) zijn problematisch 
omdat ze haaks staan op wat persoonlijk onderwijs behelst en omdat de overgrote 
meerderheid van ouders het helemaal niet wil. 

De groep blijft ook bezig om de media te zoeken, maar gaat ondertussen contact uit de 
weg. Vorige week beleefden we de situatie dat de voormalige MR-voorzitter en de door 
haar benoemde opvolger, 1°-2.e 	, via een geschillencommissie inbreng gaf op het 
concept MR-reglement. Dat is nogal een omslachtige wijze. In plaats van via een advocaat 
hadden de issues toch tenminste ook aan het bevoegd gezag opgestuurd kunnen worden. 
Tijdens de zitting zat er op de publieke tribune een mix van inspecteurs en ouders van de 
anonieme oudergroep. Pogingen om op normale wijze met hen in contact te komen, 
voorzover door de anonimiteit al mogelijk, worden uit de weg gegaan. 10.2.e 

hebben we inmiddels al vijf keer uitgenodigd voor een gesprek. Hij zegt telkens 'de 
komende weken' geen tijd te hebben. Hij zat echter wel ineens als MR-voorzitter aan bij de 
geschillencommissie. Dat is natuurlijk geen gremium voor een normaal gesprek. 

De mensen met wie u contact heeft en die u van berichten voorzien, zijn verre van 
representatief. We verzoeken u nogmaals om ook met andere ouders in gesprek te komen. 



10.2.e 10.2.e 
Bestuur 
+31 10.2.e 

It sA,pc).111 

De voorzitter van de nieuwe MR heeft dit reeds meermalen aangeboden. Zij heeft bij haar 
start enkele weken terug drie sessies gehouden om bij ouders te inventariseren wat er leeft 
en wat er op de agenda van de MR gezet moet worden. In aansluiting op die overleggen 
hebben wij als schoolleiding en schoolbestuur ook uitgebreid vragen van ouders 
beantwoord. Voorts hebben wij de MR gevraagd om hun mening te geven over het 
aangepaste concept MR-reglement dat wij verkennend met u bespraken op 30 september 
jongstleden. 

C. Serieus nemen van rapport 
De communicatie over het rapport is precair. Het is namelijk twijfelachtig of de startende 
school publicatie van het rapport overleeft, zeker in de context van de negatieve berichten 
richting de (sociale) media. U weet ook dat we vinden dat het rapport de school geen recht 
doet. 

Dat neemt niet weg dat wij zeer hard aan de slag zijn gegaan om ervoor te zorgen dat een 
volgende beoordeling beter zal zijn. We zullen daar in het gesprek met u nader op in gaan. 

Met vriendelijke groet, 

Scholen voor Persoonlili Onderwi's 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Bcc: 
Onderwerp: 
Datum: 

vragen vacatures SvPO Utrecht 
vrijdag 6 december 2019 13:14:08 

10.2.e 
"Stichtin v•or Persoonlilk  
10.2.e 
10.2.e 

Document 6 

aachte  10.2.e 

uw antwoord van vorige week vrijdag op onze vragen over verloop bij docenten geell 
u aan dat er vervanging is geweest voor de vakken klassieke talent illosoR en wiskunde 
en dat er verder geen sprake is van niet opgevulde vacatures. Op de website 
Deesterbaan zien wij vijaacatures voor de vakken Elkenen0=ederlands1 I liskundeD 
aonomie en Gans. Ej  een klein team zijn dat veel vacatures. Dij maken ons hierover 
zorgen in verband met de continuEllit en kwaliteit van het onderwijs en de begeleiding 
aan leerlingen. 

Dij verzoeken u ons voor 10 december to inEdrmeren over onderstaande vragenD 

1. Dopt het dat de vacature akenen niet vervuld isOgezien de ingangsdatum van 
11-11-2019 en het Edit dat deze vacature nog steeds op de website staatO 

2. Oat is de achtergrond van de ontstane vacatures0 
❑ [li geval van niet naar behoren COnctionerename heell de schoolleiding dit 

vastgesteld en gedocunnenteerdMjn er verslagen van lesobservaties0 
WrictioneringsgesprekkenrThtcODD jaLilan ontvangen wij die graag. 

▪ geval van opzegging door de werknemerD,Nat zijn de redenen hiervanD 
❑ Ebe zorgt het bestuur voor de continunit en kwaliteit van het onderwijs en de 

begeleiding aan leerlingenandanks personeelswisselingenD 
❑ Oat is de reden dat de contactpersoon bij de werving niet meer de schoolleider 

Etrecht is0 

Dank alvast voor uw reactie. 

[Jet vriendelijke groetO 
10.2.e 



Document 7 

Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

Stichtind voor Persoonlijk Onderwijs 
102.e 
Re: vragen vacatures SvPO Utrecht 
maandaq 9 december 2019 15:14:51 

Geachte  10.2.e 

De barren die op Meesterbaan zijn aangeboclen hetreffen. op Economic en Frans na. de 
wogelijke vervangingen voor de reeds genoenide gecletacheerden. We kunnen vender met 
die gecietacheerden. maar rond de voor de hand liggende perioden dat mensen mogelijk 
naar een andere baan h it kijken, zoals de kerst. adverteren we uiteraard voor vervanging-,. 
Detacherinc IS immers (him. 

Voor Nederlands gaat het oni een toekonistige zwangerschapsvervanging. Die vindt pas in 
maart zijn beslag, inaar eerder beginners vinden we ook geen probleem. Gelet op de 
Imichg.e arbeidsniarkt adverteren we liever vooruit en opnieuw: De kerst is een goede 
periode voor werving. Dat we niet vermelden dat het oni tijdelijke vervanging gaat heeft 
dan weer te waken slat we hoe dan ook altijd een aanbod kininen doen voor verlening - is 
het niet in Utrecht. dan is het wel in Geldennalsen of Amsterdam. 

Helaas hebben kart na nujn bericht aan u vorige week twee docenten laten weten een 
overstap te gaan maken. Het is het directe gevolg van de negatieve nieuwsvonning die zich 
rond SvPO Utrecht voltrekt. Het is niet altijd na te gaan of dit een doorslaggevende rol 
speelt. inaar menselijkerwijs snag je verwachten dat het wel degelijk een belangiijke rol 
speelt. 

Docenten die net voor de school zijn begoimen en die nog gees band met de school hebben 
opgebouwd. kiezen mogelijk eieren voor hun geld. Het is nu eenmaal niet fijn (nu je iedere 
dag of te vragen welke beschuldigingen cell groep ouders dit keer weer op de (sociale) 
media heeft gezet over de school of over de docenten. Fen van de leden van deze groep 
heeft inmiddels zelfs een abonnement op ANP genomen om persberichten rond te stiffen. 
Het betreft nota bene de mevrouw die gelogen heeft over (en waarschijnlijk een vervalsing 
heeft geproduceerd van) het basisschooladvies van hair zoon - dat was niet Mavo/Havo 
zonder ondersteiming. maar Pro met LWOO. De mevrouw conummiceert zelf imniddels 
uitsluitend per advocaat met de school. 

De groep voelt zich iiiteraard enorm gesterkt door het vooruitzicht van uw rapport. Zozeer 
dat zelfs ouders van deze groep die het logische besluit namen om naar een andere school 
om te kijken, nog Muller actief tegen SvPO Utrecht ageren. Het heeft er veel van weg dat 
ze er eeu project van hebben geniaak-t. In uw rapport gaat u geheel mee met deze groep en 
sluit u zich aan bij hun eisen (zorgcoordinator, ineer schoolleiding, gepersonaliseerd leren). 
Het is in dat licht bezien clan ook wonderlijk dat uitgerekend a stelt dat u zich zorgen 
maakt over de continuiteit van de school: Een objectiever rapport had verschil gemaakt. 

We sluiten ook niet tiit dat het door de negatieve nieuwsberichten en het rapport moeilijker 
gaat warden om personeel en leerlingen te werven, waar dat tot op heden voor SvPO nooit 
een probleem was. 

De contactpersoon voor de vacatures is nog steeds de schoolleiding. die bestaat uit 
en  10.2.e 	gezamenlijk. Dat 102-e 	dit schooljaar sterker . 

betrokken is bij Utrecht heeft te maken met uw toezichtplan. U zult beg,rijpen dat dit veel 
extra werk met zich meebrengt. 

Met vriendelijke groet. 



Scho en voor Persoonli k Onde 	s 

Enseigne 7, ce West pas remplir nil vase, c'est <tllttttrer un fart iliontaigne) 

On. Fri, Dec 6, 2019 at :14 PM 
wrote: 

102.e  10.2.e 

Thachte 10 .e 

Cd uw antwoord van vorige week vrijdag op onze vragen over verloop bij docenten 
geeM u aan dat er vervanging is geweest voor de vakken kiassieke talent  ilosoa  en 
wiskunde en dat er verder geen sprake is van niet opgevulde vacatures. L  de website 
Deesterbaan zien wij vijaacatures voor de vakken EiekenenDThderiandsMiskundeD 
Eionomie en moans. Cp een klein team zijn dat veel vacatures. Dij maken ons hierover 
zorgen in verband met de continuateit en kwaliteit van het onderwijs en de begeleiding 
aan leeriingen. 

Dij verzoeken u ons voor 10 december to inrmeren over onderstaande vragen0 

1. Dopt het dat de vacature akenen niet vervuld isEigezien de ingangsdatum van 11-
11-2019 en het flit dat deze vacature nog steeds op de website staat0 

2. Dat is de achtergrond van de ontstane vacaturesD 

• 1:ii geval van niet naar behoren ilinctionereniThoe heellide schoolleiding dit 
vastgesteld en gedocumenteerdElDjn er verslagen van lesobservaties0 
ainctioneringsgesprekkenEetc0Eb jaLtian ontvangen wij die graag. 

O En geval van opzegging door de werknemeriavat zijn de redenen hiervan0 

El [be zorgt het bestuur voor de continuitbit en kwaliteit van het onderwijs en de 
begeleiding aan teerlingenandanks personeelswisselingen0 

• Dat is de reden dat de contactpersoon bij de werving niet meer de schoolleider 
D/00 Etrecht isD 

Dank alvast voor uw reactie. 

Det vriendelijke groetD 



10.2.e 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Bcc: 
Onderwerp: 
Dattn»: 

agenda en stukken voortgangsdesorek as woensdaq 
vnjdaq /3 december 2t)19 15:36:50 

Afspraak 
it bestuur stelt een 
verbeterplan op waarin het 
aangeeW hoe het de 
tekortkomingen herstelt. De 
aalpraken in deze tabel worden 
verwerkt in het verbeterplan. 
De school brengt in kaart welke 
leerlingen zich niet volgens 
verwachting ontwikkelen. 

Eva luatiemiddel 
Len verbeterplan. 

Lin lijst met leerlingen waar 
zich risicoN voordoen gezien de 
cijiiirsachterstanden °Opp een 
lager niveau presteren dan 
verwacht mag worden gezien 
het basisschooladvies, 
denken valt aan leerlingen met 
twee oaneer onvoldoendes o0 
met een gemiddeld cijgr onder 
de DoDnet meer dan twee 
weken achterstand 0E3 
leerlingen die in kias geplaatst 
worden op een lager niveau 
dan hun basisschooladvies. 

Termijn 

december 
2019 

iD 
december 
2019 

Standaard 
Dv.t. 

De school brengt in kaart welke De school stelt een lijst op van 
leerlingen een extra 	leerlingen met een extra 
ondersteuningsbehoea 	ondersteuningsbehoele, 
hebben. 	 adacht kan worden aan onder 

EEO CD 
december 
2019 

Document 8 

Ebachte 10.2.e 

aor het gesprek dat wij aanstaande woensdag om 10 uur hebben op het kantoor van 
de inspectie stelien wij de volgende agenda voor. aspreekpunten van uw kant ontvang 
ik graag voor woensdag 1Ddecember. 

10Eespreken en vaststellen van de agenda 
20Eespreken van het toezichtplan 
1 I aspreken van actiepunten uit het toezichtplan 
EDEesprek met de nieuwe DD 
Masprek met ouders 
D7_10euw overleg 
701 kpraken 

mijn bericht van 22 november heb ik gevraagd om voor IDdecember een aantal 
stukken op te sturen ten behoeve van het voortgangsgesprek. 
Dot gaat om onderstaande a[gprakenavaaronder een verbeterplan. Dij hebben tot 
dusver nog geen documenten ontvangen. 	ons te kunnen voorbereiden op het 
gesprek is het van belang dat u die aisnog vandaag opstuurt via het IIED. [bor wat 
betreffide geel gearceerde a*rakenEhier is een rdut geslopen in de termijnaiie niet 
december 2020 maar natuurlijk december 2019 moet zijn. Lt bestuur heefflhier 
mogelijk al rekening mee gehouden. Cb nietalan ontvangen wij deze documenten graag 
in aanloop naar het voortgangsgesprek in bruari. 

Eet vriendelijke groetO 
102.e 



D 10.2.e 

oezichtplan SvPO Utrecht, bezwaar en verzaek voorlopige voorziening 

Van: 
Verzon t en. v aa november 2019 15:03 
Aan: 
CC: 
On • erwerp. 

Eeachte 

andere de 170 teerlingen met 
een Ewaardere aleervoudigeD 
zorgindicatieldlie het bestuur 
noemt. Daar ook leertingen 
daarbuiten is er mogelijk 
sprake van een extra 
ondersteuninqsbehoele. 

1t  bestuur zorgt voor goede 
begeleiding van startende en 
nieuwe docenten. 

Ern plan van aanpak 
begeleiding startende en 
beginnende docenten 

december 
2020 

Ebt bestuur stelt een 
medezeggenschapsreglement 
vast met instemming van 
tenminste 2I  It Ivan de leden 
van de OD 

Ebrslag vergadering 00waarin 
medezeggenschapsreglement is 
vastgesteld 

Ill  
december 
2020 

Eht bestuur bespreekt met de 
Elnwelke behoeff aan 

er is en voorziet 
daar in. 

Cbtulen met daarin concrete 
apraken 

El= 
december 
2020 

Dank voor uw reactie. Dij stellen voor op 18 december om 10 uur ate spreken op het 
kantoor van de inspectie. Ln onze kant zullen 10,2.e 	 en 
ondergetekende aanwezig zijn. 

het toezichtplan staan een aantal aL§praken rand ananesEbverzichten en dergelijke. 
at verzoek is am die stukken voor 1Ddecember aan ons toe te sturen. 

order blijven wij signalen ontvangen vanuit verschillende kanten over lesuitvalEhet 
combineren van klassen met een verhoogde werkdruk voor docenten als gevolgaerloop 
onder personeel en daardoor wisselende docenten en mentorenEten onrustig 
leerklimaat in lessen en onrust op de gangen vanwege gebrek aan toezicht. [ii het kader 
van hoor en wederhoor hebben wij het verzoek om ons over de volgende vragen te 
iniiirmerenD 

1. Elopt het dat er verloop is onder docentenDEb jaThoeveel docenten betrefflhetEl 
voor welke vakkenaerjaren0Dat zijn de achterliggende oorzaken van dit 
verloop0Delke maatregelen neemt het bestuurD 

2. Elopt het dat er lessen niet door zijn gegaan vanwege tekortDitval van personeelD 
Eb jaDNelke en hoeveel lessen betrell3 het DakkenEklassenDstantallen lesseniri  
Delke maatregelen neemt het bestuur om verdere lesuitval te voorkomenD 
Elopt het dat er in bepaalde lessenLklassen nog steeds sprake is van een onrustig 
leerklimaatElEb jaDNelke lessentillassen betreiliin ditDDelke maatregelen neemt 
het bestuurD 

4. Djn er momenteel niet opgevulde vacaturesDEb jantoor welke vakken en welke 
maatregelen neemt het bestuur om deze vacatures in te vullenD 

azien de ernst van de signalen vragen wij u om ons voor 29 november hierover te 



On Mon. Nov 18, 2019 at 3:57 PM 10.2.e > wrote: 10.2.e 	P0- 

Dot slot bereiken ons signalen dat het bestuur en de school in de communicatie naar 
betrokkenen het inspectierapport en de tekortkomingen die wij hebben gesignaleerd 
weinig serieus nemen. Cecombineerd met bovenstaande signalen hebben wij twijEls oLi 
de verbetering van het onderwijs voldoende prioriteit heed Dij hopen dat het bestuur 
deze twijWs kan wegnemen bij de reactie op de signalen en het gesprek op 18 
december. 

Let vriendelijke groetO 

10.2.e 

Van: 10.2.e 	mailta 10.2.e 	,svpo.nf] 
Verzon en ma n aa nove b 	0 
Aan: 102.e 
CC: 0.2.e 
On erwerp: 	oezichtplan SvPO Utrecht, bezwaar en verzoek voorlopige voorziening 

Geachte 10.2.e 

De 18e december is wat ons hetreft een goed moment cm af te spreken, dat zou 
hijvoorbeeld cm 10u00 kunnen. 

geeft aan dat de voorlopige voorziening geen opschortende werking heeft voor vat 
betreft het toezichtplan. Vooropgesteld: Wij zullen blijven zorgen voor goed onderwijs. 
Het is natuurlijk wel zo dat een aantal issues in het kort gecling effect hebben op de inhoud 
van het rapport en daannee indirect ook op het toezichtplan. We wijzen ii bovendieii op de 
enorme administratieve last die sonuuige onderdelen van het plan hebben. Het opstellen 
van OPP's en organiseren van OOGO's voor de tientallen leerlingen die een indicatie 
hebben, zou betekenen dat we de lestijcl moeten inperken cm de mentoren vrij te spelen die 
dit moeten orgainseren. Dat zou ten koste gaan van het onderwijs en we zoeken dan ook 
naar inanieren our het duel niet nit het oog, te verliezen. 

We zullen de 18e in elk geval een update geven van de stand van zaken van de school en 
de ontwikkeling van het onderwijs in de context van uw toezichtplan. Gevraagde 
overzichten ter bespreking zullen we uiteraard ook ter beschikking hebben. Verder zullen 
we per punt in gam op de status en ontwikkeling. 

Met vriendelijke greet. 

Scholen voor Persoothili. Onderwi `s 

Enseigner. cc West pas reinplir rill vase, cies/ earner tilt feu (Montaigne) 

Beste 10.2.e 

Kun je nog naar onderstaande vraag kijken? 



10.2.e 10.2.e UVj  

Inspectie wil graag, dat we vandaag reac.leren 	een datumvoorstel voor de eerste fase 
van het nadete toezieht. 

Groeten. 
0.. ..e 

On Fri, Nov 15. 2019 at H:48 AM 10.2.e 	 10.2.e wrote: 
Beste 

Inspectie wil ondanks de aanvraag voorlopige  voorziening toch verder met het 
toezichtplan dat ze op basis van het bestreden rapport heeft opgesteld. 

Inspectie vindt het Met in belang van leerlingen dat gewaclit wordt op herstel van 
tekortkomingen die zij geconstateerd hebben. Het punt is natuurlijk dat wij bestrijden 
dat ze tekortkomin.gen hebben geconstateerd en dat vat ze in het toezichtplan vragen 
de onderwijskwaliteit niet ten goede komt. Ze eisen bijvoorbeeld dat van tientallen 
leerlingen een 'ontwikkelperspectief in overleg met ouders wordt opgesteld, alleen 
man omdat ze bijvoorbeeld ADHD, ADD of anderszins hebben en niet athankelijk 
van de vraag of het wel of Met goed gaat met die leerlingen.  Dat levert een enorme 
bureaucratic en administratieve last op. waarvoor we onze docenten moeten 
vrijmaken. Dat kan alleen door ze minder te laten les geven of door de klassen samen 
te voegen. 

Juist het toezichtplan is een belangrijke reden om in bezwaar te komen tegen het 
rapport. 

1. Kunnen we vragen om met de implementatie van het toezichtplan tot na 
behandeling van het rapport? 

2. Kunnen we de kritiek Op het toezichtplan ook meenemen in ons verweer? 

Groet. 
102,e 

Forwarded message 
From: 
Date: Fn, Nov 1), 2019 at 11:04 AM 
Sub.ect: RE: Toezich lan S1,7130 Utrecht. bezwaar en verzoek voorlopige voorziening 
To:1°-2-e 
102.e 

Cc:  102.e 

10.2.e 

aach e 10.2.e 

Dank voor uw bericht. ET is fnmiddeis bevestigd dat een voorlopige voorziening is 
aangevraagd. Dij zuUer daarom het oordeei van de rechter alachten voordat we 
overgaan tot publicatie van het rapport. 

Daarbij vinden wij het van belang dat het vervolgtoezicht doorgang vindt en een 
eerste voortaangsgesprek wordt gepiand in december. Ebewei er verschillen van 
inzicht zijnLis het niet in het belang van leerlingen dat daarmee het herstel van de 
tekortkomingen die wij hebben geconstateerd stil kornt te liggen. Lie Mien daarom 
aisnog met het bestuur in overleg over het toezichtplan en de arSpraken die daarin 



Van: 102.e 
Verzon en: ma an a 	novem 
Aan: 102.e 
CC: 02.e 
On 	e p: oeztchtplan SvPO Utrecht, bezwaar en verzoek voortopige vcxxziening 

Geachte 10.2.e 

Dank voor het toezichtplan. In het begeleidend schrijven refereert u aan onze wens oin 
uiet 'weer te moeten juridiseren en de verschillen van inzicht op een andere wiz, 
weilicht met een extenie expert erbij, te bespreken 'met de benen op tafel'. 10.2  

gaf na ons overleg op 8 oktober aan hier naar te willen kijken. Daar zijn wij 
blij niee, omudat het eerdere advies van inspectie oin dergelijke -verschillen aan de 
reciter voor te leggen de onderlinge verliondingen geen goed doet. 

Ondertussen gaan de ontwikkeling,en echter verder en verschijnt er een zeer negatief 
rapport dat voor een deel ook betrekking heeft op de verschillen van inzicht. Een 
voorbeeld is de vraag in hoeverre tussenresultaten en de eindexamenresultaten van 
andere SVP0-scholen meewegen. Volgens het toezichtkader wellicht niet. maar de 
Regeling leerresultaten VO stelt vat anders. Dat maakt veel nit. namnelijk voor de 
vraag of de school een 'zeer zwak' beoordeling krijgt of niet. Het oordeel in dit rapport 
heeft uiteraard vergaancle consequenties voor Utrecht, maar ook voor de andere 
SvPO-scholen. Het toezichtplan gaat nog verder en vraagt ons flu ook om mnaatregelen 
te nemen waarvan sonmiige indruisen tegen het persoonlijk oncierwijs en de eenvoud 
van organisatie die daar bij hoort. 

We kunnen echter moeilijk een gesprek over de verschillen van inzicht over o.a 
interpretatie van wet- en regelgeving anvachten als in zowel rapport als toezichtplan 
gepreludeerd wordt op de uitkomst ervan. We zouden graag zien dat eerst dit gesprek 
zou plaatsviuden en claania gekeken kan worden of dit van iuvloed is op het rapport en 
het toezichtplan. Tenslotte kunnen we dan afspreken vat er wanneer aangepast moet 
worden. Uit trw toezichtplan van afgelopen vrijdag en de publicatie van het rapport als 
definitief op 14 november, blijkt dat dit kennelijk niet mogelijk is en clat wij dus toch 
via een bezwamprocedtire het gesprek moeten aan gaan. Onidat die bezwamprocedure 
geen opschortende werking heeft en we dan dus nog steeds in de situatie zitten dat al 
op de uitkomst gepreludeerd wordt, zullen we ook de voorzieningenrechter moeteu 
vragen om opschorting. 

Wij zullen uiteriijk 14 november zowel het bezwaarscirift als het 
opschortingsverzoek bij de voorzieningenrechter indienen. Wij nemen aan dat u 
conform het door u gestelde in uw aanbiedingsbrief bij het rapport van 17 oktober, het 
oordeel van de voorzieningenrechter zult afwachten en 14 november nog niet tot 
publicatie van het rapport wit over gaan. 

Met vriendelijke groet. 

Scholen voor P rsoon k Onderwi s 
102..e 



,11.11 

L.-Bachte 10.2.e 	 D 

000.2,e 
WerK030.en: 10.2.e 

102.e 
+3 1 10.2.e 
10.2.e 

Forwarded message 
From: 102e 	,10.2.e 
Date: Fri. Nov 8. 2019 at 11:12AM 
Sub;ect: toezichtplan 
To: 102e 10.2.e 

Derbij ontvangt u het toezichtplanErnet bijbehorende aanbiedingbrieUmaar 
aanteiding van het kwaliteitsonderzoek dat op 17 oktober is vastgesteld. 

Met vriendelijke groet. 



wrote: 102.e 
Geachte 

On Fri. Dec 13. 2019 at 6:20 PM 
102.e 

102.e 

10.2.e 
10.2.e 

10.2.e 
10.2.e 

10.2.e 10.2.e 

Document 9 

Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum; 
Bijiagen: 

Re: agenda en stukken voortgangsgesprek as woensdag 
maandag 16 december 2019 22:42:01 

' 	• 	'; 

10.2.e 
102_e 
02.e 

Geachte 102.e 

Bijgaancl het document dat we hebben opgesteld n.a.v. het toezichtplan, 

1k heb tevens gevraagd om een overzicht van de ontwikkeling van leerlingen zoals 
afgesproken. Daar was het wachteu nog op. 1k heb voor de volledigheid gevraagd om alle 
leerlingen niet zorgindicatie, dwz. niet alleen met meervoudige indicatie. Dat had ik Met 
inoeten dom, omdat het er erg veel zijn en ik daardoor enigszins heb overvraagd. 1k stair 
u deze lijst niorcen alsnog toe, met excuus voor de vertraging. 

Met vriendelijke 

Scholen voor PersoonWk Onderw s 

We zijn nog bezig met de punten op de i voor de input voor het overleg over het 
toezichtplan volgende week woensdag 18 december (11 schrijft 16 december. maar dat zal 
de 18e zijn). 1k ga er van nit dat we deze input maandag aan het einde van de dag kunnen 
insturen. 

Met vriendeliike groet. 

Scholen voor Persoonick Onderwi's 

On Fri. Dec 13, 2019 at 3:36 PM 
1NTOte: 

Eachte 

aor het gesprek dat wij aanstaande woensdag om 10 uur hebben op het kantoor 
van de inspectie stelien wij de volgende agenda voor. aspreekpunten van uw kant 
ontvang ik graag voor woensdag iDdecember. 



10 Eespreken en vaststellen van de agenda 

2Elaspreken van het toezichtplan 

aspreken van actiepunten uit het toezichtplan 

Desprek met de nieuwe 0E1 

Elesprek met ouders 

Eieuw overleg 

701 1c4praken 

03 mijn bericht van 22 november heb ik gevraagd om voor 10december een aantal 
stukken op te sturen ten behoeve van het voortgangsgesprek. 

	 gaat om onderstaande aE§prakenDNaaronder een verbeterplan. Dij hebben tot 
dusver nog geen documenten ontvangen. 	ons te kunnen voorbereiden op het 
gesprek is het van belang dat u die alsnog vandaag opstuurt via het ED. aor wat 
betreMde geel gearceerde a0prakenaier is een Edut geslopen in de termijnEdie 
niet december 2020 maar natuurlijk december 2019 moet zijn. let  bestuur heell 
hier mogelijk al rekening mee gehouden. Cb nietDian ontvangen wij deze 
documenten graag in aanloop naar het voortgangsgesprek in lAbruari. 

Det vriendelijke groet0 

10.2.e 

Standaard Afspraak 
	

Evaluatiemiddel 
	

Termijn 
Cwt bestuur stelt een 	Can verbeterplan. 	 I 	I 
verbeterplan op waarin het 
	

december 
aangeeEfl hoe het de 	 2019 
tekortkomingen herstelt. 
De aEpraken in deze tabel 
worden verwerkt in het 
verbeterplan. 
De school brengt in kaart 

	
Can lijst met leerlingen waar 

welke leerlingen zich niet 	zich risicoE voordoen gezien de december 
volgens verwachting 	cijilirsElsIchterstanden olThp een 2019 
ontwikkelen. 	 lager niveau presteren dan 

verwacht mag worden gezien 
het basisschooladvies. IJ 
denken valt aan leerlingen met 



twee oDreer onvoldoendes oE 
met een gemiddeld cijEar onder 
de Doanet meer dan twee 
weken achterstand 00 
leerlingen die in Has geplaatst 
worden op een lager niveau 
den hun basisschooladvies. 
De school stelt een lijst op van 
leerlingen met een extra 
ondersteuningsbehoeTh. 
adacht kan worden aan onder 
andere de 170 leerlingen met 
een Evvaardere Dieervoudige0 
zorgindicatieaie het bestuur 
noemt. Deer oak leerlingen 
daarbuiten is er mogelijk 
sprake van een extra 
ondersteuningsbehoele. 

D:E 
december 
2019 

De school brengt in kaart 
welke leerlingen een extra 
ondersteuningsbehoelfe 
hebben. 

Het bestuur zor2t voor 2oede 
be,2eleiding van startende en 
nieuwe &icemen. 

[en plan van aanpak 
begeleiding startende en 
beginnende docenten 

december 
2020 

Het bestuur stelt een 
inecleze2g.enschapsre,,:zlement vast 
met instenunin2 van temninste 2,3 
van de leden van de MR. 

arslag vergadering DOwaarin 
medezeggenschapsreglement is 
vastgesteld 

OO 
december 
2020 

Het bestuur bespreekt met de MR 
welke behoefte aan faciliterin2 er 
is en voorziet daar in. 

Cotulen met daarin concrete 
apraken december 

2020 

Van: 10.2.e 
Verzon en. vr 
Aan: 
CC: 
On en,verp: 

aachte 102.e 

aa 	november 2019 15:03 

oezichtplan SvP0 Utrecht, bezwaar en verzoek vooriopige voorziening 

Dank voor uw reactie. Dij steilen voor op 18 december om 10 uur aLle spreken op 
het kantoor van de inspectie. Etin onze kant zulien 10.2.e 	 en 
ondergetekende aanwezig zijn. 

[its het toezichtplan staan een aantal aDpraken rond ananesaverzichten en 
dergeiijke. at verzoek is om die stukken voor 1i:december aan ons toe te sturen. 



rder blijven wij signalen ontvangen vanuit verschillende kanten over lesuitvalaiet 
combineren van klassen met een verhoogcle werkdruk voor docenten als gevolgO 
verloop ander personeel en daarcloor wisselende docenten en mentorenaen 
onrustig leerklimaat in lessen en onrust op de gangen vanwege gebrek aan toezicht. 
al het kacler van hoar en wederhoor hebben wij het verzoek om ons over de 
volgende vragen te inrrnerenD 

Dopt het dater verloop is ander docentenDEb jaDioeveel docenten betrefE 
hetDioor welke vakkenfleedarenDDat zijn de achterliggende oorzaken van ciit 
verloopODelke maatregelen neemt het bestuurD 

2. Dopt het dat er lessen' niet door zijn gegaan vanwege tekortatval van 
personeelai jalavelke en hoeveel lessen betreEEI het DakkenalassenD 
aantallen lessen! HIDelke maatregelen neemt het bestuur am verclere lesuitval 
te voorkomenD 

3. Dopt het dat er in bepaalcle lessen[lilassen nog steeds sprake is van een 
onrustig leerklimaatalio jaavelke lesseralassen betreEln dit0Delke 
maatregelen neemt het bestuurD 

4. Djn er momenteel niet opgevulde vacaturesDEb jaDiaor welke vakken en 
welke maatregelen neemt het bestuur om deze vacatures in te vullenD 

azien de emst van de signalen vragen wij u am ons voor 29 november hierover te 
inEdrmeren. 

at slot bereiken ons signalen dat het bestuur en de school in de communicatie naar 
betrokkenen het inspectierapport en de tekortkomingen die wij hebben gesignaleerd 
weinig serieus nemen. 1-1.combineerd met bovenstaande signalen hebben wij twijOs 
ofThe verbetering van het onderwijs voldoende prioriteit hee[E Dij hopen dat het 
bestuur deze twijas kan wegnemen bij de reactie op de signalen en het gesprek op 
IS december. 

vriendelijke groet0 

102.e 

Van: 10.2.e 	mailto 10.2.e 	.nlj 
Verzon en: ma n a 	novembe z.• * . 
Aan: 10.2.e 
CC: 10.2.e 
Om "e e p: *e: oezichtplan SvP0 Utrecht, bezwaar en verzoek voorlopige voorziening 



Geachte 10.2..e 

De 18e december is wat ons betreft een goed moment om of te spreken, dat zou 
bijvoorbeeld om 10u00 kunnen. 

U geeft aan dat de voorlopige voorziening geen opschortende werking heeft voor wat 
betreft het toezichtplan. Vooropgesteld: Wij zullen blijven zorgen voor goed 
onderwijs. Het is natuurlijk wel zo dat een aantal issues in het kort geding effect 
hebben op de inhoud van het rapport en daarmee indirect ook op het toezichtplan. We 
wijzen u bovendien op de enorme administratieve last die sommige onderdelen van het 
plan hebben. Het opstellen van OPP's en organiseren van OOGO's voor de tientallen 
leerlingen die een indicatie hebben, zou betekenen dat we de lestijd moeten inperken 
om de mentoren vrij te spelen die dit moeten organiseren. Dat zou ten koste gaan van 
het onderwijs en we zoeken dan ook naar manieren om het doel niet uit het oog te 
verliezen. 

We zullen de 18e in elk geval een update geven van de stand van zaken van de school 
en de ontwikkeling van het onderwijs in de context van uw toezichtplan. Gevraagde 
overzichten ter bespreking zullen we uiteraard ook ter beschikking hebben. Verder 
zullen we per punt in gaan op de status en ontwikkeling. 

Met vriendelijke groet, 

Scholen voor Persoonlijk Onderwijs 

10.2.e 

10.2.e 

+31 10.2.e 

10.2.e svpo.nI  

Enseigner, ce n'est pas remplir un vase, c'est allumer un feu (Montaigne) 



Document 9a 

Aanpassingen SvPO Utrecht n.a.v. 
onrust rond actiegroep ouders en 
opmerkingen inspectie schooljaar 
2018/19 

In leiding 
De inspectie meent dat onze school in Utrecht op een aantal punten tekortschiet. In het 
bijzonder bij het zorgen voor orde in sommige klassen, de registratie van leerlingen die zich 
mogelijk minder gunstig ontwikkelen dan verwacht mag worden, het meten van de beleving 
van de sociale veiligheid, de vastlegging van wat aan extra zorg wordt geboden, de 
organisatie van de medezeggenschap en het professioneel statuut voor docenten. We 
zetten in het navolgende uiteen hoe we dit zullen oppakken. 

Om te beginnen echter willen we opgemerkt hebben dat de indrukken van de inspectie niet 
overal goed overeenstemmen met de situatie op school. De inspectie heeft zich in sterke 
mate laten leiden door een groep van 10 tot 15 ouders die de inspectie met klachten hebben 
overladen. Deze groep had wensen die zich niet laten verenigen met het persoonlijk 
onderwijs dat wij willen bieden en waarvoor de school is opgericht. Dat onderwijs kenmerkt 
zich door een stevig curriculum dat er voor zorgt dat leerlingen zich boven hun 
basisschooladvies uit ontwikkelen, en dat in kleine klassen wordt vormgegeven door 
docenten die veel aandacht kunnen geven aan iedere leerling. De groep ouders wilde 
daarentegen gepersonaliseerd leren invoeren (curriculum aanpassen aan de individuele 
leerling) en wilde bovendien extra voorzieningen die de overhead vergroten en daardoor de 
kleine klassen onbetaalbaar maken (zoals ouderavonden, extra zorgcoordinator, voltijds 
schoolleiding voor de kleine school). Om de eisen kracht bij te zetten voerde de groep druk 
uit op de school met negatieve berichten in (sociale) media, door het overnemen van de MR 
met eigen kandidaten en met klachten bij de inspectie. 

De inspectie heeft de klachten van deze groep als directe aanleiding gehad voor haar 
bezoeken aan de school. Het beeld is niet genuanceerd door andere ouders, omdat de 
inspectie die niet heeft gesproken. Bij de bezoeken op school is het negatieve beeld verder 
versterkt met de gesprekken met de door de groep overgenomen MR. Doordat de inspectie 
bij een beginnende school ook de resultaten van de leerlingen niet meeweegt (dat gebeurt 
pas als er eindexamens zijn), konden ook die resultaten niet voor nuancering zorgen. We 
staan daardoor voor de taak om de inspectie te laten zien dat onze school in Utrecht zich 
wel degelijk goed ontwikkelt en we de juiste maatregelen nemen om te zorgen dat dit ook zo 
blijft. 

Dit neemt niet weg dat we ook een aantal maatregelen moeten nemen om tegemoet te 
komen aan eisen die de inspectie nu eenmaal stelt naar aanleiding van de bezoeken aan 
SvPO Utrecht. Bovendien was de situatie op school de laatste drie maanden van het 
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schooljaar onprettig, mede als gevolg van de acties van de groep ouders. We willen de 
school in rustiger vaarwater brengen. 

Communicatie over persoonlijk onderwijs richting 
ge-interesseerde ouders 
Dat een groep ouders actie voert tegen de school om eisen ingewilligd te krijgen die andere 
ouders niet wensen, is natuurlijk niet positief voor de sfeer. Zeker voor nieuwe docenten, die 
nog weinig binding hebben met de school, kan dan de vraag ontstaan of ze wel op deze 
school willen blijven werken. 

De eisen die de groep stelt zijn niet in overeenstemming te brengen met persoonlijk 
onderwijs. Als we ouderavonden moeten invoeren, een aparte zorgcoordinator benoemen, 
enz. dan impliceert dit dat we de kleine klassen niet meer kunnen organiseren. Daar is geen 
meerderheid van de ouders voor te vinden en bovendien is de school niet opgericht om dit te 
doen. 

De ouders uit de groep lijken bovendien teleurgesteld te zijn over het feit dat we de lesstof 
niet aanpassen aan individuele leerlingen, zoals in het `gepersonaliseerd leren' gebeurt. De 
reden daarvoor is dat we dan de ambitie om leerlingen zo veel mogelijk te ontwikkelen niet 
meer kunnen waar maken. 

De afgelopen maanden hebben we geprobeerd om zoveel mogelijk ouders van de 
actiegroep te spreken om duidelijk te maken waarom de eisen niet met persoonlijk onderwijs 
te combineren zijn. Het was niet eenvoudig, omdat sommige anoniem wilden blijven of niet 
in gesprek wilden. De uitkomst van de gesprekken waren wisselend. Een aantal ouders 
hebben er voor gekozen om naar een andere school over te stappen, waar hun kind 
bijvoorbeeld wel het verlangde gepersonaliseerd leren zou krijgen. 

Verder moeten we voorkomen dat in de toekomst nog vaker ouders op basis van een 
verkeerde indruk voor SvPO Utrecht kiezen. We zullen de karakteristieken van persoonlijk 
onderwijs tijdens de informatiedagen en in de communicatie op de website daartoe 
verbeteren. 

Uitvoering: December 2019 

Wel Mavo-leerlingen, geen Mayo meer 
Op al onze scholen nemen we leerlingen aan met een Mavo-advies en laten hen Havo doen. 
Veel van hen halen dat ook door het intensieve onderwijs. Leerlingen die het niet halen 
stappen na 2 jaar over naar een andere school voor Mayo, omdat de meeste van onze 
scholen geen Mavo-licentie hebben. Uit de resultaten blijkt dat ook deze overstappers het 
vervolgens prima doen. Ze hebben met 2 jaar onderwijs op Havo-niveau gehad en kunnen 
de overstap goed aan. 

In Utrecht is de situatie anders, omdat onze school daar een Mavo-Iicentie heeft. De 
inspectie meent dat de school daarom al in de brugklassen lesstof op Mavo-niveau moet 
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geven. Dat klopt niet, want volgens de wet hoeft dit pas vanaf de derde klas. Volgens de 
inspectie zou het aanbieden van Havo-stof aan leerlingen met een Mavo-advies echter tot 
teveel stress leiden. Bovendien heeft de inspectie tijdens de bezoeken aan de school 
vastgesteld dat vooral in de Mavo-klassen de orde te wensen over laat. 

Dat laatste is opvallend, omdat het op onze andere scholen in vergelijkbare klassen niet zo'n 
groot probleem is. Mogelijk is het zo dat leerlingen met een Mavo-advies in Utrecht met een 
andere `mindset werken omdat ze in de wetenschap verkeren dat ze voor de bovenbouw 
Mayo op school kunnen blijven. Op onze andere scholen moeten deze leerlingen immers 
van school, tenzij ze het Havo-niveau in voldoende mate aan kunnen om het derde leerjaar 
van de Havo te halen, waarna ze een overstap naar het MBO kunnen maken. Dat is een 
bijzondere route, omdat je dan na 3 jaar al met het MBO kunt starten, terwijl je daar met een 
Mayo-diploma pas na 4 jaar mee zou kunnen aanvangen. 

Omdat de meeste Mayo-leerlingen bij ons opstromen naar Havo was het al zo dat we in de 
nabije toekomst de Mavo-licentie in Utrecht moeten opgeven aangezien we niet zullen 
voldoen aan de norm van het aantal Mavo-leerlingen. Gezien de constateringen van de 
inspectie willen we de licentie eerder opgeven. We zullen dan leerlingen die de overstap 
naar een school voor Mayo maken de begeleiding geven zoals we dat ook op onze andere 
scholen gewend zijn. We overwegen op 1 augustus 2020 afstand te doen van de 
Mavo-licentie en vragen daar advies over van de MR. 

Wat na het opgeven van de Mavo-licentie nadrukkelijk blijft is dat we Mavo-leerlingen blijven 
aannemen. We zeggen er echter met nadruk bij dat het de bedoeling is dat we hen naar 
Havo-niveau ophalen. 

Uitvoering: Januari 2020 na advies MR 

Schooljaar 2019/20 tijdelijk geen zij-instroom van 
leerlingen, daarna in overleg met 
samenwerkingsverband 
In de afgelopen schooljaren hebben we heel wat leerlingen als `zij-instromer aangenomen. 
Het gaat vaak om leerlingen die vanwege bijzondere zorgbehoeften op andere scholen zijn 
uitgevallen. 

Omdat de inspectie stelt dat de vaststelling van de extra zorg onvoldoende is en omdat de 
inspectie constateert dat het in sommige klassen erg rumoerig is vanwege de zorgleerlingen, 
nemen we tijdelijk (namelijk dit schooljaar) geen zij-instromers meer aan. Voor volgende 
schooljaren willen we met het samenwerkingsverband passend onderwijs proberen tot 
afspraken te komen over de zij-instroom, om te zorgen dat onze zorgstructuur niet 
overbelast wordt. 

Uitvoering: September 2019 

3 



Verwijzing zorgleerlingen 
We bieden met ons persoonlijk onderwijs een inclusieve omgeving waarin iedere leerling 
zoveel mogelijk en zo gewoon mogelijk mee komt. De extra aandacht die we in onze kleine 
klassen hebben gebruiken we primair om een ambitieus curriculum te faciliteren waarmee 
leerlingen zich goed kunnen ontwikkelen en kunnen opstromen. De vaste structuur, het 
vaste rooster met nagenoeg geen lesuitval, de overzichtelijke sociale omgeving, het toezicht 
en de aandacht van docenten bieden ook voor zorgleerlingen de setting waarin ze gewoon 
kunnen meekomen. 

Er is voor ons eigenlijk maar een grens, namelijk waar andere leerlingen teveel hinder 
ondervinden van zorgleerlingen. In dat geval verwijzen we een leerling door naar het 
speciaal onderwijs. Die grens wordt op de meeste van onze scholen zelden bereikt. In 
Utrecht echter, waar in de eerste twee lichtingen zowel meer zorgleerlingen als veel jongens 
(65%) zitten, vindt de inspectie dat de orde in de klassen te wensen over laat. We zullen dit 
schooljaar daarom enkele leerlingen doorverwijzen naar het speciaal onderwijs. 

Uitvoering: We zijn in september 2019 met betrokken ouders, leerlingen en het 
samenwerkingsverband passend onderwijs in gesprek gegaan om een goede plek in het 
speciaal onderwijs te zoeken. 

Schoolondersteuningsprofiel passend onderwijs 
Het Schoolondersteuningsprofiel (SOP) beschrijft de extra zorgvoorzieningen voor leerlingen 
die extra zorg nodig hebben. 

Veel voorzieningen die onze school standaard heeft zijn op andere scholen extra. Sommige 
scholen hebben bijvoorbeeld als extra voorziening voor zorgleerlingen een kleine klas. Wij 
hebben daarentegen voor alle leerlingen een kleine kias, omdat de extra aandacht voor elk 
kind welkom is - of er nu wel of niet een extra zorgbehoefte bestaat. Ook de kleine schaal 
van de school zorgt ervoor dat de lijnen kort zijn, zodat in situaties dat er iets met een 
leerling aan de hand is alle docenten er direct van op de hoogte zijn. Dat voorkomt 
bureaucratie bij het leveren van extra aandacht en zorg. 

De inspectie merkt echter op dat het SOP van onze school in Utrecht niet voldoet omdat het 
niet is toegeschreven op de standaard die het samenwerkingsverband passend onderwijs in 
Utrecht ervoor hanteert. Dat komt omdat ons SOP voor al onze scholen hetzelfde is, terwijl 
de samenwerkingsverbanden passend onderwijs in de verschillende regio's soms andere 
standaarden hanteren. We zullen het SOP daarom aanpassen aan de standaard van het 
samenwerkingsverband in Utrecht. Recentelijk hebben onze schoolleider en een bestuurder 
hierover gesproken met de directeur van het samenwerkingsverband en hierover advies 
ingewonnen. Het samenwerkingsverband heeft als het goed is een nieuw format gereed in 
januari, en we hebben afgesproken dat we dan dat SOP format aanhouden voor ons nieuwe 
SOP in Utrecht. 

Uitvoering: Maart 2020 
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Medezeggenschapsraad 
We hebben de laatste drie maanden van schooljaar 2018/19 te maken gekregen met een 
MR die was overgenomen door de actiegroep om hun eisen te berde te brengen. Tot een 
erg constructief overleg kwam het niet. Er is op dit moment zelfs nog geen 
medezeggenschapsreglement aangenomen, waardoor de MR nog altijd slechts `voorlopig' is 
en daardoor officieel nog geen zeggenschap heeft. 

Dit schooljaar is er een nieuwe MR aangetreden. Met de leden van deze MR zijn we 
constructief bezig om het medezeggenschapsreglement vast te stellen. In dat reglement 
zitten ook de afspraken over de facilitering van de MR. 

We hebben de MR inmiddels gefaciliteerd om gesprekken met ouders te voeren. We hebben 
daarbij aangesloten om vragen te beantwoorden. De terugkoppeling van de mr voorzitter is 
dat haar indruk is dat veel ouders blij zijn met de school en het concept. 

We hechten op onze scholen aan de mogelijkheid van een democratische inbreng voor alle 
leerlingen, docenten en ouders. Daarom houden we regelmatig referenda. De inspectie 
heeft daar kritiek op omdat de referenda de rol van de MR kunnen overnemen. We bekijken 
daarom hoe we de referenda naast de MR toch een rol kunnen laten spelen. Daar zijn we op 
moment van schrijven nog niet helemaal uit. We verwachten echter dat we in overleg met de 
MR het reglement in januari kunnen vaststellen, zodat de MR daarna volwaardig aan de slag 
kan. 

Dat is wel een stuk later dan wenselijk, want volgens de Wet medezeggenschap hadden we 
al na het eerste jaar een MR moeten hebben en niet pas in het derde jaar. Door gebrek aan 
kandidaten is het echter niet eerder gelukt. Om te zorgen dat we in de toekomst (en op onze 
andere nieuwe scholen) niet weer zonder kandidaten voor de MR komen te zitten, hebben 
we de portalen aangepast. Sinds kort krijgt iedere ouder die in het ouderportaal komt een 
melding als hij/zij nog niet gestemd heeft op een kandidaat (of als de kandidaat waarop de 
ouder gestemd heeft zich heeft teruggetrokken). Bij het stemmen wordt onder de aandacht 
gebracht wat de MR doet en krijgt de ouder meteen de optie aangeboden zich kandidaat te 
stellen. 

Uitvoering: Nieuwe MR is reeds geInstalleerd en actief van start gegaan. Het nieuwe 
reglement moet in Januari 2020 vastgesteld kunnen worden. 

Vanwege de groei van het aantal scholen zitten we ondertussen met de vraag hoe we aan 
allemaal verschillende MR'en apart dezelfde stukken moeten voorleggen. Dat speelt niet 
zozeer voor adviesvragen, waar de kwaliteit van de adviezen alleen maar hoeft te profiteren 
als ze uit verschillende hoeken van het land komen, maar wel voor verzoeken om 
instemming. Het is nogal een administratieve organisatie en als dat allemaal per e-mail 
moet, dan is het overzicht al snel zoek. We zullen daarom de portalen uitbreiden met de 
mogelijkheid om documenten voor de MR-leden klaar te leggen waarvoor om instemming 
wordt gevraagd. Of die instemming wel of niet gegeven wordt moet dan ook in de 
respectieve portalen gegeven kunnen worden. 

5 



Uitvoering: Mei 2020 

Monitor sociale veiligheid 
De inspectie wil een verbetering van de technische verwerking van de vragenlijsten over de 
sociale veiligheid. 

Positief is dat de vragenlijsten in het leerlingportaal zitten, hetgeen zorgt voor een goede 
respons. Leerlingen komen namelijk regelmatig in dat leerlingportaal om hun cijfers te 
bekijken, de toetsplanning te raadplegen of om opgaven te maken. 

De vragenlijsten zijn overgenomen van een systeem dat ook in `Scholen op de kaart' 
gehanteerd wordt. Ook worden de vragenlijsten in het leerlingportaal op hetzelfde moment 
open gezet als in dit systeem gebruikelijk is. Onze uitkomsten zijn daardoor vergelijkbaar 
met die van andere scholen die deze vragenlijsten afnemen. 

Op een aantal punten scherpen we de monitor aan: 
• De uitkomsten van de monitor moeten aan inspectie aangeleverd worden via het 

zogeheten schooldossier bij inspectie (en niet via een link). 
• De gemiddelden van de andere scholen die de monitor vanuit `Scholen op de kaart' 

gebruiken, moeten als vergelijking (benchmark') toegevoegd worden aan de 
resultaten. 

• In `Scholen op de kaart' worden een/oneens-vragen (Likert-schaal) omgerekend tot 
een rapportcijfer van 1 t/m 10. Dit moet ook bij de presentatie van onze cijfers 
gedaan worden om makkelijker te kunnen vergelijken. 

Uitvoering: April 2020 

Professioneel statuut 
In hun professioneel statuut stellen scholen samen met de docenten vast op welke wijze de 
docenten hun inbreng hebben in de didactische en pedagogische keuzes die gemaakt 
worden. Ook de SvPO heeft voor haar scholen een professioneel statuut opgesteld met de 
docenten. De kern daarvan behelst dat wij voor een wetenschappelijke benadering van het 
onderwijs nastreven en het daarom belangrijk is dat de scholen gezamenlijk bepaalde 
didactische keuzes maken. Aileen als ze dezelfde keuzes maken kunnen immers resultaten 
vergeleken worden en kunnen ze gezamenlijk voldoende gegevens verzamelen om die 
keuzes op te baseren. In de klas hebben docenten een grote mate van vrijheid om hun 
lessen in te delen en te plannen, maar het raamwerk zoals bijvoorbeeld het programma van 
toetsing wordt gezamenlijk met alle docenten samengesteld. Hiervoor is ook een coordinator 
toetsing aangesteld. 

Volgens de inspectie is het professioneel statuut, dat voor alle SvPO-scholen geldt, niet met 
de docenten in Utrecht overlegd omdat het statuut is vastgesteld viak voordat de school in 
Utrecht begon. Dat neemt niet weg dat enkele van de toenmalige docenten wel degelijk 
inbreng heeft gehad, maar toch wil inspectie dat de school het statuut opnieuw vaststelt, 
maar dan in overleg met de huidige docenten in Utrecht. 
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Dat zou dan echter kunnen betekenen dat er in Utrecht een ander professioneel statuut zou 
komen dan op onze andere scholen. Maar dat zou de wetenschappelijke benadering 
uithollen en een bedreiging van de kwaliteit van het onderwijs vormen, hetgeen uiteraard 
niet de bedoeling is. 

Omdat echter op de nieuwe scholen in Hoorn, Deventer en Hengelo het professioneel 
statuut ook voorgelegd moet worden, kunnen we van de nood een deugd maken en het aan 
de docenten op alle scholen voorleggen, dus ook aan de docenten van de school in Utrecht. 
Doel blijft dat ieder van de scholen hetzelfde statuut hanteert, dus dat eventuele wijzigingen 
daarin door alle scholen worden overgenomen. 

Uitvoering: Januari 2020 uitvraag om input. Februari 2020 verwerking en terugkoppeling. 
Maart 2020 vaststelling. 

Begeleiding docenten en registratie bekwaamheid 
Omdat de inspectie vorig schooljaar in mei langs kwam en veel docenten nog maar kort in 
dienst waren (ca. 7 maanden), waren de personeelsdossiers nog nauwelijks gevuld. 
Inspectie vindt dat bij startende docenten de dossiers eerder gevuld moeten worden en dat 
daarin bovendien de begeleiding van startende docenten wordt vastgelegd. 

Voorafgaand aan de start van dit schooljaar zijn alle nieuwe docenten van alle vestigingen 
van SvP0-scholen bijeengekomen in Amsterdam voor een cursus. Daarin zijn de 
uitgangspunten van persoonlijk onderwijs uitgelegd en zijn ook de praktische zaken, 
waaronder werkafspraken, behandeld. Verder zijn de ICT systemen waarvan we bij SvPO 
gebruik maken uitgelegd. De cursus is erg gewaardeerd, ook al omdat mensen kennis 
konden maken met collega's van andere vestigingen. We hebben besloten om de cursus 
jaarlijks te herhalen. Ook collega's die nieuw zijn binnengekomen in de loop van het 
voorafgaande schooljaar worden uitgenodigd. 

We hebben verder de positie van lesobservator vanaf de start van het schooljaar ingevuld. 
Tot nu toe deden we dat pas later in het schooljaar, maar nieuw is dat we bij nieuwe 
collega's al kort na de aanstelling een observatie doen. Die observatie is bedoeld om tips 
mee te geven. Bij de tweede observatie later in het jaar (voor het voortgangsgesprek) kan 
dan ook meegenomen worden wat er met de tips is gedaan. 

Net als op al onze scholen hebben startende docenten een 'buddy' toegewezen gekregen. 
Bovendien kunnen ze gebruik maken van al het materiaal dat in de loop van de afgelopen 
jaren door de ervaren collega's (van andere vestigingen) beschikbaar is gesteld in de 
docentendatabase. 

Implementatie: Augustus 2019 
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Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 

Re: agendastukken voortdancIsciesprek as weensdag 
dins-dad 17 december 2019 11:34:23 

10.2.e 
102.e 
102.e 

102.e 102.e 
Geachte 

On Mon. Dec 16. 2019 at 10:41 PM 
10.2.e 

> wrote: 

10.2.e  102.e wrote: 

Document 10 

Als aangekondigd sturen we vandaag de lijst met mogelijke zorgleerlingen en hun 
ontwikk.eling, aan u door. 

heb ecliter net vemomen dat ik met spoed morgenochtend een implantaat in mijii gebit 
moet laten controleren. Dat is ow 8u45 in Amsterdam. 1k rij door naar uw kantoor in 
Utrecht daarna en als het flunk mee zit met zowel implantaat als verkeer, dan red ik de 
10u00. Het lijkt me ecliter verstandiger ow jets nicer tijd te hebben en ik wil daarom 
voorstellen oin 101130 af te sprekeu. 1k heb daaropvolgend geen afspraken ingepland, dus 
ik heb daama alle tijd. 

Met vriendelijke groet. 

Scholen voor P rsoonlijk Onderwijs 
102.e 

31  102.e 
102.e 

Bijgaand het document dat we hebben opgestelcl n.a.v. het toezichtplan. 

1k heb tevens gevraagd om een overzieht van de ontwikkeling van leerlingen zoals 
afgesproken. Daar was het wachten nog op. 1k heb voor de volledigheid gevraagd om 
alle leerlingen met zorgindicatie, dwz. niet alleeu met meervoudige indicatie. Dat had ik 
niet mnoeten doen, omdat het er erg veel zijn en ik daardoor enigszins heb overvraagd. 1k 
stuur u deze lijst morgen alsnog toe. met excuus voor de vertraging. 

Iklet vriendelijke groet. 

Scholen voor Persoonlik Onderwls 

On Fri. Dec 13, 2019 at 6:20 PM 
102.e Geachte 



We zijn nog bezig met de punten op de i voor de input voor het overleg over het 
toezichtplan volgende week woensdag 18 december (uschrijft 16 december. maar dat 
zal de 18e zijn). 1k ga er van uit dat we deze input niaandag aau het einde van de (lag 
kuiuien insturen. 

Met vriendelijke g- roet. 

Scholen voor Perso nifk Onderwi 

On Fri. Dec 13. 2019 at 3:36 PM  102.e 

L'OVV.L.il1...111.>  wrote: 

Thachte  10.2.e 

Thor het gesprek dat wij aanstaande woensdag om 10 uur hebben op het kantoor 
van de inspectie stelten wij de volgende agenda voor. aspreekpunten van uw 
kant ontvang ik graag voor woensdag IDdecember. 

1 Eespreken en vaststellen van de agenda 

20 Eespreken van het toezichtplan 

DDE-Ispreken van actiepunten uit het toezichtplan 

EE asprek met de nieuwe 00 

£sprek met ouders 

ED Deuw overleg 

70 Ellipra ken 

mijn bericht van 22 november heb ik gevraagd om voor 1Ddecember een 
aantal stukken op te sturen ten behoeve van het voortgangsgesprek. 

Et gaat om onderstaande aalprakenavaaronder een verbeterplan. Dij hebben tot 
dusver nog geen documenten ontvangen. En ons te kunnen voorbereiden op het 
gesprek is het van belang dat u die aisnog vandaag opstuurt via het OD. Thor wat 
betreffl de gee! gearceerde aalprakenEhier is een @ut geslopen in de termijnalie 
niet december 2020 maar natuurlijk december 2019 moet zijn. Tht bestuur heel] 
hier mogetijk at rekening mee gehouden. Eb nietDian ontvangen wij deze 
documenten graag in aanioop naar het voortgangsgesprek in rdbruari. 

Det vriendetijke groetD 



10.2.e 

an 

Evaluatiemiddel 
Can verbeterplan. 

Can lijst met leerlingen waar 
zich risicog voordoen gezien 
de cijairslaichterstanden oap 
een lager niveau presteren dan 
verwacht mag worden gezien 
het basisschooladvies. 
denken valt aan leerlingen met 
twee oD-neer onvoldoendes oD 
met een gemiddeld cijr 
onder de DoDnet meer dan 
twee weken achterstand 00 
leerlingen die in klas geplaatst 
worden op een lager niveau 
dan hun basisschooladvies. 
De school stelt een lijst op van 
leerlingen met een extra 
ondersteuningsbehoeCife. 
Ledacht kan worden aan 
onder andere de 170 
leerlingen met een [21waardere 
EdneervoudigeOzorgindicatieD 
die het bestuur noemt. Dear 
ook leerlingen daarbuiten is er 
mogelijk sprake van een extra 
ondersteuningsbehoeCtl. 

Standaard 
Dv.t. 

Afspraak 
at bestuur stelt een 
verbeterplan op waarin 
het aangeeCO hoe het de 
tekortkomingen herstelt. 
De al-Apraken in deze 
tabel worden verwerkt in 
het verbeterplan. 
De school brengt in kaart 
welke leerlingen zich niet 
volgens verwachting 
ontwikkelen. 

De school brengt in kaart 
welke leerlingen een extra 
ondersteuningsbehoelle 
hebben. 

Termijn 
1 	1 	1 
december 
2019 

1 	1 	1 

december 
2019 

1 	1 	1 
december 
2019 

Het bestuur zorgt voor goede 
begeleiding van startende en 
nieuwe docenten. 

an plan van aanpak 
begeleiding startende en 
beginnende docenten 

ED 
december 
2020 

Het bestuur stelt een 
medezeggenschapsreglement 
vast met instemming van 
tenminste 2/3 van de leden van 
de MR. 

arslag vergadering DOwaarin 
medezeggenschapsreglement 
is vastgesteld 

m 
december 
2020 

Het bestuur bespreekt met de 
MR welke behoefte aan 
facilitering er is en voorziet daar 
in. 

atulen met daarin concrete 
aEipraken 

m  
december 
2020 



Leachte 102.e 	D 

Van: 102.e 
Verzon• en 	november 2019 15:03 
Aan: 02.e 
CC: 10.2.e 
On•erwerp. 	oezichtplan SvPO Utrecht, bezwaar en verzoek voorlopige voorziening 

Dank voor uw reactie. Dij stellen voor op 18 december om 10 uur aCte spreken op 
het kantoor van de inspectie. Lan onze kant zullen 10.2.e 	 en 
ondergetekende aanwezig zijn. 

Eti het toezichtplan staan een aantal allipraken rand analCiesaverzichten en 
dergelijke. Let verzoek is om die stukken voor iDdecember aan ons toe te sturen. 

Larder blijven vvij signalen ontvangen vanuit verschillende kanten over lesuitvalD 
het combineren van klassen met een verhoogde werkdruk voor docenten als 
gevolgaerloop onder personeel en daardoor wisselende docenten en mentoren0 
een onrustig leerklimaat in lessen en onrust op de gangen vanwege gebrek aan 
toezicht. D het kader van hoar en wederhoor hebben wij het verzoek om ons 
over de volgende vragen te inOrmerenD 

Elopt het dat er verloop is onder docentenDEb jaLhoeveel docenten betreiE 
het Boor welke vakkenEleerjarenDDat zijn de achterliggende oorzaken van 
dit verloopODelke maatregelen neemt het bestuurD 
Clopt het dat er lessen niet door zijn gegaan vanwege tekortEuitval van 
personeelDa janvelke en hoeveel lessen betreffl het DakkenEklassenD 
aantallen lessenlitiElelke maatregelen neemt het bestuur om verdere 
lesuitval te voorkomen0 
Dopt het dat er in bepaalde lesseralassen nog steeds sprake is van een 
onrustig leerklimaatDa jaEiNelke lessennilassen betrean ditDDelke 
maatregelen neemt het bestuurD 

4. Ojn er momenteel niet opgevulde vacaturesDb jaElioor welke vakken en 
welke maatregelen neemt het bestuur om deze vacatures in te vullenD 

azien de ernst van de signalen vragen wij u om ons voor 29 november hierover 
te inrarmeren. 



at slot bereiken ons signalen dat het bestuur en de school in de comrnunicatie 
naar betrokkenen het inspectierapport en de tekortkomingen die wij hebben 
gesignaleerd weinig serieus nemen. Decombineerd met bovenstaande signalen 
hebben wij twijas oThe verbetering van het onderwijs voldoende prioriteit heeT 
Dij hopen dat het bestuur deze twijIs kan wegnemen bij de reactie op de 
signaien en het gesprek op 18 december. 

Det vriendelijke groetO 

10.2.e 

Van: 	 maiito102.e 
Verzon 	 novem 	• 
Aan: 
CC: 
On erwerp: 	 oezichtplan SvPO Utrecht, bezwaar en verzoek voorlopige voorziening 

Geachte  10.2.e 

De 18e december is wat ons betreft een goed moment om af te spreken, dat zou 
bijvoorbeeld om 101100 kunnen. 

U geeft aan dat de voorlopige voorziening geen opschortende werking heeft voor 
vat betreft het toezichtplan. Vooropgesteld: \Vij zullen blijven zorgen voor goed 

onderwijs. Het is natuarlijk wel zo dat een aantal issues in het kort geding effect 
hebben op de inhoud van het rapport en daannee indirect ook op het toezichtplan. 
We wijzen u bovendien op de enorme alministratieve last die soimnige onderdelen 
van het plan hebben. Het opstellen van OPP's en organiseren van OOGO's voor de 
tientallen leerlingen die een indicatie hebben, zou betekenen dat we de lestijd moeten 
inperken °in de inentoren vrij te spelen die dit moeten organiseren. Dat zou ten koste 
gaan van het onderwijs en we zoeken dan ook naar inanieren om het doel niet uit het 
009: te verliezen. 

We zullen de 18e in elk geval een update geven van de stand van zaken van de 
school en de ontwikkeling, van het onderwijs in de context van uw toezichtplan. 
Gevraagde overzichten ter bespreking zullen we uiteraard ook ter beschikking 
hebben. Verder zullen we per punt in gaan op de status en ontwikkeling. 



Met vriendelijke groet, 

Scholen voor Persoonlijk Onderwijs 

10.2.e 

10.2.e 

+31 10.2.e 

10.2.e 	po.ni 

Enseigner, ce n'est pas remplir un vase, c'est allumer un feu (Montaigne) 



10.2.e 
102.e 
102.e 

Van: 
Aan: 
Cc: 

wrote: 10.2.e 
Geachte 

On Tue. Dec 17. 2019 at 11:34 AM 
10.2.e 

102.e 

Document Ii 

Onderwerp: 	Re. 	 nda en stukken voortgangsgesprek as woensdag 
Datum: 	dinsdaq 17 december 2019 17:16:17 
Bijlagen: 

Cieacht 

Bijgaand de lijst van leerlingen met een zorgindicatie. Ter bespreking morgen. 

Met vriendelijke groet. 

Scholen A-oar Persoonlijk Onderwijs 
102.e 

10.2.e 
10.2.e 

Als aangekondigd stiffen we vandaag de lijst met inogelijke zorgleerlingen en hun 
ontwikkeling aan u door. 

heb echter net vernomen dat ik met spoed morgenochtend een ianplantaat in iuijn gebit 
moet laten controleren. Dat is om 8u45 in Amsterdam. Ik rij door naar uw kantoor in 
Utrecht daama en als het flunk mee zit met zowel iwplantaat als verkeer, dan red ik de 
10u00. Het lijkt me echter verstaudiger om jets meer tijd te hebben en ik wil daarom 
voorstellen om 10u30 af te spreken. Ik heb daaropvolgend geeu afspraken ingepland, dus 
ik heb daarna alle tijd. 

Met vriendelijke groet. 

Scholen voor Persoonlijk Onderwijs 
10.2.e 

102.e 
102.e 

On Mon. Dec16. 2019 at 10:41 PM 
Geachte 

102.e 	 wrote: 

Bijgaand het document dat we hebben opgesteld n.a.v. het toezichtplan. 

1k heb tevens gevraagd om een overzicht van de ontwikkeling van leerlingen zoals 
afgesproken. Daar was het wachten nog op. lk heb voor de volledigheid gevraagd om 
alle leerlingen met zorgindicatie, dwz. niet alleen met ineervoudi,(ze indicatie. Dat had 
ik Met moeten doen, otudat het er erg veel zijn en ik daardoor enigszins heb 
overvraagd. 1k stuur u deze lijst morgen alsnog toe. met excuus voor de vertragiug. 



Met vriendelijke groet. 

Setolen. vow-  Pers 	Onderwi's 

On Fri. Dec 13, 2019 at 6:20 PM 10,2.e 	 > wrote: 
Geachte 102.e 

We zijn nog bezig met de punten op de i voor de input voor het overleg over het 
toezichtplan volgende week woensdag 18 december (u schrijft 16 december. maar 
dat zal de 18e zijn). 1k ga er van uit dat we deze input maandag aan het einde van de 
dag kunnen insttuen. 

Met vriendelijke groet. 

Scholen voor PersooniFic Onderwijs 
10.2.e 
10.2.e 

11O.2.e 
10.2.e "\..'` )0 III 

On Fri, Dec 13, 2019 at 3:36 PM 10.2.e 
<10.2.e 	 '(-Powinsp.nl>  wrote: 

aachte 10.2.e 

Ebor het gesprek dat wij aanstaande woensdag om 10 uur hebben op het 
kantoor van de inspectie stelien wij de volgende agenda voor. Ebspreekpunten 
van uw kant ontvang ik graag voor woensdag lOdecember. 

10Eespreken en vaststellen van de agenda 

20E:bspreken van het toezichtptan 

rspreken van actiepunten uit het toezichtptan 

0:20esprek met de nieuwe 00 

ED asprek met ouders 

1710euw overleg 

700:§praken 



Ca mijn bericht van 22 november heb ik gevraagd om voor 1Ddecember een 
aantal stukken op te sturen ten behoeve van het voortgangsgesprek. 

at gaat om onderstaande aCtrakenavaaronder een verbeterplan. Dij hebben 
tot dusver nog geen documenten ontvangen. 	ons te kunnen voorbereiden op 
het gesprek is het van belang dat u die alsnog vandaag opstuurt via het DDD. 
nor wat betreM de geel gearceerde allprakenaier is een Mut geslopen in de 
termijnLllie niet december 2020 maar natuurlijk december 2019 moet zijn. Eht 
bestuur heeM hier mogelijk al rekening mee gehouden. Cv nietaan ontvangen 
wij deze documenten graag in aanloop naar het voortgangsgesprek in Ilibruari. 

Elet vriendelijke groet0 

10.2.e 

Standaard 
Ov.t. 

D 

Evaluatiemiddel 
Can verbeterplan. 

Can lijst met leerlingen waar 
zich risicoLg voordoen gezien 
de cijiIirsachterstanden otl 
op een lager niveau presteren 
dan verwacht mag worden 
gezien het basisschooladvies. 
a denken valt aan leerlingen 
met twee oChneer 
onvoldoendes oD-net een 
gemiddeld 	onder de 0o0 
met meer dan twee weken 
achterstand oDeerlingen die 
in klas geplaatst worden op 
een lager niveau dan hun 
basisschooladvies. 
De school stelt een lijst op 
van leerlingen met een extra 
ondersteuningsbehoeffe. 
Ebdacht kan worden aan 
onder andere de 170 
leerlingen met een Ewaardere 
laineervoudigeOzorgindicatie0 
die het bestuur noemt. Oaar 
ook leerlingen daarbuiten is 
er mogelijk sprake van een 
extra 
ondersteuningsbehoeElf. 

Afspraak 
at bestuur stelt een 
verbeterplan op waarin 
het aangeell hoe het de 
tekortkomingen herstelt. 
De aC§praken in deze 
tabel worden verwerkt in 
het verbeterplan. 
De school brengt in kaart 
welke leerlingen zich niet 
volgens verwachting 
ontwikkelen. 

De school brengt in kaart 
welke leerlingen een 
extra 
ondersteuningsbehoelie 
hebben. 

Termijn 
H I 
december 
2019 

III  

december 
2019 

II I  
december 
2019 



O 10.2.e 

Van: 10.2.e 
Verz n 'en. vr 
Aan: 
CC: 
On etwerp: 

a 	november 2019 15:03 

oezichtplan SvP0 Utrecht, bezwaar en verzoek voortopige voorziening 

Thachte 

Het bestuur zoro vOot tz.,oede 
be,eleidin,Y van startende en 
nieuwe docenten. 

an plan van aanpak 
begeleiding startende en 
beginnende docenten 

december 
2020 

Het bestuur stelt een 
medezeg,2enschapsreglement 
vast met instenuning van 
temninste 2'3 van de leden van 
de MR. 

arslagvergadahng OO  
waarin 
medezeggenschapsregiement 
is vastgesteld 

I 	.1 
december 
2020 

Het bestuur bespreekt met de 
~oa nakrhoboefte aan 

er is en voorziet 
daar in. 

Ebtulen met daarin concrete 
apraken 

El= 
december 
2020 

Dank voor um/ reactie. 	stellen voor op 18 december om 10 uur ane spreken 
op het kantoor van de inspectie. 	onze kant zullen 102.e 

en ondergetekende aanwezig zijn. 

Ili het toezichtplan staan een aantal aaipraken rand analEiesaverzichten en 
dergelijke. 1—Pt verzoek is am die stukken voor 10december aan ans toe te 
sturen. 

arder blijven wij signalen ontvangen vanuit verschillende kanten over lesuitvalD 
het combineren van klassen met een verhoogde werkdruk voor docenten als 
gevolgaerloop ander personeel en daardoor wisselende docenten en mentorenD 
een onrustig leerklimaat in lessen en onrust op de gangen vanwege gebrek aan 
toezicht. het kader van hoar en wederhoor hebben wij het verzoek am ons 
over de volgende vragen te in@rmerenD 

Dapt het dat er verloop is ander docentenDEb jaaoeveel docenten 



betrelhetaoor welke vakkenaerjarenELlat zijn de achterliggende 
oorzaken van dit verloopMelke maatregelen neemt het bestuuru 

2. []opt het dat er lessen niet door zijn gegaan vanv,iege tekortatval van 
personeel0a) jaaielke en hoeveel lessen betrel het DakkenalassenLJ-
aantallen lessenaLluelke maatregelen neemt het bestuur om verdere 
lesultval te voorkomenO 
[]opt het dat er in bepaalde lessenMlassen nog steeds sprake is van een 
onrustig leerklimaatDa jaavelke lessenailassen betreEn ditDOelke 
maatregelen neemt het bestuurD 

4. Oki er momenteel niet opgevulde vacaturesDa jaDroor welke vakken en 
welke maatregelen neemt het bestuur om deze vacatures in te vullenD 

Lezien de ernst van de signalen vragen wij u om ons voor 29 november hierover 
te inEdrmeren. 

at slot bereiken ons signalen dat het bestuur en de school in de communicate 
naar betrokkenen het inspectierapport en de tekortkomingen die wij hebben 
gesignaleerd weinig serieus nemen. Cecombineerd met bovenstaande signalen 
hebben wij twijEi4ls oThe verbetering van het onderwijs voldoende prioriteit 
hee[E 	hopen dat het bestuur deze twijEbls kan wegnemen bij de reactie op 
de signalen en het gesprek op 18 december, 

Det vriendelijke groetD 

102.e 

Van:102.e 	 [manta 10.2.e 	ss .nt 
Vernal* en 	an a 	novem 	• 	. u 
Aan: 10.2.e 
CC:10,2.e 
On erwerp. 	oezichtplan SvP0 Utrecht, bezwaar en verzoek voorlopige voorziening 

Geachte  02.e 

De 18e december is wat ons betreft een goed moment om af te spreken, dat zou 
bijvoorbeeld om 1000 kunnen. 

U geeft aan dat de voorlopige voorziening geen opschortende werking been voor 



wat betreft het toezichtplan. Vooropgesteld: Wij zullen blijven zorgen voor goed 
onderwijs. Het is natuurlijk wel zo dat een aantal issues in het kort geding effect 
hebben op de inhoud van het rapport en daarmee indirect ook op het toezichtplan. 
We wijzen u bovendien op de enorme administratieve last die sommige onderdelen 
van het plan hebben. Het opstellen van OPP's en organiseren van OOGO's voor de 
tientallen leerlingen die een indicatie hebben, zou betekenen dat we de lestijd 
moeten inperken om de mentoren vrij te spelen die dit moeten organiseren. Dat 
zou ten koste gaan van het onderwijs en we zoeken dan ook naar manieren om het 
doel niet uit het oog te verliezen. 

We zullen de 18e in elk geval een update geven van de stand van zaken van de 
school en de ontwikkeling van het onderwijs in de context van uw toezichtplan. 
Gevraagde overzichten ter bespreking zullen we uiteraard ook ter beschikking 
hebben. Verder zullen we per punt in gaan op de status en ontwikkeling. 

Met vriendelijke groet, 

Scholen voor Persoonlijk Onderwijs 

10.2..e 

10.2.e 

+31 10.2.e 

10.2.e  a.svpo.ni   

Enseigner, ce n'est pas remplir un vase, c'est allumer un feu (Montaigne) 



Van: 
Aan: 
Onden.verp: 
Datum: 
Bijiagen: 

10.2.e 
102.e 
conceptverslaq voortgangsgesprek 
donderdaq 23 januan 2020 08:4240 

Document 12 

yacht bestuurill 

Derbij ontvangt u het conceptverslag met een aanbiedingsbrieaan het 
voortgangsgesprek op 18 december 2019. 

Met vriendelijke groet, 

02.e 
02.e 

10.2.e 
102.e 06 

Werkd,3gene 102.e 



Document 12a 

Inspectie van het Onderwijs 
Ministerie van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap 

<CONCEPT> 
Verslag Voortgangsgesprek 

Dattial Vaststel 



Inhoudsopgave 

NSPEC E VAN HE ONDERW JS - VOOR GANGSGESPREK 
	

2/9 



re., I Pk Ow 

WO' I In 4i 

Inleiding 

Op 8 december hebben w j een gesprek gevoerd met de 
bestuursvoorz tier van St cht ng Tja ng Koopmans Co ege Utrecht. 
De schoo staat ook we bekend a s SvPO Utrecht. We hebben we de 
voortgang besproken van het traject dat s ngezet om de kwa te t van 
het onderw js van SvPO Utrecht te verbeteren. 

D t traject dat s gestart nadat u t het kwa te tsonderzoek n de 
per ode apr tot en met ju 20 9 b eek dat de kwa te t van het 
onderw js op SvPO Utrecht Zeer zwak s voor de afde ngen vmbo-t, 
havo en vwo. 

De nspect e heeft een toez chtp an opgeste d. De nspect e heeft 
daar n afspraken vastge egd d e erop ger cht z jn de geconstateerde 
tekortkom ngen te herste en. Het doe h ervan s dat t jdens het 
herste onderzoek n jun 2020 geen sprake meer za z jn van het 
oordee Zeer zwak. 

D t s het vers ag van het eerste voortgangsgesprek. In februar en 
apr 2020 z jn gesprekken gep and om de verdere voortgang te 
bepa en. 

In d t vers ag geven we de bev nd ngen weer van de voortgang van het 
herste en over de afspraken d e gemaakt z jn met het bestuur. 
Hoofdstuk 3 bevat enke e vervo gafspraken. 

NSPEC E VAN HE ONDERW JS - VOOR GANGSGESPREK 	 3/9 



Context 
Er s sprake van een b jzondere s tuat e omdat het bestuur een 
bezwaarprocedure s gestart tegen het oordee Zeer zwak. Deze 
bezwaarprocedure heeft geen opschortende werk ng. B j het traject 
van geIntens veerd toez cht gaan we dus u t van de bev nd ngen, 
oorde en en tekortkom ngen n het rapport dat, na u tspraak van de 
voorz en ngenrechter, op o januar 2020 s gepub ceerd. 

Inspect e en bestuur hebben afgesproken dat t jdens de 
voortgangsgesprekken geen d scuss es worden gevoerd over de 
nhoud van het rapport. Een z ensw jze van het bestuur s toegevoegd 
aan het gepub ceerde rapport. 

Stand van zaken verbeteraanpak 
Het bestuur heeft een verbeterp an opgeste d: "Aanpass ngen SvPO 
Utrecht n.a.v. onrust rond act egroep ouders en opmerk ngen 
nspect e schoo jaar 20 8/ 9". In d t p an z jn, samengevat, de 
vo gende punten opgenomen: 

• Commun cat e aan geinteresseerde ouders: Het bestuur ste t dat 
de onrust b j een groep ouders te w jten s aan te hoge 
verwacht ngen van de schoo . De commun cat e ten behoeve van 
geinteresseerde ouders wordt aangepast. 

• We mavo- eer ngen, geen mavo meer: het bestuur overweegt 
de mavo- cent e n te everen. We worden nog mavo- eer ngen 
aangenomen, maar er wordt exp c et verme d dat daarb j het 
doe opstroom naar havo s. 

• T jde jk geen z j- nstroom: de schoo neemt t jde jk n et meer 
tussent jds eer ngen vanu t andere scho en. 

• Verw jz ng zorg eer ngen: Er zu en enke e eer ngen 
doorverwezen worden naar spec as onderw js. 

• Schoo ondersteun ngsprofie (SOP) passend onderw js. Het SOP 
wordt n over eg met het samenwerk ngsverband Sterk VO 
aangepast. 

• Medezeggenschapsraad: naar verwacht ng wordt het MR-
reg ement n januar 2020 vastgeste d. 

• Mon tor soc a e ve ghe d: de mon tor wordt op een aanta 
punten b jgeste d. 

• Profess onee statuut: het bestuur w een n euw profess onee 
statuut opste en, n gezamen jkhe d met de scho en n Hoorn, 
Deventer en Henge o. 

• Bege e d ng docenten en reg strat e bekwaamhe d: n euwe 
docenten van a e SvPO-scho en doen een cursus voorafgaand 
aan het schoo jaar. De pos t e van esobservator wordt vanaf de 
start van het schoo jaar ngevu d en startende docenten kr jgen 
een buddy toegewezen. 

In a gemene z n merkt de nspect e op T jdens het voortgangsgesprek 
s hebben we gesproken over de nhoud van het p an. De nspect e 
heft daarb j opgemerkt dat het p an en de maatrege en de 
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verantwoorde jkhe d z jn van het bestuur. Een aanta punten (o.a. 
commun cat e met ouders, stoppen met mavo-afde ng, verw jz ng 
van zorg eer ngen) vo gen n et og sch dw ngend u t de bev nd ngen 
en oorde en van de nspect e. 

Het bestuur erkent d t en ste t dat d t de man er s waarop het bestuur 
tegemoet w komen aan de e sen van de nspect e, zonder te k ezen 
voor op oss ngen d e tegen de pr nc pes van het bestuur ndru sen. 
Verder merkt de nspect e b j het bespreken van de afspraken een 
aanta keer op dat het verbeterp an nog n et dekkend s voor a e 
tekortkom ngen en afspraken (z e h eronder). 

Voortgang afspraken 
T )dens het gesprek hebben we a e afspraken u t het toez chtp an 
besproken. B j de afspraken d e go den voor december 20 g s 
aangegeven of a s dan n et s vo daan. B j de afspraken d e ge den 
voor februar of apr 2020 s aangegeven of ze a dan n et terugkomen 
n het verbeterp an en s er verme d we ke nadere nvu ng s 
afgesproken. 

Aanvu end s de afspraak gemaakt dat SvPO Utrecht het moge jk 
maakt dat eer ngen op kunnen gaan voor een d p ama vmbo-t . 

at bestuur stelt een 
verbeterplan op waarin het 
aangeelEhoe het de 
tekortkomingen herstelt. lac 
apraken in deze tabel 
warden verwerkt in het 
verbeterplan. 

De school brengt in kaart 
welke leerlingen zich niet 
volgens verwachting 
ontwikkelen. 

an verbeterplan. 

Ee ijs 	e ee i ge waa zic 
isico's voo doe gezie de cijfe s. 
ac e s a de of op ee age iveau 
p es e e da ve wac 	ag wo de 
gezie e basissc oo advies. Te 
de ke va aa ee i ge 	e wee 
of ee o vo doe des of e ee 
ge idde d cijfe o de de 5 of e 

ee da wee weke ac e s a d of 
ee i ge die i k as gep aa s 
wo de op ee age iveau da u 
basissc co advies. 

Deels nagekomen. Et is 
weliswaar een verbeterplan© 
maar een aantal a23raken is 
daarin niet verwerkt. 
verbeterplan biedt daarmee 
onvoldoende basis om te 
komen tot herstel van alle 
tekortkomingen. 

Ehgekomen. De lijst 
leerlingen met een extra 
ondersteuningsbehoeffe 
omvat volgens de toelichting 
ook de fijst met leerlingen die 
zich niet volgens verwachting 
ontwikketen. De inspectie 
gaat ervan uit dat hier dus 
oak leerlingen op staan met 
grate achterstandenlJnclusieD 
voor Duits en EPaans. De 
inspectie zal op een zeker 
moment deze inErmatie 
verialen. 
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Dan leerlingen die zich niet 
volgens verwachtingen 
ontwikkelen anall3eert de 
school de achterliggende 
oorzaken. 

De school Carmuleert welke 
begeleiding de leerlingen 
zullen krijgena)assend bij de 
onderwijsbehoea. 

De school brengt in kaart 
welke leerlingen een extra 
ondersteuningsbehoen 
hebben. 

at bestuur moet in een 
schoolondersteuningsproal 
fIELOcluidelijk maken welke 
basis- en extra ondersteuning 
de school biedt en dit 
voorleggen aan de 00 

De school stelt een 
veiligheidsbeleid waarin 
genoemd wordt op welke 
manier incidenten worden 
voorkomenagehandeld0 
geregistreerd en 
get3ealueerd. 

at bestuur zorgt voor 
ontwikkeling van een stelsel 
van kwaliteitszorg waarmee 
het de kwaliteit van het 
onderwijsproces en de 
leerresultaten bewaakt en 
bevordert. 

Det bestuur zorgt voor 
ultvoering van het stelsel van 
kwaliteitszorgOmaarbil 
tenminste aandacht is voor 
de leskwaliteit en begeleiding 
van leerlingen. 

Ern de hand van de lijst met 
leerlingen een door de 
mentor uitgevoerde analEke 
per leerling van de 
achterliggende oorzaken. 

Aan de hand van de lijst per 
feeding een beknopt plan van 
aanpak waarmee de school 
de begeteiding vorm zal 
geven. 

De school stelt een lijst op 
van leerlingen met een extra 
andersteuningsbehoel&. 
Elaclacht kan worden aan 
onder andere de 170 
leerlingen met een 
121vaardere Etheervoudige0 
zorgindicatieEklie het bestuur 
noemt. Oaar oak leerlingen 
daarbuiten is er mogelijk 
sprake van een extra 
ondersteuningsbehoeTe. 

an I I I Idat voldoet aan de 
wettelijke eisen. 

an veiligheidsbeleid dat 
voldoet aan de wettelijke 
eisen. 

an beschrijving van het 
stelsel - van kwaliteitszorg. 

DocumentenCeoais 
lesobservatiesananes van 
de ontwikketing van 
GjroepenDeertingen0 
verbeterplannen avaluaties0 
etc. 

Deze afsp aak ko 	le e ug i e 
ve be e p a va e bes uu 
Afgesp oke is da de sc oo dit 
doet voor leerlingen waar 
a.a. vanwege lage cijiiIrs en 
achterstanden zorgen zijn 
dat zij zich niet 
ontwikkelingen volgens 
verwachting. De leerlingen 
waarvoor dit niet geldt 
kunnen aaan de 
toegestuurde lijst. De anall3e 
wordt besproken in het CO 
gibruari 2020. 

Deze afsp aak ko 	ie e ug i e 
ve be e p a . De sc oo eve di 
docu e op Man in een 
document met de anal3e0 
ter bespreking bij in ED 
Mbruari 2020. 

Eiagekomen 

He bes uu we k i ove eg e e 
SWV aa ee bijges e d SOP. He 
bes uu s uu di voo afgaa d aa 
e VG va feb ua i zozo. 

Deze afsp aak ko 	le e ug I e 
ye be e p a va e bes uu . He 
bes uu s e ee gewijzigd 
vei ig eidsbe eid op e s uu die i 

aa op. Besp eki g bij VG ap i 
2020. 

Deze afsp aak ko 	ie e ug i e 
ve be e p a va e bes uu . He 
bes uu s uu e best eve s e se 
va kwa i ei szo g op voo afgaa d 
aa e 
VG va feb ua i 2020 

Deze afsp aak ko 	le e ug i e 
ye be e p a va e bes uu . He 
bes uu de zo ge voo ui voe i g 
va cc s e se va kwa i ei szo g. 
zoda ig da e eid o o de wijs 
da vo doe aa de wette ijke else . 
Besp eki go de igge des ukke 

vG i ap i 2020. 
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Clot bestuur gaat in gesprek 
met docenten met als doel 
om algpraken to maken over 
de zeggenschap van 
docenten op vakinhoudelijkD 
vakdidactisch en pedagogisch 
gebied. 

Clot bestuur brengt van elle 
op de school werkzame 
docenten de bekwaamheid in 
kaart. Daarbij wordt gekeken 
naar de vakinhoudelijkeD 
vakdidactische en 
pedagogische bekwaamheid. 

He bes uu zo g voo goede 
bege eidi g va s a e dee ieuwe 
doce e . 

He bes uu e de sc oo eidi g gaa 
e e pe so ee op de sc oo i 

gesp ek wa e odig is o e ko e 
o ee vei lg. ope e p ettig 
we kk i aa . 

He bes uu s e ee 
edezegge sc aps eg e e vas 
e lse 	i gva e 	sea./3 

va de ede va de MR 

He bes uu besp eek e de MR 
we ke be oefte aa faci i e i g e is 
e voo zie daa . 

• Lispreksverslagen 

• an gewijzigd 

progissioneel statuut 

waarin aaipraken worden 

vastgelegd. 

an overzicht van de 
bekwaamheid van alle 
docenten. 

Ee p a va aa pak bege eidi g 
s a e de e begi e de doce e. 

' 	Gesp eksve s age 

Ve s ag ve Bade i g MR waa I 
edezegge sc aps eg e e is 

vas ges e d 

No u e e daai co c e e 
afsp ake . 

Deze afsp aak ko 	ie e ug i e 
ve be e p a va e bes uu . He 
voo e e va e bes uu was o 
di pe ai of e a de e . De 
i spec le vi d di gee we se ijke 
aa pak e ec aa de dia oog i de 
vo 	va e gesp ek. Afgesp eke 
is da e bes uu gesp ekke gaa 
voe e 	e dote e e de i spec ie 
de ye s age e e gewijzigde 
s a uu o va g voo afgaa d aa 
e VG i ap i 2020 

He bes uu v aag of e 
e a e egis e ie ce be u ka 
wo de . De's spec ie beves ig di , 
zo a g aa i zic wo d gegeve 
i de bekwaa eid va doce e e 
afsp ake o die bekwaa eid e 
a de oude . De i spec ie o va g 
di ove zic voo afgaa d aa e VG 
i ap I 2020. 

Nageko e Deze afsp aak ko 
e ug i e ve be e p a . 

Doze afsp aak ko 	ie e ug i e 
ve be e p a . Afgesp oke wo d da 
doze afsp aak wo d geco hi ee d 

e de gesp ekke ove e 
p ofessio ee s a uu 
Gesp eksve s age wo de 
aa ge eve d voo afgaa d aa e VG 
i ap i 2020. 

Nie ageko e . He bes uu we k 
ie we aa . E zij og ee paa 

ope s aa de pu e . He bes uu 
a de die e speed at zoda e 

ve s ag MR voo afgaa d aa VG i 
feb ua i 2020 ka wo de 
opges uu d. 

Ve s ag wo d opges uu d 
voo afgaa d aa VG i feb ua 
2020. 
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VE' 'LG %Nor 

Veniolg 

• Afgesproken s dat de nspect e n gesprek gaat met de n euwe 
voorz tter van de MR. Het bestuur za de voorz tter van de MR op 
de hoogte ste en per ma , met cc aan de nspect e, zodat we 
contact op kunnen nemen voor een afspraak. 

• De nspect e w ,as onderdee van de mon tor ng van het 
verbetertraject, ook spreken met ouders, eer ngen, docenten en 
schoo e d ng. Ook onderzoek op de schoo behoort tot de 
moge jkheden. D t ste tons n staat om de nformat e van het 
bestuur te ver fieren. 

• B j een gesprek met ouders za het bestuur een aanta ouders 
aan everen en za de nspect e een aanta eer ngen se ecteren 
waarvan de ouders verzocht wordt het gesprek met de nspect e 
aan te gaan. Verdere afspraken h erover worden op een ater 
t jdst p gemaakt. 

• Het vo gende voortgangsgesprek s op 20 februar 2020 van 3:oo 
— 5:0o uur op het kantoor van de Inspect e van het Onderw js. 
Het bestuur evert de afgesproken documenten u ter jk op 3 
februar 2020 aan. 
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nspect e van het Onderw s 
Postbus 273o 3500 GS Utrecht 
-a gemeen o88 6696000 
- oket (voor vragen) o88 669606o 



Document 12b 

Inspectie van het Onderwijs 
Ministerie van Ondervvi js , Cultuur en 
Wetenschap 

> Retouradres Postbus 2730 3500 GS Utrecht 

Stichting Tjalling Koopmans College Utrecht 
Weerdsingel W.Z. 20 
3513 BB Utrecht 

Irs101111111111111111111 

Locatie Utrecht 
Park Voorn 4 
Postbus 2730 
3500 GS Utrecht 

T 088 669 6060 
www.onderwijsinspectie.n1 

Contact 

Datum 	23 januari 2020 
Betreft aanbieding conceptverslag voortgangsgesprek 

Geacht bestuur, 

Hierbij ontvangt u het conceptverslag van het voortgangsgesprek dat wij op 18 
december 2019 met u hebben gevoerd. Onderwerp van het gesprek was de 
voortgang van het traject dat is ingezet ter verbetering van de kwaliteit van het 
onderwijs op alle afdelingen van het Tjalling Koopmans College te Utrecht (SvPO 
Utrecht). De inspectie gaat ervan uit dat u de verschillende geledingen binnen de 
betreffende school onverwijld op de hoogte stelt van dit conceptverslag. 

Mocht u naar aanleiding van dit conceptverslag vragen of opmerkingen hebben, 
dan verneem ik deze graag binnen twee werkweken na dagtekening van deze 
brief van u. Zonder tegenbericht wordt het verslag na deze periode vastgesteld en 
ontvangt u het definitieve verslag. 

Na 18 december 2019 ontvingen we een aantal ernstige signalen over SvPO 
Utrecht. Deze willen wij op korte termijn met u bespreken. 

We nodigen u daarom uit op donderdag 6 februari 2020 in ons kantoor te Utrecht. 
We willen zowel met het toezichthoudend deel van het bestuur spreken als met 
het algemeen en dagelijks bestuur. Van 10:00 tot 11:30 uur spreken we graag 
met het toezichthoudend lid van het bestuur, 10.2.e 	en van 12:00 tot 
14:00 met de overige leden van het bestuur, 10.2.e 	10.2.e 
en 10.2.e 	 . Bij dit gesprek zullen tevens aanwezig zijn mijn 
collega's de inspecteurs 10.2.e 

Zonder tegenbericht ga ik er vanuit dat dit datum en tijdstip akkoord zijn. 

Met vriendelijke groet, 
10.2.e 

10.2.e 
10.2.e 

EI1101,111111111111111111 
T 0Egnyjm 
unorm@owinsp.n1 

Onze referentie 

Uw referentie 

Bijlage 
Conceptverslag 
voortgangsgesprek 
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Document 13 

Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

10.2.e 
10.2.e 	oestuurosvpo.n  ; 10.2.e 
overzicht inspectieonderzoeken 
dinsdag 4 februari 2020 09:21:43 
iVr10 EDOiS 	-v i-overzcht van in ectieonderzoeken.odf 

yacht bestuurEl 

Elerbij ontvangt u een brieEbver de onderzoeken die de inspectie de komende periode 
zal uitvoeren bij de ClaIscholen en aesturen. 
De inspectie wit de inhoud hiervan met het bestuur en de interne toezichthouder 
bespreken tijdens het reeds geplande overleg op DEibruari a.s. 

Met vriendelijke groet, 

10.2.e 

10.2.e 

Zwolle 
0 ,110.2.e 

Werkdagen:  10.2.e 



Document 13a 

> Retouradres Postbus 2730 3500 GS Utrecht 

Stichting Tjalling Koopman College Utrecht 
Postbus 36026 
1020 MA Amsterdam 

Datum 4 februari 2020 
Betreft overzicht van inspectieonderzoeken 

Geacht bestuurl,  

Inspectie van het Onderwijs 
Ministerie van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap 

Locatie Utrecht 
Park Voorn 4 
Postbus 2730 
3500 GS Utrecht 

T 088 669 6060 
www.onderwijsinspectie.n1 

Contact 

Gra10,111111.1111111111 

T 0Egrimm 
mwm@owinsp.n1 

Onze referentie 

Uw referentie 

De komende maanden zal de inspectie onderzoeken uitvoeren bij de 
besturen en scholen van SvPO. Het gaat om: 

- Een vierjaarlijks onderzoek bestuur en scholen bij SvPO 
Amsterdam. 

- Verificatie van herstelopdrachten bij de SvPO-besturen van de 
scholen in Kapelle, Hurdegaryp en Geldermalsen. 

- Voortgangsgesprekken en een herstelonderzoek bij SvPO Utrecht. 
- Kennismakingsgesprekken en -bezoeken bij de nieuwe scholen in 

Hoorn, Deventer en Hengelo. 
- Onderzoek naar de inrichting van de financien van de besturen en 

scholen. 

Daarnaast voeren we, zoals eerder aangekondigd, op 6 februari 
gesprekken met bestuur en toezichthouder vanwege ernstige signalen 
over SvPO Utrecht. We sturen u deze brief voorafgaand aan dit gesprek 
toe, zodat u er kennis van kunt nemen en er eventueel vragen over kunt 
stellen tijdens het gesprek. 

Verzoek om informatie 
Ter voorbereiding op de bovengenoemde onderzoeken verzoeken we u 
om informatie aan te leveren over het bestuur, over de onderwijskwaliteit 
van de SvPO-scholen, en naar aanleiding van de signalen. In de bijlage is 
vermeld welke informatie het betreft. Wij verzoeken het bestuur om ons 
uiterlijk 25 februari 2020 deze informatie te verstrekken. De door u 
aangeleverde informatie gebruiken we om besluiten te nemen over de 
inrichting van (verificatie)onderzoeken op de scholen. De onderzoeken 
van de komende maanden moeten duidelijk maken of eerder 
geconstateerde tekortkomingen zich nog steeds voordoen en of wij risico's 
waarop de signalen duiden daadwerkelijk aantreffen in de praktijk. 

1  PM voetnoot dat brief voor alle besturen geldt 
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Locatie Utrecht 

Datum 
4 februari 2020 

Onze referentie 

Een bestuur of acht besturen? 
Uit het oogpunt van een efficiente inrichting van deze onderzoeken, zal de 
inspectie zoveel mogelijk de besturen van de verschillende besturen 
beschouwen als een bestuur. Omdat de inrichting van de scholen 
sterke overlap vertoont en de bemensing van de besturen en het toezicht 
identiek is (personele unie), zal het niet nodig zijn om acht keer 
onderzoek te doen naar bijvoorbeeld de organisatie en werking van het 
intern toezicht. Alleen waar dat van toepassing en relevant is, zullen we 
echter in het onderzoek en in de rapportage rekening houden met 
verschillen op bestuursniveau. 

Onderzoeksplan 
De inrichting van de onderzoeken en bijbehorende planning leggen we 
vast in een onderzoeksplan. Ook reeds geplande afspraken, zoals het 
startgesprek over SvPO Amsterdam en voortgangsgesprekken over SvP0 
Utrecht, nemen we daarin op. 

Constructieve dialoog 
De weg van juridisering, die het bestuur tot nu toe heeft gekozen, kost 
zowel het bestuur als de inspectie veel tijd, energie en geld. In een eerder 
gesprek heeft u opgeroepen om het gesprek aan te gaan om verdere 
escalaties te voorkomen. Hoewel uw bestuur daarna toch weer de 
juridische weg heeft gekozen, is het wat ons betreft niet te laat om in 
gesprek te gaan. Op 6 februari willen we bespreken onder welke 
voorwaarden we kunnen komen tot een constructieve dialoog. 

Met vriendelijke groet, 

10.2.e 

10.2.e 
10.2.e 
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Locatie Utrecht 

Datum 
4 februari 2020 

Onze referentie 

Bijlage verzoek tot informatie 

Informatie over tekortkomingen Kapelle, Geldermalsen en Hurdegaryp  
Wij verzoeken u om inzichtelijk te maken of en op welke wijze u de 
tekortkomingen geconstateerd bij de onderzoeken bestuur en school 
SvPO Kapelle, Geldermalsen en Hurdegaryp hebt hersteld; 

Zelfevaluatie  
Wij verzoeken u om een zelfevaluatie uit te voeren voor alle acht SvPO 
scholen. De evaluatie gaat in op de vraag of het onderwijs voldoet aan de 
wettelijke minimumnormen. Het bestuur voert deze zelfevaluatie uit aan 
de hand van de standaarden OP1, OP2, OP3, OP4, OP6, OP8 (indien van 
toepassing), SK1, KA1, KA2, KA3 uit ons onderzoekskader. 
De zelfevaluatie omvat ook informatie die inzichtelijk maakt of het 
bestuur voldoet aan de standaarden KA1 , KA2 en KA3. 
Ons onderzoekskader vindt u via deze 	Daarnaast gaat deze 
zelfevaluatie in op de vraag of voldaan wordt aan de wettelijke eisen met 
betrekking tot: 

- de schoolgids (artikel 24a, WVO) 
- het schoolplan (artikel 24, WVO) 

de ouderbijdrage/schoolkosten (artikel 24a en 6e, WVO) 
- de meldcode huiselijk geweld en kindermishandeling (artikel 3a, 

vijfde lid, WVO). 

Informatie over uitgevoerde en nog te realiseren investeringen in  
onderwijshuisvesting  
Graag ontvangen wij van u een per investering gespecificeerde opgave 
vanaf 1 januari 2017 per SvPO-schoolbestuur waarin is opgenomen de 
gedane en beoogde (in welk jaar en in welke omvang/bedrag) 
investeringen in gebouwen/terreinen en in inventaris/apparatuur en 
eventuele overige materiele activa met de bijbehorende (beoogde) 
afschrijvingstermijnen van de hiervoor genoemde materiele vaste 
activacomponenten. Tevens daarbij per school vermelden op welke wijze 
en met welke omvang (bedrag) deze investeringen zijn/worden 
gefinancierd (met duur aangaan financiering). 
Ter nadere duiding: 
Voor 6 scholen wordt in de komende 4 jaren een bedrag van totaal 30 
miljoen euro voorzien (varierend van nieuwbouw tot renovatie). 
Financiering zal plaatsvinden uit eisen middelen (en bestaande publieke 
reserves) en d.m.v. het aangaan hypothecaire geldleningen of een 
geldlening van een verbonden stichting. 
(bron paragraaf 3.1 bestuursverslagen 2018 SvPO-scholenstichtingen) 
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Locatie Utrecht 

Datum 
4 februari 2020 

Onze referentie 

Concept-jaarrekeningen 2019 SvPO-scholen (exclusief Hoorn, Deventer 
en Hengelo i.v.m. verlengd boekjaar)  
Graag ontvangen wij deze 5 jaarrekeningen (indien reeds beschikbaar). 
Mocht deze verantwoordingsinformatie nog niet zijn samengesteld, dan 
toezending van de laatste samengestelde tussentijdse financiele 
rapportages (inclusief Hoorn, Deventer en Hengelo) over de realisatie 
2019 (incl. forecast). 

Jaarrekening van ANBI-stichting SvPO  
Graag ontvangen wij de financiele verantwoordingen over de jaren 2009 
tot en met 2019 van bovenbedoelde ANBI-stichting. Met een financiele 
verantwoording bedoelen wij de balans en de staat van baten en lasten, 
met toelichting (zie specifieke regelgeving over publicatievereisten ANBI 
volgens artikel la lid 7h Uitvoeringsregeling Algemene wet inzake 
rijksbelastingen 1994). 

Informatie over bezoldiging (bovenschoolse) directie en schoolleiders  
Graag ontvangen wij over de kalenderjaren 2018 en 2019 een nominatief 
overzicht van de bovenschoolse directie en schoolleiders bij alle 8 SvPO-
scholen. In dit overzicht verwachten wij tevens informatie aan to treffen 
t.a.v. de werktijdfactor, de salarislasten per persoon ([bovenschoolse] 
directie en schoolleider) per kalenderjaar en/of de totaal betaalde 
inleenvergoedingen per persoon (bij [bovenschoolse] directie en 
schoolleiders die niet in loondienst zijn bij de betreffende SvPO-scholen). 

Overzicht verbonden partijen (model E jaarrekenina)  
In de bij DUO ingeleverde jaarstukken SvPO-scholen (totaal 5) over 2018 
is op grond van de Regeling Jaarverslaggeving Onderwijs bovenbedoeld 
model E (opgave verbonden partijen) in de jaarrekeningen opgenomen. 
In de kolom "Transacties" van model E staan in elk van deze 5 
jaarrekeningen staan een aantal omvangrijke transacties met verbonden 
partijen opgenomen. Graag ontvangen wij een specificatie en doel (en 
aan welke verbonden partij betaald/geleend) van deze afzonderlijke 
transacties. 
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Van: 
Aan: 
onderwerp: 
Datum: 
Bijiagen: 

Prioriteit: 

conceptversiaq voortgangsgesprek 
dinsdag 4 februari 2020 11:04:37 

hocq 
if 

102.e 

Document 14 

.1Ne wa toecie,.., 	 van 2LJjanuari stond ook het 
-rekken op CI 	a„s:. 

eweest as ik J ook in het- 	en in de e-mail even had 
hi rvoor. 

10.2.e 
10.2.e 

Van: 102..e 
Verzonsen aor,..heruat.! 23 januari 2020 8:43 
Aan: 10.2.e 
Onderwerp: 	 ag voortgangsgesprek 

Leacht bestuurD 

Llerbij ontvangt u het conceptverslag met een aanbiedingsbrieElian het 
voortgangsgesprek op 18 december 2019. 

Met vriendelijke groet, 

102.e 
10.2.e 
Zwolie 
0 '1O2.e 
Werkdagen; 10.2.e 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijiagen: 

Fwd: FW: conceptverslan voortgangsiesprek 
dinsdad 4 februari 2020 12:59:23 

Document 15 

Geachte 0.2.e 

Zojuist ontving ik onderstaand bericht van 102.e 	 De uitnodiging voor 6 
februari is bij ons niet goed doorgekomen. We hebben het conceptverslag. gelezen ell 
geparkeerd voor de afspraak op de 20e. 

We betreuren zeer dat er nog steeds negatieve signalers uit Utrecht koinen en gaan daarover 
graag met u in iesprek. 

De 6e februari kunnen ikzelf en 10.2.e alsnog vrij makers. Voor overleg met de 
toeziclithouder is een andere datum wenselijk. 

Met vriendelijke groet, 

Scholen voor Persoonlijk Onderwijs 
10.2.e 

31102-e 
102.e 

Forwarded message 
From: 102-e 	 ' owl )sp nt>  
Date: Tue, Feb 4, 2020 at 11:04 AM 
Sub:ect: 	T• conce tverslag voortgangsgesprek 
To: 

Geachte 10.2.e 

In het brief die :as bijlage was toegevoegd iii inijri e-mail van 23 januari stolid ook het voorstel voor de 
gesprekken op 6 februari a.s. 

Achteraf was het wijs geweest als ik dit ook in het ondenverp en de e-mail even had vermeld. Mijn excuses 
leer voor. 

ndel.ijke oe 

102.e 

10.2.e 



10.2.e 

10.2.e 

Van: 10.2.e 
Verzonden: donderdag 23 januari 2020 8:43 
Aan: 10.2.e 
Onderwerp: conceptverslag voortgangsgesprek 

Geacht bestuur, 

Hierbij ontvangt u het conceptverslag met een aanbiedingsbrief van het voortgangsgesprek op 18 december 
2019. 

Met vriendelijke groet, 

10.2.e 

10.2.e 

Zwolle 

01, 

\:\ 

0 110.2.e 

Werkdagen: 10.2.e 
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Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 
Prioriteit: 

10.2.e 
10.2.e 	10. 
10.2.e 
gesprek over SvPO Utrecht 
woensdag 5 februari 2020 11:09:59 
IVIHO EDOCS-1111111111-vi-aanbieding conceotverslag  voortganosaesorek.pdf 
Hoog 

Eachte  10.2.e 

20januari hebben wij een briel=Oestuurd aan de bestuursvoorzitter EliNNE10.2.e 

met een uitnodiging aan het voltallige bestuur om op 011bruan met de 
inspectie in gesprek to gaan Die bijgaandD Dit in verband met ernstige signalen over 
Dili I arecht. DDIgens 10.2.e 	 is dit bericht niet goed doorgekomen en is 
het niet mogelijk dat u DconCorm het voorstel in de brieaan 2Djanuari - morgen om 10 
uur op kantoor van de inspectie in gesprek gaat. Dij betreuren dat ten zeerste. Dear 
onze inschatting is er sprake van een urgente en ernstige situatie die de voile aandacht 
vergt van het voltallige bestuur. Dij verwachten daarom dat wij nog deze week met u in 
gesprek kunnen gaan hierover. Dat kan eventueel ook teleTinisch. D-aag ontvangen wij 
z.s.m. een voorstel van uw kant. 

Det vriendeiijke groet0 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 

Re: gesprek over SvPO Utrecht 
woensdag 5 februari 2020 14:55:29 

10.2.e 
10.2.e 
10.2.e 

Geachte 10.2.e 

/10.2.e 10.2.e Op 5 februari 2020 om 11:09:58, 
schreef: 

t 	insp.n1) 

Document 17 

Dank voor uw bericht, helaas heeft uw bericht van de 23e mij pas deze week bereikt en is 
het voor mij onmogelijk om morgen 6 februari of to spreken. Ik zou wel vrijdag 7 februari 
een telefonische afspraak kunnen maken. Het liefst in de ochtend, maar gezien de urgentie 
kan ik mij, indien nodig, ook op een ander moment beschikbaar maken vrijdag. 

Ik hoop dat dit u past. 

Met vriendelijke groet 

10.2.e 

Geachte  10.2.e 

Op 23 januari hebben wij een brief gestuurd aan de bestuursvoorzitter SvPO, 10.2.e 
met een uitnodiging aan het voltallige bestuur om op 6 februari met de inspectie in 

gesprek to gaan (zie bijgaand). Dit in verband met ernstige signalen over SvPO Utrecht. Volgens 
10.2.e 	 is dit bericht niet goed doorgekomen en is het niet mogelijk dat u —
conform het voorstel in de brief van 23 januari - morgen om 10 uur op kantoor van de inspectie 
in gesprek gaat. Wij betreuren dat ten zeerste. Naar onze inschatting is er sprake van een urgente 
en ernstige situatie die de voile aandacht vergt van het voltallige bestuur. Wij verwachten 
daarom dat wij nog deze week met u in gesprek kunnen gaan hierover. Dat kan eventueel ook 
telefonisch. Graag ontvangen wij z.s.m. een voorstel van uw kant. 

Met vriendelijke groet, 

10.2.e 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Bcc: 
Onderwerp: 
Datum: 

10.2.e 
10.2.e 
10.2.e 
10.2.e 
afspraken gesprek vanochtend 
donderdag 6 februari 2020 15:27:55 

5tichting voor Persoonlijk OnderwHs  

Document 18 

Eachte  10.2.e 

Lrtelijk dank voor het gesprek vanochtend. Thais toegezegd hierbij enkele aE§praken 
op een rij. 

1. Oij ontvangen van u zo spoedig mogelijkElnaar uiterlijk 1 maart de volgende 
inEfirmatie0 
• De stukken die voigens het conceptverslag van het voortgangsgesprek 

aangeleverd zouden moeten worden voor het voortgangsgesprek van Idbruari 
2020. Oe hebben alljesproken dat het gesprek van 20 bruari wordt 
geannuleerd. 

• De onderdelen zoals benoemd in de bijlage bij onze brier:J./an Ordbruari 2020. 
Oe hebben besproken dat hier aan wordt toegevoegd een reOlctie op artikel 

e  lid itahoo 1 1 1 
2. CID Omaart bespreken we van 10-101:Du Chan de hand van de ontvangen 

inMrmatie - met u beiden de voortgang het verbetertraject DIM Drecht en het 
onderzoeksplan voor de onderzoeken bij de besturen en scholen van Cl/113. 

O ❑  brengt ons deze week in contact met de voorzitter van de 0013/00 Etrecht om 
een gesprek te plannen. 

❑ OinEirmeert ons deze week op weike manier u ouders betrekt bij het 
verbetertraject 	I larecht. 

O OgeeEl]ons de contactgegevens door van 10.2.e 	voormalig bestuurslid 
13/CEI. 

❑ Dij voeren op korte termijn een onderzoek uit bij [3/1 I I Ltrecht. Oij kondigen de 
datum niet nader aan. 

7. Ebt bestuur en de schoolleiding verlenen alle medewerking aan de onderzoeken 
van de inspectie. 

8. rt bestuur stelt ons gevraagd en ongevraagd op de hoogte van belangrijke 
ontwikkelingen op de scholen en in het bestuur. De inrmatie van het bestuur 
geelleen betrouwbaar beeld van de stand van zaken. 

9. Oneemt de bevindingen en oordelen van de inspectie serieus. Dit biijkt onder 
andere uit interne en externe communicatie over de inspectie. 

10. Eli de contacten met het bestuur en onderzoeken op de scholen worden 
inspecteurs met respect behandeld. [Tht bestuur is daarvoor verantwoordelijk. 

11. De inspecteurs zijn te alien tijde bereid om een nadere toelichting te geven op 
bijvoorbeeld het onderzoekskader oLde verwachtingen rondom de zel[Avaluaties. 
Okunt daarvoor contact opnemen met ondergetekende. 

avenstaande al:§praken zijn belangrijke voorwaarden voor het voortzetten van de 
constructieve dialoog. 

De ontvangen graag een bevestiging van bovenstaande allipraken. 

[Jet vriendelijke groetOmede namens 10.2.e en 10.2.e 	0 



Van: 	 10.2.e 
Aan: 	 10.2.e 
Onderwerp: 	gesprek 10.2.e 	10.2.e 
Datum: 	 vrijdag 7 februari 2020 11:04:56 
Bijlagen: 	 10.2.e 

door 
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Document 19a 

Ehsprek 01=10.2.e 	 7E2E2020 

Elcuses voor de communicatieDiolgende keer is echt gesprek wenselijk. 
Onden wij ook. Diten we op korte termijn een gesprek inplannen op kantoro inspectie. 

Doel van dit gesprek0 
1. Ebe gaan we inspectie-bestuur-bg met elkaar om Dok met 10.2.e gevoerd0 
2. Eh delen dat er wat ons betreM sprake is van dringende en ernstige situatie waarbij echt een 
andere aanpak nodig is. 

Ed 1. 

Ding en indringend gesprek gevoerd. 
Ebodschap is helder. Oe moeten hier nu op acterene en met serieuze stappen komen en ook 
richting inspectie aantonen dat we de kritiek serieus nemen en daarop willen acteren. 

Elmenvatting van 10 van gesprek gisteren0 
E aantal niveaus0 
1. De manier waarop er gecommuniceerd wordt vanuit directie-schoolleiding-bestuur in de 

richting van docentenDuders De vormale toonCIDveel bewuster mee omgaan. arm en toon 
soms te direct. Doet zorgvuldigerDer moet meer ruimte komen om te reageren 

2. Ebrgen dat er een duidelijker en directer aanspreekpunt is voor ouders binnen de school 
10.2.e 	als team heel krachtig vanwege kennis verleden0-naar ook valkuil. 

0 Ochting inspectieOmeer en sneller de telellion pakken en vertellen waar we mee bezig zijn 
❑ Ochting inspectie duidelijk maken dat we de kritiek serieus nemen. Os we vinden dat die niet 

terecht isOdan moeten we kunnen uitleggen waarom we vinden dat deze niet terecht isEhonder 
daarbij het juridisch pad te kiezen. 

03n de inspectie iets andere accenten. Ebe kunnen we komen tot een constructieve dialoogLID al 
eerder aan de orde geweest. Ellen is toch gekozen voor juridische stappenEhiet succesvol voor 
	 Ebt gevoel van Dspectie is dat kritiek terzijde wordt geschoven en dat meteen naar de 
rechter wordt gestapt. 	belemmering voor goed onderwijs. Coed onderwijs vergt ook dat je soms 
moet erkennen dat zaken beter moeten. Een onderzoekendeaeffectieve houding is daarbij 
belangrijk om de bevindingen te kunnen duiden. 

Eeactie 10 0 
at moment van introspectie is er wel. a bij gesprek met OD De staan er wel bij stil. Oat ik denk 
dat heelldwars gezetenOs het gevoel van Etterix en Ebelix complex Die worden dwars gezeten in 
ons mooie onderwijsconcept0Ne willen niet allerlei concessies doen0Ne moeten allemaal lagen 
gaan installeren die ons concept teniet doen0 

10.2.e in vorige gesprek hebben we de situatie in Etrecht besproken. ❑  heeffigezegd dat u dat 
toen heel serieus namOgeen Mrmalistische toon meer aannemen en open dialoog. 
Oat heefflu de al:delopen maanden gedaan om onallankelijk en deugdelijk toezicht te houden. Det 
Elrecht als casusEl 

10.2. 
Oat wij zagen Llrecht als een incidentDeen uitzondering. De seinen staan voor de rest op groen. 
Opens blijkt het op :Oh school op all plek te ontploOlin. Dit moest toen serieus genomen worden. 
Et.  is een actieplan geschreven Deem Dspectie ook in bezitE1DNaarbij we een hoop van de kritiek 
oppakken. 
ageleiding docenten13/eiligere omgevingEtorgleerlingenOserieuze set van acties. 
Ognalen van nieuwe voorzitter 011  r-oep ouders. Det met leerlingen en docenten gesproken. 10. 

heerndit wel gedaan. 
maken zich met name zorgen over de onrust die is ontstaan door de rapportage van de 

inspectie en de Doze ouders0 Ce maken zich minder zorgen over de kwaliteit op school. 



110.2. 

10.2.e 

hadden actiever met de inspectie moeten communiceren over de positieve geluiden van ouders0 
om een genuanceerder beeld te geven. Dj hebben onvoldoende duidelijk gemaakt naar ouders dat 
het geen school is voor zorgleerlingenavaardoor het percentage van dit soort leerlingen hoog is en 

lang gedacht dat het om enkele incidenten ging en niet om de hele schoolEteveel de kont tegen 
de krib gooien. 

❑ zitten een aantal weeElluten in de structuur van =OD Ojn heel zichtbaar geworden in = 
Drecht. I:0 het moment dat het goed looptaie je dat niet0 

a. ❑overnance❑®E toezichthouder dan genoeg1=10-  is ruimte nodig en tijd om dit toezicht vorm 
te geven. Ognalen vanuit DET1-1an gesprek met bestuur. 10.2. vraagt naar onalilankelijke 
inOrmatievoorziening op de scholen zelaanuit de toezichthouder EiludersDeerlingenDessenD 
begeleiding leerlingenOns niet zo gegaan. 10.2 suggereert dat dat wordt opgetekend in de reactie 
vanuit bestuur en toezichthouder. 

vindt dat de communicatie met de ouders die ontevreden zijn beter had gemoeten. Cinder 
directEhiet altijd nagedacht over empathie. aste ook bij de pioniersgse van de school. DJ laeland 
en Diesland gaalit geen enkel probleem. 
0.2.e u stelt dit nuChiaar tegelijkertijd stellen we ook vast dat u niet goed in de gaten had wat 

zich in arecht a[ApeeldeCbmdat u geen andere bronnen had dan =len bestuur. ElbeElflu wel een 
goed beeld van wat zich op de scholen aElpeelt. DeeElflgeen direct antwoord. Ontwijkt. 
Dok van sept-dec. Det op school in arecht geweest maar zich laten inilirmeren door bestuurders. 
2. Danier waarop schoolleiding in elkaar zitaansturing moet anders Elitok m.b.t. begeleiding 
nieuwe docentenD 

Owe komen zo snel mogelijk met een reactie om de weeEduten op te lossenD 

r wijst ook op andere problemenD 
• Docentenverloop vanwege repressienveinig ruimtelThiet gehoord wordenD 
• =concept is lastig in relatie tot aansluiten bij onderwijsbehoelb leerlingenD 
• Ebel incidenten m.b.t. veiligheidEedagogisch klimaat en begeleiding. 
• Eet wegzetten van de problemen onder de kop zorgleerlingen en sturen op andere proElering 

en aegsanerenDzorgleerlingen lossen de problemen niet opO 

.Dis zich hiervan bewust. 	samenloop van omstandigheden. arkent pedagogisch klimaat 
niet. Eehoellnader onderzoek. D-ijgt ander beeld. 

❑ DedezeggenschapO 
[Jensen die positieEkijn over de schoolavorden DOlid. Deven wellicht geen kritische tegenspraak. 

OD doet ons hiermee tekort. 
00-voorzitter arecht houdt zich bezig met I I n  hoge schoolOs niet kritiekloos. 
IThs sl3teem is er juist op gebaseerd dat iedereen DO-lid kan worden. 
De zijn druk om het DOreglement aan te passen. De hebben nu moeite om mensen te vinden die 
zitting willen nemen in de OD 
10.2.e als docenten en ouders aangeven dat ze een angstcultuur ervarenlaet ®it dat zo® gevoel 
bestaatolan is dat lets om je kapot van te schrikken. 

mensen moeten zich veilig voelen om binnen de school en bestuur een klankbord te vinden 
in plaats van naar de inspectie te stappen. 
Dens dat de inspectie ook met die signalen naar het bestuur komt. 
10.2.e Ognalen worden door 10.2.e gebagatelliseerd en weggezet als niet waar. amt door de 
inspectie etc. 

10. 

10.2. 

10.2.e 

10.2. 



❑ e drukken 10.2.e 	op het hart om niet te blijven hangen bij [Bet is een kleine groep ouders0 
een kleine groep leerlingenDen de zaken zelOgoed te onderzoeken. 

geelilaan dat dit geldt voor alle scholen. ❑ok zorgen over ❑nsterdam. 
10.2.e ❑verbaast zich hierover. arassend. Lrkent het volstrekt niet. dat het onderzoeken. 

❑ j zou het erg op prijs stellen om met enige regelmaat met elkaar contact te hebben. 

10.2.e bevestigt dit en wil per mail aC§praken maken. 10.2..e is op vrijdagen goed 01xibel. 

❑oaring gesprek❑stevigdrnstig en direct. ❑el prettig. 



Van 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 

Fwd: Reactie op conceptversiad 
vrijdaq 7 februari 2020 12:13:58 

102.e 
10.2.e 
102e 

Document 20 

Geachte 102.e 

Hierbij kohl ik terug op het conceptverslag van het overleg dat wij op 18 december hadden 
over het traject n.a.v. het inspectierapport over SvP0 Utrecht. 

Op verschillencle onderdelen van het door inspectie gevraagde traject staat dat ze niet irl 
het plan terug, kcnen.. En derhalve zou dat plan ook onvoldoencle basis bieden Dill de 
tekortkoiningen op te lossen. \Vij names evenwel voor een aantal zaken in het gevraagcle 
traject aan dat ze geen toelichting maar gewoon uitvoering behoefden. We gaan er nu van 
flit dat de in het conceptverslag genoeinde zaken als aanvulling op het plan beschouwd 
moeten worden en dit tesamen completerend is. 1k zou het op prijs stellen als een 
opinerking van die strekking aan het conceptverslag toegevoegd kan worden. 

Er staat nu in het verslag dat sonunige maatregelen die het bestuur neemt, niet uit het 
rapport zelf volgen. Ik hecht er aan op te nierken dat dit niet geldt voor de betere 
communicatie van wat de school wel en niet aan zorg kan bieden. De school had dit vorig 
jaar weliswaar al opgepakt. maar de inspectie had daarbovenop de terechte suggestie naar 
aanleiding,  van het rapport om het SOP te verbeteren. Dat moet ook in de communicatie 
meegenomen worden - weinigen lezen iminers een SOP. 
Het is boVendien een belangrijk ingredient om ervoor te zorgen dat de zorgstructuur van de 
school Met overbelast raakt zoals dat vorig jaar het geval was. Dat laatste zorgt er ook voor 
dat de orde en rust in de klas beter op orde raken en dat incidenten met de sociale 
veiligheid beperkt worden. 

Tot slot: Het lerarenregister vinden we een wel erg ouzekere toekomst hebben om op te 
kunnen vertrouwen voor de bekwaamheidsregistratie. We zien bovendien het probleem dat 
dit lerarenregister vrijwillig is en er dan waarschijnlijk geed negatieve zaken in benoemd 
en opgenomen zullen worden. Denk bijvoorbeeld aan een beoordelingsformulier met 
negatieve bemerkingen. We zullen daarom de eigen adininistratie behouden en up-to-date 
houden. los van het lerarenregister. 

Met vriendelijke groet. 

Schole voor Persoonlijk Onderwijs 
10.2.e 
10.2.e 
+31 10.2.e 
10.2.e 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen: 

10.2.e 
10.2.e 
10.2..e 
Betrekken van ouders bij herstelplan 
vrijdag 7 februari 2020 14:26:41 
ifilaae001..poct 

Document 21 

Geachte  10.2.e 

We hebben afgesproken dat wij u nog deze week zouden informeren over de wijze waarop wij 
ouders betrekken bij het hersteiplan. 

Om te beginnen heb ik samen met de mr voorzitter 3 ouderbijeenkomsten belegd in november 
om te praten hoe ouders de school beleven. Het inspectierapport was nog niet openbaar. Maar 
we kregen daardoor wel de kans om te spreken over zorgen van ouders. lk zal het verslag van 
deze bijeenkomsten en de mr verslagen aan u toesturen. lk kan nu niet bij alle documenten, dus 
die stuur ik u maandag toe. 

Bij de bijeenkomsten zijn een aantal vragen door de mr voorzitter verzameld. Die zijn intussen 
door ons schriftelijk beantwoord en ook gedeeld met ouders. Ook die stuur ik u toe. De mr heeft 
ons verzocht ten aanzien van een aantal punten nader te willen overleggen in de eerstvolgende 
vergadering. 

Binnenkort (er staat een datum van 17-2) spreek ik met de mr over het hersteiplan. Het 
definitieve verslag van het gesprek van 18 december stuur ik graag toe aan de mr, zodat dit mee 
kan worden genomen in het gesprek. 

Het plan is verder om in maart weer een aantal oudergesprekken te organiseren waarin we een 
presentatie geven hoe we gaan voldoen aan de herstelopdracht en we ouders vragen hierop te 
reflecteren. lk heb de mr voorzitter gevraagd mee te denken hoe wij deze bijeenkomsten 
organiseren. 

Met vriendelijke groet, 

10.2.e 

ww w s vo o • n:  

Tel: +31(0)2:10.2.e 

M +31  (0) :10 2. e 
Postbus 36026 

1020 MA Amsterdam 



Van: 
Aan: 
Cc: 
Bcc: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: Reactie op conceptverslag 
zateidag 8 februari 2021) 16:37:1)6 

Van:10.2.e 
Verzon • en: vn.: 
Aan: 0.2.e 
CC: 102.e 
On 	rwerp: 	Reactie op conceptverslag 

mailto 10.2.e 
ruari 20-• 

@svpo,n1} 
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fl 
kom:.;n 

0.2.e 

.•:F 	WA! rea... 	stelt voor eer 
uw voce1 overatellen 

aan het bestuur opsturen.  

i. 	 -;otPr 	o, te 
en 2.:Weri het 

At 	 gr 
102.e 

Geacl e 02.e 

Hierbij kom ik terug op het conceptverslag van het overleg dat wij op 18 december liadden 
over het traject n.a.v. het inspectierapport over SvPO Utrecht. 

Op v'erschillende onderdelen van het door inspectie gmaagde traject staat dat ze Met in 
het plan terug komen. En derhalve zou dat plan ook onvoldoende basis bieden oni de 
tekortkomingen op te lossen. Wij namen evenwel voor een aantal zaken in het gevraagde 
traject aan dat ze geen toelichting maar gewoon uitvoering behoefden. We g.,-aan er nu van 
nit dat de in het conceptverslag genoemde zaken als aanvullins.,, op het plan beschouwd 
moeten worden en dit tesamen completerencl is. lk zou het op prijs stellen als een 
opmerking van die strekking aan het conceptverslag toegevoegd kan worden. 

Er staat nu in het verslag dat sonunige inaatregelen die het bestmu-  neemt. niet uit het 
rapport zelf volgen. 1k hecht er aan op te merkeii dat dit niet geldt voor de betere 
communicatie van vat de school wel en Met aan zorg kan bieden. De school had dit vorig 
jaar weliswaar al opgepakt. maar de inspectie had daarbovenop de terechte suggestie naar 
aanleiding van het rapport om het SOP te verbeteren. Dat nioet ook in de communicatie 
meegenomen worden - weinigen lezen immers een SOP. 
Het is bovendien een belangrijk ingredient oni ervoor te zorgen dat de zorgstructuur van de 
school niet overbelast raakt zoals clat vorig jaar het geval was. Dat laatste zorgt er ook voor 
dat de orde en rust in de klas beter op orde raken en dat incidenten met de sociale 
veiligheid beperkt worden. 

Tot slot: Het lerarenregister vinden we een wel erg oiizekere toekomst hebben om op te 
k-unnen vei'trouweii voor de bekwaamheidsregistratie. We zieu bovendien het probleem dat 
dit lerarenregister vrijwillig is en er dan waarschijnlijk geen negatieve zaken in benoeind 
en opgenomen zulleu worden. Denk bijvoorbeeld aan eeu beoordelingsfommlier met 
uegatieve bemerkingen. We zullen daarom de eigen administratie behouden en up-to-date 
houden, los van het lerarenregister. 

Met vriendelijke „wet. 

Scholen voor Persoonlijk Onderwijs 





Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijiagen: 

102.e 
10.2..e 
10.2.e 
vsBetrekkevmoudwu0»erste plan 

zondag 9 februari 2020 20:1.1:35 
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10.2.e 

: 	rfrelk voor de inlArmat. 
a •sc:e ak.en die wij reeds maaktenfils er 	'..estee wa?i- 	naar ens oordeel 

sre:e am adeiebeet optreden van het be-3(.uur 	 betce 	kwestie rond de 
k as 2[1 E.11,-Jers blijven zich bij ons 	 en &r 	raad. De inspectie 

is ec ht:er riet heve 	om hun problemen op te ..:,F.s.=-2!Y._dat. is aar !let bestuur. 
Doeder 	 besproken dat wij ernstic.:e becienkingen hebben bij de genomen 
besluiten en het - treden van bestuur en schee 	 Oak in het licht van het 
inspeetierar.:?e, 	F.Iii,;.eAwaliteit ander de me ete_ 	arialae en begeleiding 
wanneer le;:e 	achter lapenEte weinig inb rend v .;:r 	n...;<2 -.torenr_docentent: een 
gehoor ()even a .3n onvredeEkorgenUlachten van ouders []is er 	aanielding om Eiht 
met ouders in oesprek te gaan en te zorgen year een op 	cne voor beide partijen 
bevredigend 	,gens vernemen we dat can toenerrie, 	hur, kind van school 
a-',ha,alL [Mot - 	noch voor ouders kee dat als een 	-uatie vvorden 
gezien. 

_last bovenstaande oproep is 	n voorstel da 	ouders hierover naar u 
dooeverwijzen. 

flaag uw reacti op bovenstaande. 

gro D 
10.2.e 

Verstuurd vanaf 	iPhone 

Op 7 feb. 2020 ona 14:26 heeft 10.2.e het volgende geschreven: 

Geachte heer 10.2.e 

We hebben afgesproken dat wij u nog deze week zouden informeren over de wijze 
waarop wij ouders betrekken bij het herstelplan. 

Om te beginnen heb ik samen met de mr voorzitter 3 ouderbijeenkomsten belegd 
in november om te praten hoe ouders de school beleven. Het inspectierapport was 
nog niet openbaar. Maar we kregen daardoor wel de kans om te spreken over 
zorgen van ouders. lk zal het verslag van deze bijeenkomsten en de mr verslagen 
aan u toesturen. lk kan nu niet alle documenten, dus die stuur ik u maandag 
toe. 

Bij de bijeenkomsten zijn een aantal vragen door de mr voorzitter verzameld. Die 
zijn|ntussendooronsschhftel'kbeantwoordenook gedeeld met ouders. Ook die 



stuur ik u toe. De mr heeft ons verzocht ten aanzien van een aantal punten nader 
te willen overleggen in de eerstvolgende vergadering. 

Binnenkort (er staat een datum van 17-2) spreek ik met de mr over het herstelplan. 
Het definitieve verslag van het gesprek van 18 december stuur ik graag toe aan de 
mr, zodat dit mee kan worden genomen in het gesprek. 

Het plan is verder om in maart weer een aantal oudergesprekken te organiseren 
waarin we een presentatie geven hoe we gaan voldoen aan de herstelopdracht en 
we ouders vragen hierop te reflecteren. lk heb de mr voorzitter gevraagd mee te 
denken hoe wij deze bijeenkomsten organiseren. 

Met vriendelijke groet, 

10.2.e 

w  

Tel: +31(0)2.1 02.e 
M +31 (0) g10.2.e 
Postbus 36026 

1020 MA Amsterdam 



Document 24 

Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

Re: Betrekken van ouders bij herstelplan 
zondao 9 februari 2020 21:08:42 

Geachte 102.e 

Dank voor uw signaal. U kunt de betreffende ouders naar mij doorverwijzen.  
Vriendelike aroet. 

Verstuurd vanaf mijii iPhone 

Op 9 feb. 2020 om 20:11 heeft 10.2.e  het vol,c.tende geschreven: 

achte 10.2e 

[Tht&jL dank voor de irOrmatie. 
E 	TApri_,iken die wij reeds maak,:.::•.-,r:1:3 er ee. 	vaarbij naar 

snel en adeLhaat optreden van het be:: 	verist is. Dit 
betreLiid-L' kwestie rand de nieuwe klas 2[17; alders Ljven zch bij ons 
meldenD:e zijn ten einde raad. De inspectie is echter niet bevoegd om hun 
pre.plemen op te los:sena- fat is aan het bestuur. Donderdac..1 hebben wij  
be.;proken ciat: wij ernstige L.,denkingen .hebben bij de 	besluiten 
en het optreden van bestuur en schoolleiding hiorin. 1: 	in het licht van het 
inspectierapport Elleskwaliteit ander de maatE:bn,,/o:cioencle anarie en 
begeleiding wanneer leerlingen achter lopenrite weinig inbreng vanuit 
rnntorenEdocentenliteen gehoor geven aarl onvredertorden Alachten van 
Gliders Lis or alle aanleiding om Eat met ouders in gef:•prek. te gaan en te 
zorgen voor een °biassing die voor beide partijen bevredicend is. Everigens 
vernernen we dat een toenemend aantai l•-• •n kind van school alliaalt. Ebor 
de school noch voor ouders kan dat als een yens te situate warden 
gezien. 

[last bovenstaande oproep is mijn voorstel dat wij ouders hierover naar u 
doorverwijzen. 

Ei-aag uw reactie op bovenstaande, 

ret vriendelijke gr 
102.e 

Verstuurd vanaf niijn iPhone 

Op 7 feb. 2020 om 14:26 heeft 1"-e 	het volgende 
geschreven: 

Geachte  10.2.e 

We hebben afgesproken dat wij u nog deze week zouden informeren 



over de wijze waarop wij ouders betrekken bij het herstelplan. 

Om te beginnen heb ik samen met de mr voorzitter 3 
ouderbijeenkomsten belegd in november om te praten hoe ouders de 
school beleven. Het inspectierapport was nog niet openbaar. Maar we 
kregen daardoor wel de kans om te spreken over zorgen van ouders. 
lk zal het verslag van deze bijeenkomsten en de mr verslagen aan u 

toesturen. lk kan nu niet bij alle documenten, dus die stuur ik u 
maandag toe. 

Bij de bijeenkomsten zijn een aantal vragen door de mr voorzitter 
verzameld. Die zijn intussen door ons schriftelijk beantwoord en ook 
gedeeld met ouders. Ook die stuur ik u toe. De mr heeft ons verzocht 
ten aanzien van een aantal punten nader te willen overleggen in de 
eerstvolgende vergadering. 

Binnenkort (er staat een datum van 17-2) spreek ik met de mr over 
het herstelplan. Het definitieve verslag van het gesprek van 18 
december stuur ik graag toe aan de mr, zodat dit mee kan worden 
genomen in het gesprek. 

Het plan is verder om in maart weer een aantal oudergesprekken te 
organiseren waarin we een presentatie geven hoe we gaan voldoen 
aan de herstelopdracht en we ouders vragen hierop te reflecteren. lk 
heb de mr voorzitter gevraagd mee te denken hoe wij deze 
bijeenkomsten organiseren. 

Met vriendelijke groet, 

10.2.e 

Tel: +31(0)20 10.2.  
M +31 (0) 6 1 0,2. 
Postbus 36026 

1020 MA Amsterdam 



Document 25 

Van: 
Aan: 
Onderwerp: 	Notulen mr 
Datum: 	 maandag 10 februari 2020 16:18:21 
Bijlagen: 	 resuiLaten ouderbijeenkomstdocx  

Oomerk:ngen via mail (november 2019)Aocx 
Antwoorden van bestuur op vragen MR - 28 ian 20201 1.odf 
Notuien MR 2 oktober 2019.odf 

Geachte 10.2.e 

Graag stuur ik u zoals beloofd de notulen van de mr vergaderingen van SVPO Utrecht (van de 
nieuwe mr). lk stuur u ook ter informatie: 
- het versiag van de 3 oudergesprekken in november dat de mr voorzitter heeft gestuurd aan de 
ouders (met bijlage van opmerkingen die via email binnenkwamen), 
-De beantwoording door het bestuur van vragen van ouders, die aan de laatste notulen werden 
aangehecht. 
Met de voorzitter van de mr heb ik de toezending van deze stukken aan u afgestemd. 

Op 17-2 is de volgende vergadering van de mr ingepland, en hiervoor ben ik uitgenodigd. 

Vriendelijke groet, 
10.2.e 

10.2..e 
10.2.e 



Document 25a 

Beste ouder, 

Afgelopen week zijn de ouderbijeenkomsten van de MR geweest. Dit waren prettige en 
constructieve bijeenkomsten, waar ouders hun ervaringen hebben kunnen uitwisselen. In het eerste 
deel van elke bijeenkomst hebben we als ouders ervaringen gedeeld en bekeken wat belangrijke 
onderwerpen zijn voor de MR voor het komende jaar. In de tweede helft schoven de schoolleider en 
een bestuurslid aan, wat de mogelijkheid bood om direct het gesprek met hen aan te gaan. 

Er waren zowel kritische als zeer positieve ouders aanwezig, en alles daar tussenin. Daarnaast heb ik 
via mail veel reacties ontvangen op mijn oproep. lk heb dan ook het idee dat ik een goed beeld heb 
kunnen krijgen wat er onder de brede groep van ouders leeft. 

Het algemene beeld dat hieruit ontstaat, is dat ouders positief zijn over de school en dat ze ervaren 
dat hun kind goed op zijn of haar plek is bij het SvPO. 

Ook zijn er uiteraard zorgen geuit. De voornaamste zorgen van ouders blijken te gaan over de 
communicatie tussen de groep die zich 'bezorgde ouders' noemt en het SvPO bestuur. Hierdoor is 
erg veel onrust onder ouders ontstaan. Tijdens de ouderbijeenkomsten hebben we besproken wat 
naar ons idee hier de achtergrond van lijkt te zijn. Het gedeelde idee dat daarbij ontstond is: 

• een groep ouders had of heeft andere verwachtingen van 'persoonlijk' onderwijs. Zij 
interpreteren dit als onderwijs op maat van hun kind, terwijl het SvPO voor homogene 
groepen en klassikaal onderwijs staat, waarbij een klas hetzelfde leertempo aanhoudt. Dit 
hebben we helaas niet kunnen verifieren, aangezien deze ouders ook met de MR niet in 
gesprek willen gaan. Veel van de kritiek lijkt echter hierop terug te voeren 

• de communicatie vanuit het bestuur hierover naar alle ouders had handiger gekund. Lang 
niet alle ouders hebben de mails van de bezorgde ouders ontvangen en wisten dus niet wat 
er aan de hand was. De reactie aan alien van het bestuur heeft de onrust onder deze groep 
ouders juist aangewakkerd. 

We hebben hier als ouders met het bestuur over gesproken. De aanwezige bestuurder gaf aan dat 
de correspondentie van de betreffende ouders anoniem was verstuurd, en dat het bestuur daarom 
niet weet welke ouders de mails wel en niet ontvangen. Vandaar de keuze om de reactie erop aan 
alle ouders te richten. Alhoewel het voor te stellen is dat de school zich wil verdedigen tegen 
bepaalde aantijgingen, had dit wellicht anders gekund. 

Ook gaf het bestuur aan in het begin van dit proces te hebben willen vasthouden aan de lijn dat 
SvPO staat voor kleinschalig onderwijs met een minimum aan overhead, wat ook inhoudt dat 
overleg met ouders in principe bij de mentor is belegd. Achteraf gezien hebben ouders zich 
waarschijnlijk hierdoor onvoldoende gehoord gevoeld en heeft de situatie daarom zo kunnen 
escaleren. Het bestuur heeft toegezegd om in het komende jaar samen met de MR te kijken hoe en 
wanneer communicatie wenselijk zou zijn en wat gezien het concept van SvPO haalbaar is. Zie ook 
verderop in deze mail. 

De gevolgen voor de school zijn echter wel aanzienlijk: er zijn negatieve berichten in de media 
gepubliceerd en ouders hebben klachten ingediend bij de onderwijsinspectie en verschillende 
andere instanties. Mede ten gevolge hiervan zal er binnenkort een zeer kritisch rapport van de 
onderwijsinspectie verschijnen. Dat de onderwijsinspectie kritisch is op een school met een 
vernieuwend onderwijsconcept is niet verrassend: SvPO zoekt in de wens om dingen anders te doen 
soms de randen en grenzen op, waardoor instanties zich moeten beraden of ze zaken nu wel of niet 
kunnen toestaan. Een voorbeeld hiervan is het medezeggenschapcollectief dat SvPO heeft ingericht 



waar andere scholen een zwaarder opgetuigde medezeggenschapsraad kennen. Daarnaast hebben 
zij veel klachten ontvangen van bezorgde ouders waardoor er een ongebalanceerd beeld lijkt te zijn 
ontstaan bij de inspectie met betrekking tot de onderwijskwaliteit. 

lk vind het daarom erg prettig om te merken dat veel ouders wel heel tevreden zijn met de school. 
Tijdens de ouderbijeenkomsten bleken ouders in grote meerderheid volledig achter het 
onderwijsconcept van SvPO te staan. Zij gaven mij als voorzitter van de MR mee om vooral te zorgen 
dat er vast wordt gehouden aan de uitgangspunten van SvPO en niet teveel 'water bij de wijn' te 
doen als het gaat om het toegeven aan kritiek op de school. 

Zoals op elke school zijn er uiteraard ook verbetermogelijkheden. We hebben deze geformuleerd in 
vragen aan het bestuur: 

• hoe komt het dat er in het afgelopen jaar zoveel verloop is geweest onder docenten? Hoe 
denkt het bestuur dit in de toekomst te beperken en tot een solide en hecht docententeam 
te komen? 

• hoe worden nieuwe en vaak jonge docenten begeleid in hun verdere ontwikkeling als 
docent? Hoe worden zij begeleid in hun mentortaken? Ook met het oog op de drukte in 
sommige klassen 

• welke situaties zouden aanleiding moeten geven tot communicatie met ouders, bijvoorbeeld 
bij vertrek en/of aanstelling van een docent? Zijn hier gezamenlijke afspraken over te 
maken? Wat is een wenselijke vorm hiervoor? 

• is het zinvol om de communicatie op sommige belangrijke momenten interactiever te 
maken? kan er een vorm worden gevonden waarbij ouders ook vragen kunnen stellen, 
bijvoorbeeld over de invulling van een komende schooljaar? 

• wat wordt er gedaan met opmerkingen over bugs en fouten in workbook? 
• de huidige gang van zaken met betrekking tot Iaptopgebruik en vergoedingen voor reparatie 

voelt niet altijd rechtvaardig. Hoe kijkt het bestuur hier tegenaan? 
• hoe kan de school op een slimme manier gebruik maken van de verschillende (professionele) 

achtergronden van ouders? Hoe zou ouderparticipatie op het SvPO vorm kunnen krijgen, 
passend bij de uitgangspunten van de school? 

Een aantal van deze vragen konden direct worden beantwoord door schoolleiding en bestuur. lk zal 
het bestuur vragen om ook een schriftelijke reactie hierop te geven, om ook ouders die niet 
aanwezig konden zijn hierover te informeren. 

Andere onderwerpen zullen we in het komende jaar als MR met het bestuur en de schoolleider gaan 
bespreken. lk zal later dit jaar een overzicht rondsturen welke onderwerpen er wanneer bij de MR 
op de agenda staan, zodat alle ouders hier input op kunnen geven. Dit zal uiteraard aangevuld 
worden met onderwerpen die docenten en leerlingen op de MR agenda willen hebben. 

lk wil jullie in ieder geval voor nu hartelijk danken voor de betrokkenheid en de inbreng, ik ben erg 
blij met deze prettige start van de nieuwe MR! 





• Wij zien hier thuis een 10.2.e 
lesstof/instructies zijn overzichtelijk. 

. Hij vindt de leraren aardig en de 

Document 25b 

Opmerkingen via mail 

10.2.e 

• De communicatie tussen mij en mentor van mij 10.2  verloopt makkelijk en open. 
• De informatie die vanuit school versterkt wordt door verschillende docenten vind ik ruim 

voldoende en praktisch. 
• Op de informatie open dag bijeenkomst zijn de visie en mogelijkheden die svpo biedt 

duidelijk uiteen gezet. Wij hebben hier thuis uitgebreid over gesproken en nagedacht en 
uiteindelijk met overtuiging en vertrouwen voor deze school gekozen. Na de berichten mbt 
de vorige mr is hier niets aan veranderd. 

10.2.e 

• lk hoop dat met deze bijeenkomst er meer duidelijkheid komt over school. De eerdere mails 
hebben voor veel onrust gezorgd. Deets bij mij maar ook bij de basisschool waar 

heeft gezeten. 

10.2.e 

10.2 

• Eenmalig contact gehad met 10.2.e 	 over een incident in de klas, hier is zeer 
integer mee omgegaan. 

• Jammer dat de mentor er na een paar weken mee ophield, hierbij treft de school geen 
blaam en bovendien is de vervanging helder, misschien iets te laat maar ach..., 
gecommuniceerd. 

• Kortom zeer tevreden 10.2.e 

10.2.e 
• 10.2.e 	heeft voor deze school gekozen vanwege de kleine klassen en het huiswerkarme 

systeem. Dat de school dit aan kan bieden heeft consequenties die wij niet altijd waarderen, 
maar accepteren (comes with the deal). Wij hopen dat de MR voorstellen kan doen die het 
schoolsysteem kunnen verbeteren met respect voor de principes van de school: wel 
persoonlijk onderwijs, maar geen persoonsgebonden onderwijs. Wij voelen ons dan ook 
NIET thuis bij een groep ouders die het schoolbestuur ondermijnen door de pers te zoeken. 

• Wij maken ons zorgen over het gebrek aan beweging op school (en het surplus aan 
beweging op de sportdag). 8 uur per dag zitten met amper pauzes is voor niemand gezond 
en 8 uur bewegen is topsport waarna we zelfs 10.2.e 	 op kunnen vegen. 

• Wij maken ons zorgen over het grote verloop onder leraren. Wij vragen ons of of dit zo 
normaal is als de directeur in een ouderbericht heeft laten weten. De leerkrachten zijn het 
werkkapitaal van de school, dus die moeten het naar hun zin hebben. 

10.2.e 
• Wij hebben sinds kort 10.2.e 	 op het SvPO, lk heb de negatieve berichten wel 

gezien vorig jaar, maar het heeft ons niet afgeschrikt, omdat we de uitgangspunten van het 
SvPO erg goed vinden, en ook bij 10.2.e 	passen. 

• De ervaring die we tot nu toe hebben is positief. 10.2.e 	gedijt bij de heldere afspraken en 
structuur, en bij de kleine klas. 

• Uiteraard is het toch ook wennen voor hem de overgang naar de middelbare, maar we zien 
bij 10.2  veel minder de stress die we bij 10.2.e 	 hebben gezien toen die op de 
middelbare school begonnen. 



• lk denk dat mensen soms misschien te veel verwachten van het SvPO, en je kan niet 
iedereen tevreden stellen. Maar in de voorlichting was dat wat mij betreft ook duidelijk. 

• Voor het SvPO is het denk ik zaak om goed vast te houden aan het eigen concept, en 
overeind te blijven in de strubbelingen die een 'nieuwe' school met zich mee brengt. 

10.2.e 

• Er heerst bij ons veel onduidelijkheid over de gang van zaken 10.2.e 	kan niet goed 
aangeven hoe verilgevorderd is met bepaalde vakken, en 1  geeft zelf niet aan watt 
nodig heeft. In het ouderportaal staat dat hij 2,3 weken achterstand heeft met huiswerk, 
maar zelf zegt hij dal" nauwelijks achterloopt. De mentor hier over gemaild maar krijg 
geen duidelijk antwoord. 

• Weet niet wat er verder precies is gebeurd in 10 2  e maar wel dat er al een wisseling heeft 
plaats gevonden van de wiskunde leraar en dat er iets aan de hand is met de leraar filosofie. 
Blijkbaar is er veel onrust, wat ik ook niet zo gek vindt met 10.2.e 	in de kias. 

• Verder hac een niet werkende laptop en het mentor gesprek en de mails naar de mentor 
hebben ons helaas geen duidelijkheid gegeven. Zowel 10.2-e 	als wij weten niet waar we 
aan toe zijn en hoe het komt dat hij nu al een grote achterstand heeft. 

• Wil het positief benaderen maar ik mis de ondersteuning en duidelijkheid van school voor 
kinderen die net van de basisschool af zijn. 

10.2.e 

• lk maak mij ernstig zorgen over de toekomst van de school ivm alle rechtszaken die er lopen, 
de intensieve belangstelling van de inspectie en de onrust die er is onder ouders. 

10.2.e 

• We missen vlotte, heldere en eerlijke communicatie vanuit school. Het 1 e leerjaar was 
redelijk turbulent vanuit de communicatie vanuit toenmalige MR en (af en toe) de reacties 
vanuit school en in de media. We voelden ons wat aan de zijlijn staan. Wij hebben wel 
begrip voor de problemen van een startende school, het helpt om positief te blijven als we 
goed geinformeerd worden. 

• Verder horen we va 10.2  dat het bij Begeleid werken, toch bedoeld om te zorgen dat de 
kinderen geen of weinig huiswerk hebben, soms erg rumoerig is 

• Rondom reizen zoals Amsterdam en binnenkort Engeland vinden we de informatie summier 
en met name ook over de organisatie en over de veiligheid van de kinderen. Als we daarover 
eerder en wat uitgebreider geInformeerd worden, zijn we zelf wat meer gerustgesteld en 
kunnen we onze zoon ook wat meer informeren/voorbereiden. 

• De huidige wc blokken zijn niet aantrekkelijk, eerder vies en niet heel prive. Dit heeft als 
gevolg dat er te weinig wc bezoek plaatsvindt, met buikpijn tot gevolg. Wij pleiten voor 
prettige, schone wc's, met voldoende privacy. 

• Wij vinden het leuk om ook andere ouders te leren kennen in combinatie met bijvoorbeeld 
een ondersteunende actie voor school. Zoals schilderen van een lokaal, opknappen van een 
plein etc. lk denk dat we als ouders, met al onze verschillende expertises, netwerk en 
achtergronden, wel meer voor de school kunnen betekenen. 

10.2.e 

• Als ouder vind ik het vreselijk om negatief nieuws te horen of te lezen over de school waar 
mijn kind les volgt. 



Document 25c 

Antwoorden van bestuur op Vragen van ouders/docenten — 28 januari 2020 

1. Verloop van docenten en opvang van onderwijsblokken 
• Het percentage blokken dat worth overgenomen door een docent van een ander vak komt 

redelijk overeen met gemiddelde van alle scholen (14% om 10%). Dat zegt alleen niet 
zoveel over verloop van docenten, omciat tit gewoon de afwezigheidsvervanging via de 
achtervang is. 

• Een deel van het verloop is van tijdelijke krachten (vaak via uitzendbureau) die korte tijd aan 
school verbonden zijn, bijvoorbeeld ter vervanging van een Iangduriger zieke docent. Die 
tijdelijke krachten geven wisselingen die niet te voorkomen zijn. Het probleem is dat 
midden in het schooljaar het moeilijk is om goede en ervaren docenten voor vast aan te 
trekker). 

• Dit worth versterkt doordat we ons in de werving van personeel meer richten op ervaren 
docenten. We nemen nu liever iemand aan met een range opzegtermijn en vangen de 
tussenliggende periode op met uitzendkrachten dan dat vie een jonge docent (met een 
korte opzegtermijn) werven. Gezien de portefeuille met sollicitanten op dit moment 
verwachten we goed in die opzet te kunnen slagen - mits de school niet weer een reeks 
tweets en mediaberichten van ooze ouders over zich heen krijgt. 

• Er is van de mensen die weg gaan een helder beeld van hun beweegredenen. Dat zijn niet 
altijd de publiek bekende redenen. Sornmige redenen zijn privacygevoelig of hebben een 
medische achtergrond en als iemand weg moet omdat de kwaliteit van het onderwijs 
tekort schiet, dan wordt dat natuurlijk ook niet op die manier gecommuniceerd. 

• Een startende school heeft altijd veel meer verloop. Dat is alleen al een kwestie van 
statistiek. Bij nieuwe werknemers is er een grotere kans'op mismatch van verwachtingen 
over en weer dan bij werknemers die al langer in dienst zijn (en waar de verwachtingen 
tussen werknemer en werkgever al zijn uitgekristalliseerd). We besteden veel tijd aan het 
geven van informatie tijdens de sollicitatieprocedure, maar het probleem geheel 
voorkomen gaat niet. Een nieuwe school heeft per definitie alleen maar nieuwe 
werknemers en daardoor dus een verhoogd risico. 

• In Utrecht komt er veel bij. Ten eerste zaten er bij de twee eerste lichtingen relatief veel 
leerlingen met extra zorgvraag. We werden bijvoorbeeld gepromoot op 
'autipassendonderwijs'. Dat geeft veel druk voor docenten en niet iedere docent zat daar 
op te wachten. 

kijken nu jets sneller met het samenwerkingsverband naar speciaal onderwijs 
voor enkele leerlingen. Verder zijn we vanaf de start van het schooljaar meteen 
begonnen met lesobservaties met in de terugkoppeling bijzondere aandacht voor 
het handhaven van de rust in de klas. Momenteel draait een tweede cyclus van 
lesobservaties. 

oWe communiceren bovendien sinds vorig jaar beter over wat we als kleine school 
wet en wat niet kunnen bieden. Dat is merkbaar in de nieuwe lichting (de huidige 
eerstejaars), waar ouders en kinderen met meer kennis van zaken voor SvPO 
konden kiezen. 

• Ten tweede hebben we te maken gehad met een groep ouders die via (satiate) media en 
met klachten bij inspectie druk op de school probeerden te teggen. Soms op zeer radicale 
wijze: De 10.2.e 	die bijvoorbeeld ieder gesprek heeft geweigerd en in plaats daarvan 
op kosten van de school (ca. 6.000 euro) een geschit aanhangig maakte over... het oude 
concept MR-regtement. 
ook zo'n actiegroep is voor docenten vervelend. le staat niet Iekker in de klas als je weet 
dat ieder foutje meteen bij de inspectie op het bold betandt of in de sociate media aan de 
orde wordt gesteld. Hopelijk kanaliseren ouders hun vragen of opmerkingen met de 
nieuwe MR beter. 



• Als er bij een vak een achterstand ontstaat door een wisseling van docent, dan wordt daar 
een actieprogramma voor gemaakt. Dit betrof bijvoorbeeld wiskunde in leerjaar 2 deze 
weken. De vraag is dan eerst aan het team en de docenten zelf. Als het onvoldoende 
resultaat geeft, dan kijken we naar externe maatregelen. In dit geval hebben leerlingen 
die delen van de stof niet goed in de vingers hadden bijles gekregen omdat het voor de 
docent zelf te veel werd om dit bij te werken. Na de bijles kunnen de leerlingen weer 
samen met de rest van de klas in de rest van het jaar voldoende tempo maken om in te 
halen 

a Let wel: Achterstand is niet hetzelfde als een achterlopend voortgangs% in de stand 
van zaken. Dat Iaatste betreft namelijk alleen het huiswerk. Dat moet, als een 
leerling het niet op school af krijgt, thuis ingehaald worden of op vrije dagen of 
eventueel met vakantietaken opgepakt worden. Achterstand met huiswerk 
impliceert dus op zich geen achterstand met de lessen of de voortgang van het 
curriculum (zoals de inspectie in het rapport wel meent). 

2: Het nieuwe gebouw: 
• Het is een extreem ingewikkeld proces gebleken om in het monumentale pand een moderne 

school te huisvesten. Dat houdt niet zozeer verband met de inrichting, alswel met 
technische keuzes (wat wel en niet mag bij isolatie bijvoorbeeld). Juist omdat het een 
bestaand gebouw is blijft de inrichting praktisch hetzelfde. Daarin hebben we weinig te 
kiezen. We hebben ons — met succes — wel hard gemaakt voor een aula vlak achter de 
voordeur. Dit biedt een maximale kans op een mooie centrale plek in het gebouw, 
waardoor er maximaal mogelijkheid van toezicht is op leerlingen en gastenjn de uitkomst 
hebben we verder weinig te kiezen. We kunnen na intensief overleg met erfgoed tekenen 
bij het kruisje - of besluiten om het gebouw af te wijzen, maar in dat geval komen we 
ergens op een industrieterrein te zitten. 

• Er komen in het nieuwe gebouw als eerste 5 lokalen beschikbaar die ook al tijdens de 
verdere verbouwing gebruikt kunnen worden (omdat ze in een apart gebouw, los van het 
hoofdgebouw zitten). We zullen met het nieuwe rooster in de hand kijken wanneer die 
lokalen benut worden. Verwacht mag worden dat sommige klassen een of meer dagen al 
in het nieuwe gebouw zullen zitten. Het is niet mogelijk om hier vooraf al veel over te 
zeggen. Het is straks echt de uitkomst van een puzzel, waarbij voorkomen moet worden 
dat leerlingen of docenten op een dag heen en weer moeten. 

3: Taalreizen 
• In het algemeen geldt dat als leerlingen zich misdragen hebben, ze niet mee kunnen met de 

volgende taalreis. Dit heeft vooral in leerjaar 2 betrekking op een aantal leerlingen. 
4: Rooster en klasindeling 

• De vrije dagen zijn als het mee zit voorafgaand aan de zomervakantie bekend. Dit hangt af 
van de huur van sportgelegenheden en van het het rooster van de sportdocent(en). Daar 
heeft de school niet altijd de laatste zeggenschap over. 

• De formule voor de klassengrootte is dat het gemiddelde nooit meer dan 16 leerlingen per 
klas kan zijn. Dat wil dus niet zeggen dat er nooit meer dan 16 leerlingen in een klas zitten, 
wel dat als er in de ene klas 20 leerlingen zijn er in de andere klas hooguit 12 leerlingen 
zullen zitten. De variatie is in de onderbouw beperkt, maar kan in de bovenbouw groter 
zijn door verschillen in profielkeuze. Enkele jaren geleden hebben we inderdaad een keer 
tijdelijk 27 leerlingen in een klas gehad en slechts 3 in een andere. Dat was omdat in de 
varkenscyclus iedereen 'exact' ging kiezen. In reactie zijn we de voordelen van alfa sterk 
gaan benadrukken en onderbouwen. Het is daardoor bij die ene uitzondering gebleven. 
Het gemiddelde over al onze scholen is overigens momenteel 15,2 leerlingen per klas. 

• Dan de vraag over wat onze insteek is t.a.v. ouders die bezwaar hebben tegen de 
klassenindeling in het 2e jaar. 
Ouders gaan op zich niet over de indeling van de klassen, maar dat is ook niet zozeer het 



punt van sommige van deze ouders. Zij vreesden vooral dat hun kind geen Havo meer zou 
kunnen doen bij een plaatsing in de 2E-klas. Dat vrees is niet terecht en dat is in 
verschillende gesprekken en verdere communicatie zo goed mogelijk duidelijk gemaakt. 
De leerlingen krijgen alleen een aangepast programma (vooral geen Frans meer) om zich 
te kunnen concentreren op de andere vakken. Willen ze naar Havo3 dan moeten ze 
gewoon goede cijfers halen en in de zomervakantie een stevige vakantietaak Frans 
maken. 

5: Nieuwe instroom 
• Aan nieuw geinteresseerde ouders is informatie gestuurd over het inspectierapport en hoe 

we daar mee om gaan. Ook is daar bij de infodagen aandacht aan besteed. 
• Het zit er dik in dat het rapport, de commotie en de actiegroep ouders effect hebben op de 

instroom van leerlingen. Het negatieve punt is uiteraard dat commotie voor het aantal 
leerlingen niet gunstig zal zijn. Een dip in het aantal leerlingen hoeft niet zo'n probleem te 
zijn. Het geeft in elk geval de kans om de school verder op te bouwen en er is nog 
ruimschoots (vijf jaar) de tijd om de school verder te laten groeien. 

• Alle commotie heeft bovendien in elk geval een positief punt: Het is nu voor iedereen 
duidelijk dat SvPO geen 'speciaal onderwijs light' is, maar een school voor ambitieuze 
leerlingen die zich willen ontwikkelen. 



Op uitnodiging van de R waren voor een deel van de bijeenkomst tevens aanwezig: 

• 

aanwezig: 

• 
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installatie nieuwe medezeggenschapsraad: 
In september 2019 hebben ouders, docenten en leerlingen via het portaal nieuwe 
vertegenwoordigers gekozen voor de medezeggenschapsraad van SvP0 Utrecht. Zoals ook in het 
medezeggenschapsreglement is vastgelegd, bestaat deze medezeggenschapsraad uit een ouder 
(tevens voorzitter) twee medewerkers en een 

• Voorstelronde: leder licht de eigen achtergrond toe en de motivatie om deel te willen 
nemen aan de MR. De leden geven aan zich graag in de komende periode in te willen zetten 
om hun achterban in de MR te vertegenwoordigen. 

Situatie n.a.v. vorige MR, opzeggen van vertrouwen: 
Alle leder) zijn verbaasd over de situatie die is ontstaan met de vorige MR, waarbij uiteindelijk de 
voorzitter van de MR het vertrouwen in het bestuur van de school heeft opgezegd. Afgesproken is: 

o te achterhalen bij de overgebleven leden van de ouderraad wat de achterliggende 
redeneringen zijn en welke van de punten nog spelen. De voorzitter legt contact met 
een aantal van deze ouders 

o een bredere groep van ouders te consulteren om na te gaan in hoeverre deze 
punten breder onder ouders leven en ook om eventuele andere geluiden te horen. 

a 	bij docenten en teertingen te inventariseren wat hun visie is op deze punten 
o maakt een opzet voor deze inventarisatie, zie ook ander 'afspraken' 

• geeft aan deze inventarisatie toe te juichen en de MR hierin alie ruimte en ondersteuning 
tewi|/enb|eden 

• De MR geeft unaniem aan dat zij de opzegging van het vertrouwen in het functioneren van  
het bestuur door de vorige MR niet ondersteunt en niet overneemt.  Zij herkent zich niet in 
de door de vorige MR geschetste situatie en ziet geen reden om te twijfeien aan de inzet, 
kundigheid en/of integriteit van het huidige bestuur en de directeur. 

Situatie met onderwijsinspectie: 
• De onderwijsinspectie heeft in april en mei 2019 drie schoolbezoeken afgelegd 
• geeft aan dat er momenteel een conceptrapport van de onderwijsinspectie beschikbaar 

is. Een reactie op dit rapport vanuit het bestuur is recentelijk aan de inspectie verstuurd 
geeft aan dat de inspecteur bij het visitatiebezoek andere leerlingen heeft gesproken 

dan dat vooraf was gemeid. De MR vraagt zich af wat bier de reden van is geweest en of dit 
procedureel correct is 



Verder met MC en MR: 
• in de reconstructie van de communicatie tussen bestuur en de voormalige MR lijkt het er 

volgenslilop dat er onder meer ruis is ontstaan vanwege onduidelijke rolverdeling tussen 
het meaezeggenschapscollectief (MC) en de MR. Het is ook de huidige MR niet duidelijk wat 
het mandaat van de MR precies is in relatie tot de MC. Volgens de reglementen is dit 
beperkt tot 'privacy-gevoelige' onderwerpen' merkt op dat niet elk onderwerp dat op 
een school speelt, zich leent voor een MC consultatie/referendum. Voor meer 
gecompliceerde onderwerpen lijkt een dialoog tussen bestuur en MR zinvoller, wenselijker 
en effectiever. 

• geeft aan dat het de intentie van het bestuur van SvPO is om de rol van de MR uit te 
breiden en daarmee de dialoog beter te faciliteren. De nadruk van het instemmings- en 
adviesrecht zal daarbij verschuiven van de MC naar de MR, waarbij tegelijkertijd de brede 
consulterende rol van de MC gehandhaafd blijft (het polsen bij alle ouders, docenten en 
leerlingen). Het MC zal daarbij een meer ondersteunende rol krijgen en als input dienen om 
in de MR het gesprek verder te voeren. Er wordt momenteel door het bestuur aan een 
nieuw reglement gewerkt, dit is binnenkort in concept beschikbaar en zal aan de voorzitter 
worden gestuurd 

• Het bestuur geeft aan minimaal tweemaal per jaar met de MR te willen overleggen en graag 
de dialoog aan te gaan over allerhande onderwerpen die spelen bij ouders, docenten en 
leerlingen. Zowel bestuur als de MR brengen hiervoor agendapunten in.i benadrukt dat 
het de MR vrij staat om onderwerpen die zij zinvol vindt in deze overleggen te agenderen. 
De MR waardeert dit. 

Afspraken: 
• Afgesproken is dat de MR een onderzoek zal uitvoeren onder ouders, docenten en leerlingen 

naar: 
o het draagvlak van de bezwaren van de vorige MR 
o de ervaringen met het onderwijs op SvPO Utrecht. Wat gaat goed, wat kan beter? 

De MR kijkt daarbij speciaal naar onderwerpen omtrent: 
• de ontwikkeling van een kwaliteitscultuur op school (een school in opbouw 

met veel junior docenten en veel wisseling van docenten) 
• de (sociale) veiligheid, het schoolklimaat 
• de communicatie tussen directie, bestuur en ouders 

o De MR zal dit onderzoek op korte termijn en in volledige onafhankelijkheid 
uitvoeren. Het bestuur geeft aan graag bereid te zijn dit onderzoek te faciliteren 
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Van 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen:  

maandag 10 febwari 2020 16:19:14 

Geach 
ik heb u beloofd u te informeren aangaan de ontwikkeling van ons Reglement en Statuut voor de 
medezegge.nschap. 

In de zomer van 2019 werd duidelijk dat ons bestaande reglement niet voldeed aan de eisen van 
de inspectie. Op 30 september heb ik in een lunchafspraak met 1 .2.e 

nieuw concept langsgelopen. 

Goede input was om nog eens te kijken naar de wijze waarop mr leden worden benoemd. Zowel 
uit Utrecht als uit Amsterdam kregen we ook signalen dat er eigenlijk een heldere 
ssluitingsterrnijn' moet zijn van verkiezingen zodat iemand die eenmaal gekozen is, verzekerd is 
(voor een bepaalde periode) van een plek in de mr. Ik heb die suggesties verwerkt in de 
volgende versie, waarvan we denken te voldoen aan de wet. Die is voorgelegd aan de mrs van 
SVPO Kappelle (IBA) Tjalling Koopmans College, Ida Gerhardt Academie, SVPO Amsterdam en 
SVPO Utrecht. 
In bet reglement hebben we onder andere het iraadgevende' karakter van het referendum 
benadrukt, en ook de zelfstandige positie van de Mi. 

De mrs van alle bove.ngenoemde scholen hebben► ingestemd met dit reglement, behalve de mr 
van Utrecht. Met hen zijn we vervolgens diep op het reglement ingegaan. Dit heeft intussen in 
de nu voorliggende versie (zie bijiage versie 8-2) allerlei verbeteringen opgeleverd. under andere 
is de benoemingsprocedure verder verfijnd. 

Als dit reglement words goedgekeurd door de mr, en we hopen dat dit op korte termijn gebeurt, 
dan willen we uiteraard de leerpunten meenemen in de reglementen voor de andere scholen. 
Daarvoor moeten we dit proces even afronden. 

Een cruciaal verschii tussen de door de andere scholen goedgekeurde versie en versie die we nu 
uiteindelijk aan de mr in Utrecht voorleggen is het schoolreferendum. Chat is nu niet in het 
Utrechtse reglement opgenomen. We hebben daarover een discussie gevoerd waarin wij de 
vraag hebben gesteld hoe we kunnen borgen dat we dit instrument kunnen (blijven) gebruiken 
om voorstellen van het bestuur, mrs en iedere andere betrokkene voor teleggen aan de 
betrokkenen van dile SVPO scholen, zodanig dat de vraagstelling helder en eenduidig is (zonder 
lets of te doen aan de individuele mrs om zelfstandig te beslissen over de uiteindelijke advies- of 
instemmingsvraag). 

We proberen hiermee ons onderwijsconcept te ondersteunen dat er heel erg vanuit gaat dat we 
onze scholen klein en fijn kunnen houden, op een kwalitatief hoog niveau, als we schaalkansen 
die er zijn ook inzetten. 

We hebben aan de mr in Utrecht voorgesteld om het referendum voorlopig niet te regelen in het 
reglement, maar wel daarover in gesprek te blijven om te kijken hoe we het referendum in de 



toekomst kunnen inpassen. 

Binnenkort informeer ik u nader over de opyolging van de aanwijzingen verband met de 
rapporten van IBA,TKC en I D,A. 

ik hou 	voor uw opmerkingen aangaande het regIement dat wij nu bebben voorgelegd aan de 
mr Utrecht aanbevolen. 

Met vriendelijke groet, 

102.e 

Tel: +31(020102. 
M +31  (0) 10.2.e 
Postbus 
1020 MA Amsterdam 
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Reglement en 
statuut 

Medezeggenschap 
Inleiding 

Onze school heeft zoals elke school in Nederland een 
Medezeggenschapsraad (MR). Daarnaast hebben we binnen de SvPO het 
Schoolreferend urn. 

Het Schoolreferendum geeft alle leerlingen, ouders en docenten de 
gelegenheid lets to vinden van voorstellen van de schoolleiding, of van 
voorstellen die door leerlingen, ouders en/of docenten zelf worden 
ingebracht. 

De medezeggenschapsraad (MR) bestaat uit twee docenten, een ouder en 
een leerling die gekozen worden via het portaal. Wie dat wil kan zich via het 
portaal verkiesbaar stellen. Wie de meeste stemmen heeft (en in het geval 
van de docenten ook de op-een-na-meeste stemmen), is vertegenwoordiger 
en zit in de MR. De MR heeft alle taken en bevoegdheden zoals vastgelegd 
in de Wet medezeggenschap op scholen (WMS). 

Alle onderwerpen waarover (een deel van) de MR instemmingsrecht heeft, 
worden vooraf ook middels het Schoolreferendum aan leerlingen, ouders en 
medewerkers voorgelegd. Daarnaast kan de schoolleiding onderwerpen 
waarover (een deel van) de MR adviesbevoegdheid heeft voorleggen 
middels het Schoolreferendum. 

Hieronder volgt de beschrijving van de werking van onze medezeggenschap 
(ook wel: het medezeggenschapsstatuut en reglement). Naast wat hier 
beschreven is geldt verder natuurlijk wat er bepaald is in de Wet 
medezeaaenscnap op scholen. In die wet wordt overigens gesproken over 
'het bevoegd gezag', waar wij hier de term 'schoolleiding' gebruiken en 



daaronder wordt verstaan het schoolbestuur of de schoolleider indien het 
schoolbestuur zich door de schoolleider laat vertegenwoordigen. 

1. Waarom een Schoolreferendum? 
Door iedereen middels een referendum te betrekken willen we zorgen voor 
een goede betrokkenheid van alle belanghebbenden van de drie 
'geledingen': ouders, medewerkers en leerlingen. 

Veel andere scholen hebben alleen een MR, maar vaak is het voor de 
MR-leden moeilijk om contact te houden met hun achterban, dus met alle 
ouders, medewerkers en leerlingen. Maar namens wie treden ze dan op? In 
de praktijk van veel scholen kennen de meeste ouders en leerlingen de 
leden van de MR nauwelijks. Dan is het risico dat de MR niet erg 
representatief is. 

Door de mening van alle betrokkenen te vragen, moet de uitkomsten van 
een stemming wel serieus genomen worden. Volgens de wet heeft de 
medezeggenschapsraad over veel onderwerpen alleen adviesrecht. Als 
echter uit een referendum onder alle ouders blijkt dat zij in meerderheid een 
bepaalde keuze maken, kan dat niet zomaar genegeerd worden door de MR 
of het schoolbestuur (tenzij er zwaarwegende belangen van de school in het 
geding zijn). Op die manier is de garantie ingebouwd dat de belangen van 
ouders net als van medewerkers en leerlingen goed behartigd zijn. 

In aansluiting op het Schoolreferendum functioneert de MR. De MR heeft de 
wettelijke taken die zijn beschreven in de wet. Het gaat vooral over de 
verplichting voor de schoolleiding om sommige zaken voor advies of 
instemming aan de MR voor te leggen. 

Doordat de meeste besluiten eerst middels een referendum aan alle 
betrokkenen worden voorgelegd, is de taakbelasting voor de MR-leden ook 
minder groot. In veel gevallen zullen ze de uitslag van het referendum 
kunnen overnemen. De referenda zorgen er daardoor mede voor dat de 
overhead beperkt blijft. Het beperken van de taakbelasting vraagt van alle 
betrokkenen natuurlijk wel een zekere eigen discipline om alleen te 
vergaderen als het zinvol is. Het is aan de MR-leden om dit zelf te bepalen. 

Voor een goede uitwisseling van informatie is wel in elk geval tweemaal per 
jaar een overleg met de schoolleider en tweemaal per jaar met de interne 
toezichthouder van belang. 



2. Waarover medezeggenschap? 
Het schoolbestuur hanteert een ruimhartige interpretatie van het recht op 
inspraak. De Wet Medezeggenschap op scholen bepaalt in elk geval 
waarover op zijn minst medezeggenschap gegeven wordt. Veel van die 
zaken komen maar af en toe voor, maar in het bijzonder de volgende zaken 
zijn regelmatig terugkerend en kennen een vaste regelmaat: 

• Jaarlijks: Schoolgids (instemming), Programma van toetsing en 
examenreglement (instemming), schoolbegroting (advies) 

• Vierjaarlijks: Schoolplan (instemming) 

Ook staan er in de wet op de MR verschillende onderwerpen van inspraak 
benoemd die vrijwel niet aan de orde zijn bij de SvPO. Het gaat bijvoorbeeld 
over de invoering van 'procedures', 'reglementen' of `protocollen'. We zijn een 
school voor persoonlijk onderwijs, en niets is zo onpersoonlijk als 
procedures en protocollen. We hebben liever dat docenten voldoende 
aandacht aan elke leerling geven, dan dat ze bijvoorbeeld een 'protocol 
welzijnsbeleid' gaan uitvoeren. We willen ook geen 'regeling taakverdeling 
schoolleiding' om nog een voorbeeld uit de wet te noemen. We hebben 
immers maar een schoolleider om overhead te vermijden en er zijn dus 
helemaal geen verschillende managers waartussen taken verdeeld hoeven 
te worden. 

Zaken waarover de MR instemmingsrecht heeft, worden eerst per 
Schoolreferendum aan alle betrokkenen voorgelegd. Als er zaken spelen 
waarvoor adviesrecht geldt, kan de schoolleiding besluiten die aan het 
Schoolreferendum voor te leggen. 

Een onderwerp komt sowieso jaarlijks langs voor advies, dat is de 
meerjaren schoolbegroting die meestal uiterlijk in november op de 
documenten-website geplaatst wordt. Andere zaken waarvoor adviesrecht 
geldt, zijn niet jaarlijks in vaste regelmaat terugkomend en daarom wordt de 
MR daarover, als er lets speelt, actief geInformeerd door de schoolleiding. 

3. Hoe werkt onze medezeggenschap? 
3.1. Het Schoolreferendum 

Als er een onderwerp speelt waarover een keuze gemaakt moet worden 
stelt de schoolleiding de ouders, docenten en/of leerlingen (afhankelijk van 



het onderwerp) daarvan op de hoogte via een elektronisch bericht. Daarbij 
wordt bovendien aangegeven welke keuzemogelijkheden er in elk geval zijn. 

Betrokkenen hebben vervolgens tenminste twee weken de gelegenheid om 
te reageren op de keuzemogelijkheden, bijvoorbeeld om alternatieven aan te 
dragen of vragen te stellen. Daarna volgt een online stemming. Voor het 
stemmen geldt eveneens een termijn van tenminste twee weken. De 
schoolleiding kan besluiten om deze termijnen te verlengen, bijvoorbeeld 
omdat een aangedragen alternatief nadere studie en analyse vergt. 

Na de stemming wordt de uitslag van het referendum bepaald. 

3.2 Besluitvorming MR 

De schoolleiding informeert alle betrokkenen, waaronder de leden van de 
MR over de uitslag van het Schoolreferendum. De MR kan binnen twee 
weken na ontvangst van de uitslag en het verzoek om een formele advies-
of instemmingsaanvraag besluiten of ze de uitslag overneemt of afwijst. 

Door rekening te houden met de mening van de meerderheid (uitslag 
referendum) en/of door zelf alternatieve voorstellen voor stemming per 
referendum aan te dragen, geeft de MR invulling aan haar wettelijke plicht 
om ouders, medewerkers en betrokkenen te 'betrekken' (lees: te beslissen 
met draagvlak) bij de werkzaamheden van de medezeggenschapsraad. 

De MR geeft jaarlijks in een beknopt verslag weer welke onderwerpen zij 
besproken heeft of waarover instemming of advies is gevraagd. Dit verslag 
wordt door de schoolleiding geplaatst op de interne website van de school. 

Voor zover er binnen de MR of tussen MR en bevoegd gezag wordt 
gesproken over personen betrachten de leden van de MR en het bevoegd 
gezag geheimhouding. 

Een MR vergadering wordt op een zodanig tijdstip gehouden dat alle 
leden van de raad, en vertegenwoordigers van het schoolbestuur (voor 
zover zij met duidelijke redenen zijn uitgenodigd) redelijkerwijze 
aanwezig kunnen zijn. De leden (en/of de schoolleiding) worden door 
de voorzitter schriftelijk (via e-mail) uitgenodigd. 

leder lid van de medezeggenschapsraad kan een onderwerp op de 
agenda plaatsen. Tenzij dit reglement anders bepaalt, besluit de 
medezeggenschapsraad bij meerderheid van stemmen in een 
vergadering waarin tenminste de heift plus een van het totaal aantal 
leden aanwezig is. Een vergadering kan ook schriftelijk of telefonisch 
plaatsvinden. De voorzitter is verantwoordelijk voor een heldere 



vastlegging van besluiten, en de goedkeuring van notulen waarin 
besluiten worden vastgelegd. 

3.3. Samenstelling MR 
Alle leerlingen, ouders en medewerkers hebben automatisch stemrecht bij 
het Schoolreferendum. Daarnaast kunnen ze zich in de periode na de 
zomervakantie tot en met 10 oktober, via het leerlingportaal, ouderportaal 
respectievelijk docentenportaal kandidaat stellen om lid te worden van de 
MR. Via de portalen kan iedere leerling, ouder en medewerker in dezelfde 
periode kiezen wie namens hen in de MR zitting moeten hebben. De 
leerling, ouder en twee medewerkers met de meeste stemmen hebben 
zitting in de MR. 

Indien een lid van de MR zich terugtrekt, dan wordt automatisch de persoon 
gekozen die, bij wegvallen van de eerdere kandidaat, de meeste stemmen 
had. 

Medewerkers kunnen zich ongeacht hun werktijdfactor en ongeacht of ze in 
vaste dienst zijn of op zzp-basis werken, aanmelden als mogelijk lid van de 
MR. Aileen leerlingen, ouders en medewerkers kunnen lid zijn van de MR. 
Een lid van de schoolleiding kan geen lid zijn. Als een leerling niet (langer) 
op school is ingeschreven, ouders niet (langer) een kind op school 
ingeschreven hebben of een medewerker niet (langer) in dienst is danwel 
een overeenkomst tot het leveren van onderwijs heeft, dan vervalt een 
eventueel lidmaatschap van de MR. Het lidmaatschap van de MR vervalt 
verder als iemand zich zelf afmeldt of zodra een andere kandidaat van 
dezelfde geleding (leerlingen, ouders, medewerkers) meer stemmen heeft 
gekregen. 

Er wordt alleen in de periode na de zomervakantie tot en met 10 oktober 
gestemd. Buiten die periode wordt de stemming alleen opengesteld 
gedurende: 

• onbepaalde tijd als er niet voldoende kandidaten zijn voor ieder van 
de vier posities in de MR, of: 

• vier weken als een stemgerechtigde daartoe een verzoek indient bij 
de schoolleiding en kan aantonen dat het verzoek door tenminste tien 
stemgerechtigden wordt gesteund. 

De zittingstermijn is dus tenminste een jaar maar kan voordat die termijn 
verstreken is eindigen als omstandigheden als hiervoor beschreven zich 
voordoen. 



Voor zover niet anders door de meerderheid van de MR wordt bepaald is het 
ouderlid voorzitter en het medewerker-lid met de meeste stemmen 
vice-voorzitter. Er worden geen aparte raden op thema aangesteld. Er 
worden ook geen deelraden aangesteld. 

3.4 Overleg met de schoolleiding 

Op verzoek van de MR kan overleg plaatsvinden met de schoolleiding mits 
het verzoek met redenen wordt omkleed en er een agendavoorstel voor het 
overleg wordt ingediend. Het verzoek om overleg kan geweigerd worden 
indien het onderwerp geen betrekking heeft op een kwestie waar de MR 
over gaat of er geen redenen worden gegeven. In beginsel wordt de school 
in het overleg vertegenwoordigd door de schoolleider, tenzij het bestuur 
besluit zelf een overleg te voeren, bijvoorbeeld omdat de schoolleider hem 
hiertoe verzoekt in het geval dat de schoolleider oordeelt dat dit functioneel 
is voor het overleg en het schoolbelang. 

De schoolleider nodigt zelf tenminste tweemaal per jaar de MR uit voor 
algemeen overleg over de gang van zaken op school. 

Peden van de MR kunnen tijdens schooltijden gebruik maken van een ruimte 
op school, te weten een lokaal of overlegruimte indien en voor zolang deze 
beschikbaar is. Gebruik van de aula is niet toegestaan omdat deze ook als 
algemene werkruimte gebruikt wordt. De schoolleiding plaatst alle 
informatie die van belang is voor de MR-leden op de documenten-website 
van de school. Vertrouwelijke informatie verzendt de schoolleiding 
elektronisch naar de MR-leden. 

Het Schoolreferendum voorziet in een belangrijk deel van de 
medezeggenschap. De omvang van het werk van de MR is daardoor 
bescheiden. Voor overleg worden Oen vacatiegelden toegekend. De tijd 
voor niet lesgevende taken die medewerkers reeds standaard op grond van 
hun rechtspositieregeling krijgen is voldoende voor werkzaamheden voor de 
MR. De MR kan een verzoek indienen voor ondersteuning van kosten waarin 
de Wet medezeggenschap scholen voorziet, zoals voor bijvoorbeeld advies 
of scholing.  

3.5 Overleg met de toezichthouder 

De interne toezichthouder neemt tenminste tweemaal per jaar contact op 
met de voorzitter of vice-voorzitter als vertegenwoordiger van de MR om te 
spreken over de gang van zaken op school. 



3.6 Voorstel indienen voor het Schoolreferendum 
ledere leerling, ouder of medewerker kan voor medezeggenschap zelf een 
voorstel voor het Schoolreferendum aandragen. Dat kan met een 
elektronisch bericht naar bet- 	so.nl. Onderwerpen die naar het 
oordeel van het bestuur vertrouwelijk of privacygevoelig zijn worden niet 
betrokken in een referendum. Het bestuur toetst bovendien of het 
onderwerp voldoet aan de criteria voor medezeggenschap volgens de wet. 
Indien de toetsing negatief uitpakt, dan wordt de motivatie daarvoor aan 
zowel de indiener als naar de voorzitter van de MR gestuurd. De voorzitter 
en de indiener kunnen bij de toezichthouder bezwaar aantekenen als zij het 
met dit besluit niet eens zijn. De toezichthouder besluit over dit bezwaar 
binnen twee maanden. 

Van belang is dat er keuzemogelijkheden aangedragen worden en dat de 
gevolgen van de keuzen worden geformuleerd. Het moet dus duidelijk zijn 
waar voor of tegen gestemd kan worden. Als er kosten gemoeid zijn met 
een voorstel, is het bovendien nodig om aan to geven hoe deze kosten 
gedekt kunnen worden. Zonodig voegt het bestuur nog een inschatting toe 
van de kosten van verschillende opties. Het voorstel wordt vervolgens in 
stemming gebracht op de wijze die beschreven is onder 3.1. 







Van: 
Aan: 
Cc: 
Bcc: 
Onderwerp: 
Datum: 

10.2.e 
10.2.e 
10.2.e 
10.2.e 
verzoek om reactie 
donderdag 13 februari 2020 12:49:38 

10.2.e 

Feachte 10.2.e en 10.2.e 

vertelde mij dat er ook een DOverslag is van eind januari. 10 
stuurde mij dat eerder niet bij de 00stukken mee. D-aag ontvang ik dit 

versiag aisnog. 

Document 27 

Thnochtend heb ik teleEdnisch contact gehad met 10.2.e 	 ER heb haar 
gevraagd naar het Elinctioneren van de Onde aEgelopen periode. 	heeElflmij over een 
aantal zaken geldEirmeerd. Ell begrijp verder dat zij stopt met het voorzitterschap per 1 
maart a.s. apelijk zal er snel een nieuwe voorzitter aantreden. 

Order vertelde ze dat er komende maandag een DElvergadering is gepland. ER woon 
graag deze vergadering vanana bijaamen met een collegaGials toehoorder. 	doel 
is om daarmee inzicht to krijgen in de cltihamiek tussen het bestuur en de OD 

Daarnaast vertelde 10.2.e 	 dat niet de 10.2.e maar 10.2.e 
MEM vanaElE1 zou aanschuiven bij de EJOvergadering. 10.2.e  zou 
de werkzaamheden met betrekking tot Dil I I arecht weer overnemen van 10.2.e 
111111.11. Dit bericht heeEtions verbaastCbmdat 10.2.e 	ons zeer recent 
nog vertelde dat hij Dia] larecht juist overgenomen had van 10.2.e 
D-aag ontvangen wij een toelichting op deze gang van zaken. 

D-aag ontvangen wij vandaag een reactie op bovenstaande punten. 

IDet vriendelijke groet0 

10.2.e 



Didien u nadere toelichting wilt hebbenEtian kunt u contact opnemen met 
EbEtle 10.2.e 	O0me10.2.e 

10.2.e 
COE 10.2.e 

Document 28 

Van: 
van; 
Ct: 
Onderwerp: 
Datum; 

Cons()Wane organisatie SvP0 
.onderdaq 13 februan 2o20 13:27:34 

Eeachte 102.e 

De hebben met het bestuur enkele intensieve sessies gehad na de gesprekken die zowel 
bestuur als toezichthouder vorige week met inspectie hadden. De realiseren ons dat de 
huidige situatie zeer serieus genomen moet warden. De belangrijkste conclusieEtlet is 
tijd am te schakelen van een RartupDvaar de oprichters de uitgangspunten bewaken 
naar de situatie dat de uitgangspunten geheel door de organisatie zelDgedragen en 
verder ontwikkeld warden. 

Daarvoor is nodig dat alle stakeholders op de scholen meer gezien en gehoord warden 
en meer betrokken bij het beleid. 

Oat we willen doen. 
- De schoolleiders meer mandaat geven om die betrokkenheid te realiseren. De gaan 
met de schoolleiders in overleg gaan hoe dit in te vullen. D-n teaelijk de samenhang 
tussen de scholen te behouden warden de schoolleiders als een Enanagement-teamD 
betrokken bij het bovenschoolse beleid van de scholen. 	DOwordt voorgezeten door 
een directeur-bestuurder. 10.2.e 	 zal deze [iinctie invullen. 

Danstelling van een externe vertrouwenspersoon. Deze zal de eerste 
klachtenaMandeling van ouders en docenten gaan doen. 

direct het braces starten om naast 10.2.e 	tenminste twee 
toezichthouders te benoemen. F.-ha proa en kenn|s ric ten we ons op de specialismen 
ander/40s en Eitiancia. 
- 	proces van Elsie starten tussen de scholen. Dit is een complex braces dat door een 
nieuwe directeur-bestuurder ingezet zal moeten warden. Et zal daarvoor oak externe 
expertise aangetrokken moeten warden. 

- 	zo kort mogelijke termijn de schoolleiding in arecht versterken am meer steun te 
kunnen bieden aan docenten en de implementatie van de verbeterpunten uit het 
inspectierapport. 

nwege de instelling van een eenhoo0ig bestuur die als voorzitter van het DOzal de 
10.2.e 	het bestuur verlaten. Oj zal zich de komende tijd namens de scholen 
• ven inzetten voor de inbreng in de diverse samenwerkingsverbanden. 

12t vriendelijke groetO 

Scholen Amor Persoonlijk Onderwijs 

Enseigner, ce n'est pas remplir un vase, c'est allumer un feu (Montaigne) 



Geachte 

10.2.e heeft llet helaas vergeten 

Document 29 

Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijlagen:  

102.e 
102.e 
Fwd: Notnien mr 
donderdag 13 februart 2020 16:33;41 

Bijgaand bet ontbrekende stuk van de MR. 
als billage toe to voegen in zijn bericht. 

Met vriendelijke groet, 

Seholen voor Persoonlijk Onderwijs 
10.2.e 
10.2.e 



Document 29a 

Notulen MR-vergadering 29 januari 2020 
SvP0 Utrecht 

Installatie nieuw lid medezeggenschapsraad: 
In november 2019 heeft het MR-docentlid zich teruggetrokken. Hij werd opgevotgd door een andere 
docent, die helaas begin januari wegerns omstandigheclen zich ook (tijdelijk) moest terugtrekken. 
Inmiddels is 102-e 	aangesteld als vertegenwoordiger van clocenten. Hij zal ook 	rot van 
vice-voorzitter op zich nernen.102 is via e-mail op de hoogte gesteld van alle lopende zaken en is 
voor aanvang van doze vergadering doot a 	bijgepraat, De MR hoot 10- Lvanhauewe|kom po  

is blii dat hij 1,5 jaar ervaring op school rneeneemt. 

Documenten ter instemming: 

MR-reglernent:  
Begin december heeft het bestuur aan de MR eon concept MR-reglement toegestuurcl. Dit is in de 
MR besproken en daarnaast heef102.e . dit met een klankbordgroep van ouders besproken. Het 
concept was op eon aantal onderdelen volgens de MR onvoldoende duidelijk en gal onvoldoende 
inzicht in de positie van de MR, ook ten opzichte van het schoolreferendurn. Op 17 januari heeft de 
MR een aangepast concept van het bestuur ontvangen. De MR heeft dit nieuwe concept besproken 
en komt tot de volgende conclusies: 

• Het schoolreferendurn is buiten ciit nieuwe concept gehouden, omdat bestuur en MR er niet 
goect uitkwamen hoe een rohierdeling in het reglernent zou moeten worden verwoord. Het 
splitsen van het MR-reglernent en het schoolreferendum maakt het document een stuk 
duidelijker. We vinden het erg prettig dat het een beknopt en good leesbaar document is 
geworden. 

• De MR stelt voor cm wet in het reglement op te nemen dat de MR gebruik kan maker" van 
het schootreferendum orn de mening van de achterban te peilen. Afgesproken is cm de rot 
van het schoolreferendum te blijven bespreken, orndat dit volgens de MR een belangrijk en 
ook nuttig instrument is cm de meningen van ouders, clocenten en leerlingen te poison. 

• Het bestuur geeft aan dat vanwege 	vverkwijze van de SvP0 scholen een aantal 
onderdelen uit de wet lviedezeggenschap niet relevant zijn. De MR kan doze gedachtengang 
in zekere zin volgen, maar vindt dat het nieuwe conceptreglement nog wel een grijs gebieci 
bevat waarbij voor beide partijen niet cluidelijk is op welke onclerdelen deze uitzondering 
betrekking zouden hebben. De MR wit dit graag ofwel holder verwoorden, ofwel weglaten 
uit het reglement. 

• De MR ziet graag toegevoegd aan het reglement: 
• de wijze waarop de verschillende geleclingen contact kunnen onderhouden met hun 

achterban 
o de rot van de MR in het geval er een vacature is voor een schoolleider/ bestuurder/ 

toezichthouder 



o het tijdig aankondigen van een advies- of instemmingsaanvraag zodat de MR hier 
rekening mee kan houden in agenda's en vergaderingen 

o verduidetijking van de rol van schoolleider versus directeur in het reglement 

Code goed bestuur  
De MR is van oordeel dat de code goed bestuur zoals die nu is beschreven, adequaat is maar wat 
smal is geformuleerd. De MR heeft een aantal suggesties ter verbreding gegeven. 

Beleid ter bevordering van de bekwaamheid van leraren  
Aangezien de docentevertegenwoordiger hier nog geen input op heeft kunnen geven, schuift de MR 
dit document door naar de volgende vergadering. 

Stand van zaken mbt de onderwijsinspectie 
Tijdens de volgende vergadering zal het bestuur worden uitgenodigd om toelichting te geven op de 
stand van zaken met betrekking tot het rapport van de inspectie, vooral op het plan van aanpak en 
de vorderingen daarop. De MR heeft al aangegeven ook graag schriftelijk geinformeerd te willen 
worden. 

Vragen/ zorgen vanuit ouders en docenten: 
Op 17 januari is naar aanleiding van verschillende signalen een mail vanuit de MR naar het bestuur 
gestuurd met hierin de volgende vragen/zorgen: 

1: aanhoudend en in toenemende mate: het verloop van docenten. Er zijn na de kerstvakantie weer 
een aantal docenten vertrokken en per 1 februari gaan er wederom een aantal docenten uit dienst. 
Dit valt niet meer onder de noemer incidenten, maar de MR ziet dit als een structureel probleem. 

Vraag/verzoek van de MR: 
- Graag krijgt de MR een overzicht welke lessen in het lopende schooljaar niet door de 
aangestelde vakdocent zijn gegeven, maar werden overgenomen door een docent van een 
ander yak. Wij willen daarmee meer inzicht krijgen in de exacte omvang van het probleem 
zodat we ons niet op geruchten hoeven te baseren. 
- Welke acties neemt het bestuur en/of de schoolleiding om na te gaan wat de 
onderliggende oorzaken zijn? Bijvoorbeeld door het voeren van exit-gesprekken en 
verslaglegging hiervan (geanonimiseerd uiteraard). 
- Hoe zorgen jullie voor een gebalanceerd docententeam wat betreft ervaring, hoe worden 
startende docenten begeleid? En hoe werkt dit in de praktijk? Maken docenten bijvoorbeeld 
gebruik van het mentorsysteem of bestaat dit vooral op papier? Heeft het bestuur hier 
inzicht in? 
- Hoe wordt omgegaan met gemiste lessen? Leerlingen worden zelf aan het werk gezet, 
maar missen uitleg. Hoe wordt dit ingehaald? 

2: het nieuwe gebouw: 
- hoe en wanneer wordt de MR betrokken bij de indeling van het nieuwe gebouw? Graag 
kijken en denken wij mee voordat besluiten zijn genomen 
- welke klas gaat volgend jaar naar het nieuwe gebouw? Geruchten gaan dat dit de 4e klas 
(huidige 3e) zal zijn. Klopt dat? 
- hoe zorgen jullie ervoor dat de overlast van verbouwingswerkzaamheden voor deze klas 
volgend jaar beperkt blijft? Welke afspraken/ maatregelen worden daarvoor genomen? 



3: taalreizen: 
Er zijn zowel van ouders als van kinderen veel klachten over de onrust tijdens de taalreizen. 
Zowel in de lessen als daarbuiten. 
- Welke aanvullende maatregelen worden bij de aankomende reizen door de school 
genomen om dit te verbeteren? 

4: rooster en klasindeling: 
- Wat zijn volgend schooljaar de vrije dagen van de verschillende klassen? Is dit al bekend? 
- Wat is in de bovenbouw de maximale groepsgrootte? Er gaan onder leerlingen en 
docenten geruchten dat er dan groepen kunnen zijn tot 27 leerlingen per klas. Wat is hier 
het beleid? 
- Hoe wordt omgegaan met ouders/leerlingen die niet akkoord gaan met de wijziging van 
klassenindeling in het 2e jaar? Hoe wordt met hen het gesprek hierover gevoerd? Wat als zij 
zich hiertegen blijven verzetten? 

5: nieuwe instroom: 
- wat wordt er door de school gedaan om ouders, kinderen en leerkrachten van de huidige 
groepen 8 te informeren (gerust te stellen) over de commotie in de media en het oordeel 
van de inspectie? 
- verwachten jullie dat dit consequenties heeft voor het aantal (en wellicht soort) 
aanmeldingen voor het komende schooljaar? Welke aanwijzingen hebben jullie hiervoor? 

Deze vragen zijn door het bestuur deels beantwoord, deze antwoorden zullen in een apart 
document geOpload worden. Sommige vragen zijn echter naar ons idee niet of onvoldoende 
beantwoord en in sommige gevallen roepen de antwoorden ook weer nieuwe vragen op. De MR zal 
daarom op een aantal zaken nog verdere toelichting vragen. 

Pauzeruimte/ toezicht: 
Het huidige gebouw is inmiddels wat krap voor de drie jaargangen met leerlingen. Dit is vooral te 
merken in de pauzes, wanneer de kantine overvol is en er voor veel leerlingen geen stoel 
beschikbaar is. Leerlingen zitten daardoor op tafels of op de grond. Er is een mogelijkheid om ook 
andere ruimtes als pauzeplek aan te merken, maar hier zal dan volgens de MR toezicht moeten 
worden geregeld. Afgesproken is om hierover met de schoolleiding in gesprek te gaan. 



Van: 
Aim: 
Cc: 
Ouderwerp: 
Datum: 

Overteq .1R SvPO Utrecht maandaqmiddaq 
donderdaq 13 februan 2020 18:57:18 

102.e 
102.e 
10.2.e 

Document 30 

Geachte  10.2.e 

Maandagmiddag praat ik met de TAIR in Utrecht over de voortgang van de behandeling van 
de herstelpunten die nit het inspectierapport volgen. Ik stel het op prijs als dat in alle 
vrijheid gebeurt en de deelnemers Met het gevoel hebben dat ze op de handrem moeten 
spreken. Dat is mot2elijk wel het geval met de inspectie erbij. Om die reden vind ik het 
beter oni het overleg zonder de inspectie erbij te hebben. 

Uiteraard zullen we een verslav, waken en dat naar u stiffen. 

Met vriendelijke groet. 

Scholen voor Persoonlijk Onderwijs 

3/  10.2.e 
102.e 

Enseigirer„ ce ri'est pas reinplii' 1111 vase, c'est (dimmer tin fell alcmtaigne,i 



gespreksvers!ag 
vrijdaQ 14 februa 2020 1“:":4:43 

Document 31 

Van: 
Aan: 
Onder.verp: 
Datum: 

Allen, 

Zojuist gebeid met 

Tot zo. 

Groet, 

102.e Hieronder gesprekverslag. 

Eerder aangeven wet bestuur van plan is. Zodat oak geschakeld kan warden. 

Utrecht: onvolkomenheden in de structuur naar voren gekomen. 
ZOals dat pat: onder druk gebeuren dingen, beter laat dan nooit 
Governance structuur: beter slimmer. Direct kunnen schakelen op zaken die kunnen gebeuren. 
In eerste fase heb je draufganger mentaliteit, harder, dan in tweede fase. Nu zorgvuicliger 
communiceren. 
Twee schoolleiders op 1 school. Praktisch fundarnentele nadelen. Met altijd beschikbaar. Binding 
met school onvoldoende. 00k met startende school. Schoolleider oak evt nog een lestaak geven. 
Contact houden met school. Oak echt directeur. Oak echt verantwoordelijkheid krijgen. 
Bevoegciheden. Schoolleiders zo snel mogelijk in MT zetten over SvPO heen. Van huidige 
bestuursstructuur af. 1 directeur bestuurder en dan aantal toezichthouders. Bezig met opstellen 
van profiel voor toezichthouders. onderwijs en financien. weilicht derde algemene. Strakker 
mandaat. 
Doelstelling als rest compleet is. Op zoek naar nieuwe directeur-bestuurder. 10.2.e 

2006 begonnen met concept. 

Issues in Utrecht -> lenge gesprekken met10.2.e 	 . Strikte en formalistische insteek 
op andere manier. 1k heb zelf verantwoordelijkheid voor. Zell proces in Utrecht mengen om er 
van te leren en echt te luisteren. Naast huidige schoolleidergil. lemand neerzetten. Bijna rand 
met selectie. Ervaren dame uit VO die 102.e  gaat bijstaan. Klachtenafhandeling.ladoet aantal 
dingen goed, aantal dingen minder goed. Einde schooljaar elke school een schoolieider en 

niet meer schoolleider. 

Vanmiddag gesprek met vz MR am hen bij te praten, draagvlak te creeren. 
Snel een ouderavond om met hen in gesprek te gaan. 
Op moment dat dit passend is oak de inspectie uitnodigen. 
Over anderhalf twee jaar geen toezichthouder meer. In elk geval twee, mogelijk drie 
toezichthouders. NTOI. 
Two tier aparte raad van toezicht. Dagelijks bestuurder. Goed te vatten in document. Nadeel is 
dat rollen heel snel door elkaar lopen bij one-tier. 
Werkgeversrol. Gek gegaan, daar zitten twee dingen in bij ons. Onbezoldigd bestuur, andere 
verhouding. Strikt genomen kan 10.2.e 	 ontslaan. 
Directuer van een bedrijf. Duidelijk verantwoordelijk voor bedrijf. Werkgever. Nu eigenlijk een 
gekke constructie. Nu is die verhouding niet helder en duidelijk. 



Waarom 10.2.e 	weg? Twee niveaus. Gedeelte van de discussie. 10.2.e 	zelf. 
RvT gesprek met inspectie duidelijk en direct vast te leggen en te delen. Afgelopen weekend 
zeer intensief met elkaar gesproken. Daar kwam gedachte uit om integraal model te veranderen. 
Structureel het model veranderen. 10.2.e 	zelf. Weet niet of ik mijn rol nog wel heel logisch 
acht. Eens met risico dat er een situatie wordt gecreerd datilj weer de leiding neemt. 10. heeft 
hele duidelijke afspraken gemaakt. lk denk dat dit logisch moment is om uit te stappen. Wil daar 
zelf niet mee doorgaan. Afgelopen weken elke dag gesproken met. Geen bericht dat eruit 
gaat zonder tussenkomst 10. . Enige manier om voor elkaar te krijgen is om het heel zorgvuldig 
te doen. Gang naar rechter, als last resort. In allerlaatste situatie naar moeten grijpen. Niet als 
default. Nu mag dat niet gebeuren. Mag inspectie 10. op aanspreken. Zelf gezeg,10.2. 
gerealiseerd heeft dat ik moet hier zelf ook wat aan doen en zelf ook veel bewuster naar 
luisteren. Systeem kan wel kloppen, maar klopt het met wat ouders ervaren? Ontvanger 
ontvangt boodschap op bepaalde manier. Op moment dat ontvanger boodschap ontvangt als 
aanval of negatief iets, moet je daar wat mee doen. le zal die persoon moeten meekrijgen. Ipv 
contramine. 10.2.e 	: alles wat wij zeggen wordt onmiddelijk gebagatelliseerd. Referendum. 
Wekker ging al veel eerder, maar we zijn te laat wakker geworden. 10.2.e 	per direct 
ander boegbeeld voor SvPO Utrecht. Met persbericht wereld in slingeren. 
Ene kan1 vanuit bestuur intensiever bemoeien en direct aanspreekbaar zijn over besluiten die 
zijn genornen. Ook belangrijk om schoolleiding naast marius neer te zetten in meer hands on rol. 
lemand met zeer veel ervaring. Goed als zij ons gaat ondersteunen. Op moment dat we hier 
definitief uitzijn dit delen. Linking pin schoolleiders en school. 

buitengewoon inteligent, kan goed luisteren. 10.2  bestuur richting school overgenomen 
doorgj 
Terugkoppeling Utrecht. Aantal dingen hoopgevend. Rust is meer teruggekeerd. Problemen zijn 

nog niet weg. Didactische opzet van de school en hoe de school acteert. Ook zorgen over klas 2E. 
0.2.e : Verloop onder docenten is alarmerend. Utrecht is ongelofelijke uitdaging geweest. 

Zorgen over. Aantal schoolleiders heel en sterk en ook heel duur. Ene staat ook niet los van 
elkaar. By negatieve kwalificaties. Is dit goed voor mijn cv. Exit gesprekken, is onzeker. 10.2.e 
Ligt hier een scherpe analyse verloop? Meer dan in Geldermalsen en elders probleem met 
vinden van goede mensen. Is erg onrustig hier en ik zoek mijn heil elders. Rust terugkrijgen. 
Geen reden om te denken dat utrechtse situatie elders speelt. Kan zijn dat inspectie zegt: dit 
werkt wel hier. 
Pioniersfase: strak afgekadert, systeem is heilig. Docenten voelden zich geremd. Theorie kan 
mooi zijn realiteit kan op iets anders wijzen. Docenten meenemen in achtergronden in concept. 
Bewuster moeten luisteren naar adviezen die komen vanuit ouders en docenten om dingen 
slimmer te doen. Moet nu in staat zijn om het anders te doen. Dit is vor mij logisch moment om 
te werken aan mijn opvolging. Flexibiliteit. Groot deel van zijn vermogen geinvesteerd om dingen 
mogelijk te maken . We zien hier dat dit nu anders moet. Voordeel is dat je MR leden. 
Goede MR leden onderwijskundig. Ompraten 10. hopen dat ze wil blijven. 10. : niet of en toe 
mag meedenken. 
Utrecht: alles op alles zetten. Veel beter luisteren naar ouders. Goede mensen aantrekken en 
beter te begeleiden en te ondersteunen. Moet ons lukken. 
Hoopt oprecht dat singaal komt in juni. 
Zitten goede dingen in Workbook. Achterstanden onvoldoende helder. 

10.2.e 

10.2.e  nu meer tijd om workbook te verbeteren. 
10. ook veel tevredenheid, niet alleen maar bagger. 
Nieuwe directeur bestuurder moet dingen gaan veranderen 
Aan het eind nog discussie over workbook, is het wel echt zon goed systeem? Zorgen 



overgebracht hierover 
Afspraak dat we op 25 februari oa in gesprek gaan over doelmatige bestedingen van 
onderwijsgelden. 

Verzonden vanuit Mal. voor Windows 10 
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